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conNRENTIAL wiglel

F,_x.umgn from

make it available. BAROODY cempiied. BARCGODY recalled 2
instances in dealing with COLSCN. 1lst time concernead AD
supporting President's policy iu Southeast Asia. 4d signed

by New York Attorney, WILLIAM CQ'HARA, 2 nd time vas direct
request of monies from COLSON emounting %o between 3 to 5
thousand dollars sometime in fall, 1971. Money delivered -
to somone down the hall from CCOLSON's ECB office.

JOEL S. LISKER advised rec'd L”AEV1GDE call from former

AAG, ROBERT MARDIAN, 5/11/72, wherein he was informed that
~JA&ES MC CORD was Securlty CororﬂL“ator for CREP, MARDIAN
wanted LISKER and JOHN MARTIN to talk with MC CCID almt
potential violence for Republiczn Jonvention. LISKER and
MARTIN edvised MC CORD and ROEERT IIQUSTCN reviewed material
- vhich they ssid was info from AT znd UPI wire services.
£ HOUSTON recalled making rotes, »C CCORD used tape recorder
e to record material, HOUSTON did not remeve any docurents,
Yo LISKER and MAXTIN sald contact with MC CORD and I'CUSTON

was not on daily basis. FOUSTCH hlwisgﬂ na 6/18/ or 6/19/72,
on orders of STEZPHEN KING and RORZRT ODLE, removed MC CORD's

; (oo o LSeglersiiicatd i ;
S P s L
:qgi . . éadﬁ
29 Report o SA ANGELO J. LANO ¢<‘--‘,.4‘\¢ tice: Washington, D.C,

}ff Field Office File #: 133166 Vvﬁ*‘? \L.)?Y Bureau Fiie 5, 139 -4089
e I

Tithe: JAMES WALTER !MC CORD, .P%\,., CLASS. & EQL‘.”%?{SNJEML bms

: BERNARD L. BARI'ER: REASON-FCIM II, 1-2.4.2__ 3
VIRGILIO R. GCHZALEZ; DATE OF REVIEW 7 1nja3
=1 EVERETTE HOWARD HUNT, JR.; y

K b acxae FREDERICK CHENEY LA RUE; .
5 7™ crores corvoy wiooy; Bty ASSIFIEN EXCEPT
X '
1 CHARACTER: INTERCEPTION OF COMMUNTICATIONS: CRRTTUCTION OF JUSTICE.
) &5
be 21 / / |
;jggg SYROPSIS: CHARLES W. COLSON asged JOZEFH BAROODY, a friend, for
e fs $5,000.00 claiming WHITE HOUSE n:edad cash snd could BAROODY
ix },\-:i
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personal property, tapes and tape recorders. In January, 1973,
HOUSTON met MC CORD at Statler Hilton Hotel, WDC and returned
certain personal property to MC CORD. HOUSTON contacted that time
by MC CORD to determine if HOUSTON would'tesE/fy in MC CORD's
behalf, JEB STUART MAGRUDER, RICHARD WHITKEY,  LARRY A. JOBE
interviewed re: 7/71 memo of MAGRUDER to AG re: $1,000,000

fund held by MAVRICE STANS at Commerce Department.

LAWRENCE M. HIGBY; former assistant to H,R. HALDEMAN, ctAimed he

---------- TN . T
learned of ¢359,000 CRP money 51.\((-:11 to WHITE HOUSE via GORDON

STRACHAN, by STRACHAN in 1973. DID not recall STRACHAN mentioning

he, STRACHAN, destroying any HALDEMAN's records after 6/17/72.
-Recalled seeing "CONFIDENTIAL SCURCE" memos from STRACHAN to
HALDEMAN, HIGBY advised he recorded telephone conversation
between himself and JEB S. MAGRUDER after MAGRUDER began making
statements impligéting HALDEMAN in Watergate case. Tape
turned over te yzED?MAN Also saw "'CHAFMAN'S FRIEND" report from ~
MURRAY CHOTINER, going from STRACHAN to HALDEMAN. TOD R. HULLIN
L former asistant to JOHN EHRLICHMAN advised meeting on 4/14/73

1 !

g attended by EHRLICHMAN, JOHN DEAN, JEB S, MAGRUDER, JOHN N. MITCHELL,
;ig% Q///“R ALDXZTEGLER and MAGRUDER's lawyers Also saw transcriptions

TEE of co;!.%r._ sations between EHRLICHMAN, DEAN, MITCHFLL, HALDEMAN
;gxibﬁék'éﬁﬁ' SMGRUDER. All EHR%;CHMAN files and his notes, Went to room

gvgi 84, EOB. JANA ERUSKA furnished dates of transcribed conversations

i §i§1 'moni tored by EHRLICHMAN between EHRLICHMAN, L. PATRICK GRAY,

¥ JEB MAGRUDER and.JOHN MITCHELL. All conversations pertained to

§§§%: Watergate. LOUIE B, NUNN rec'd $100,000 fall, 1971 from HERBE/T/

KALMBACH VIA JOHN MITCHELL. Money turned over to ROY PFAUTCH

and FREDERICK KAREM for Campaign use of TOM EMBERTON “who was

then running for Governor of Kentucky. Investigation re:
contribution from LEHIGH VALL@}/CO -OPERATIVE FARMERS INC.

set forth. MARJORY L. NZENAN, former Secretary to L. PATRICK GRAY
advised all telephone locrq kept by FBI HQ during GRAY's tenure,

turned over to GRAI/when he left FBI No record exists at FBI HQ.
RONALD E. THOMPSON, Clerk, identified i logs as be

r period coveri

A r‘fl‘g,.‘k

INTERVIEWS of PAT BOGGS, USSS and JERRY
’ set for Interview of THOMAS VIuTOR QNES, Northrop
Corporation set forth. 6/27/73, FRED C. LA RUE pled guilty to
T::>~R\In ormatlon charging him with Vlolaflon Title 18 Sec. 371, USC,

o 1A
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Congpiracy to Obstruct Justice. Sentencing delayed.
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Cote of transcriplion

0 iy e

D¢ auziEs v, Vcsﬁsm _forizer Special Counsel to the
President, was reintcdviel Tred May 16, 1572, in the »reSefice of
his attorncys PAVID €1.7IN0 ang JUDAH BZ5T in their office,
1735 lew York Avenue, l.%., Wasningtom, 0. C. (WiC). COLSCN.
v01u1uar11y signed a Taiver of Rij“ts (Fu 285),

H
el
-~

f)a

COLSO“'s attention was directed to a statement he

Grnished the Lederal Toreau of LPVESthE ‘ion (¥LI) in an

A earlier interview May 3, 1973, whterein Fe said he could not

L//’ recall EGIL!KBOC% as“ ing him for money for the trin by the
special unit\ to California but had a vezue recollcction that
at about that time JGHQXE%RLICHMA spciic to him akout getting,
some funds, maybe for INGH, but vhen e <hecked with /A5
EHRLICFMAN, LAHRLICHLL! could not recall the reguost, COLSON
furnished the following additicnal inZoruation:

»

The statermznt COLSCN gave tlhe TEI on Ilay 8, 1973,
is correct, COLSON does not recell KICGH askirg for funds for
the spocial unit's trip to Calilfornia. 7f ¥RC 1d make such
a request however, he would have askel on EERLICiIZIAN's behalf.

. Subsequent to intervizw of Mar 3, 1973 CZLSON chacked
with some people he might have gone to than if Lt had needed
funds. At thre time thc request would howve been maode, COLSCH

- was helping to raise woney for the Conmitice for Kew Prosnerity,
organized to generate nublic sunsort for the Ad=inistraticn's
price freeze. JOSEFI! M.DCODY of the »tblic relations firm
of Vawner and Barondvi WDEC, was setting un angd o**;nizinr tnis
comnlttee. One of the *Poole he chezked with wes BARCODY,
BARCCDY recalled COLSCY had called him one day &ud

B for $5,000, caying tha Yhite House ne-lud casﬁ ané could he
(BAROODY) mzle 1t avall:zhle., BRITCODY <ould ne =
LW

LAY - ek dr Wk RR

,
specific date of this call nor could CTLECN, TR o S
that COLSOXN asked him to deliver this noneoy to KRCCH and that he

Intarviewsd oa_ 5/16/73 al ‘Ja§hington ’. D. C., _. . Fila 2 ._._.6._5-11613
SA CHARIES A. REGAN and

wo SA J, H/RFEZR WILSTI CiR:jak Bate ducinted 5717/73

Thit documant contoginy nedher recommandahons aer corclusions of the FEI B i3 the p-ose-ty of the FBl and n foaned to your cgency,

N onnd Y contents Jre nod 1o be distnborted evhide pour agency.

@
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1

(BAROODY) delivercd the norey to KRCGH's office.

Asked why he wculd go to EAROODY for funds,CCLSON-
said BATOODY was a frierd and BALLIDY may have had money avallable
from funds of the Committce for New *rosperity. The money

e rast]

actually, according to C"Juw, cana from BAROCODT's personal

-

" funds and was re»naid to in oy Cﬁls;x vithin a couple of weeks

with mcney COLSCT was able to obtain later from a nolitical
committee in WDC., CCL3%Z: cculd nct recall the name of the
nolitical comnitine excent that 1t was YGood CGovernment
somethiny or other."

Nip per e

OLSDN Said it was not = conmon oractice to ralse funds
in thlS wvay but it was still not uncommon elther. _H. R,
N _oor JOEY LHERLICTEHN at tircs a»proached him with
for finencial svpport “for White House nrojects.™
COLSCN's job was to maincain liaison with grouns outside the
White House and at timec obtain fir-ncial sunpceort for the
nrojects from othzr than 'T:ite Hour:s funds, Fe recallied
getting cut a booiklet on ".ppropricted Funds and Government"

with outside suoport,

-

Concerning finsacial
under KROGH at thie Walte iduse
disclosure of the Penta~cn Fane
the existence of & snecizl rund
other funds that may hav2 been uszd to support it and received
no other requests to assist in its sunport.  HCUARD HUNT was

np“rt for the special unit
v2rtigating the nublic
COLSON had no knowledge of

sunport its activities, or

'. {

A L.

L, cr
[ 6 I

'paid a consulting tfee, when wo*&tJv, as a renber of CCLSCN's

™ oa oy e -‘-\.-A)‘

staff. OCOGIL ¥ROGI and unv1u YCUNG were then members of the
White Iausa staff, I&CCT vith\the Sorestie Couneil and YCUNG
wvith the Natlonal Security Council., COLSCH did not know under
what arrengements CC2DON LISLY worlied with tha unit.

N
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. ."_“ x' ) ‘ . | ) l | . T . T Dul.o-flrunurlplion _ - - 5/30/”
B A - Mr. JOSEPH nXemoow ¥agner and Barcody.Publis Affairs
T Consultants,_ 1100 17tk Street, N,W., Washington, D.C. (WDC), home

2T address; 3819 Whitnan
S of hls attorney, JEROME POﬁggL
. VELL.

ndale

Yirginia, in the prosenee
‘3'553“réllowing information:

» CHARLES COLSON of the Executive
AROODY regarding his assistanes in
LT planning a political ad in vario wspapers throughout the -1 .
ge-t .- United States. MNr. COLSON stated that he had $22,000 for this

C ... . .. purpose. Hr. BAROODY advised that his assistance was rcquoutod

P ~ in plaeing this ad as his firm knows the mechanies of such s -

© plaeement. Mr. BAROODY stated that his firm helped draw up thc

ad and 1t looked like a wanted poster supporting the President .

of the United Statesa' policles in Southeast Asia. Prior te the .
aetual receipt of the aforementioned money, Mr. BAROCDY was econ-
tasted between ten days and two weeks regarding his assistanae.

in the preparation in the aforementioned ad. Mr. BAROODY poin¥o¢
out that he received no financial ecompensation for this projees -
and the $22,000 was strictly to be used to pay the newspapers - .
~ 1involved. Originally the ad was planned to be placed in several - .
, newspapers, approximately six, and as it turned out 1t appeared

. 3n only two newspapsrs, "The Washington Post” and the ‘The Evenin;

- Around April,
Offfce Bullding contacted My

& ~Star”, both of WDC. , e SR S
e -:“.;"‘-_, ‘_ N ' 7“‘.;"

SR = This partioular ad was slgned by:an a&&grnex xn Revw
74507 York City by the name of PAT O'HARA, Hr. BAROCLY ssaved-that

he eonversed with Mr. O'HARA on the telephone eoncerning the - ""?7
. mechanies of O'HARA's signatare and he agreed $0 do 4t. My, =7
e BAROODY stated that Mr, O'HARA was & general supporter of = -’ .

> President NIXON's polieies in Southeast Asia, The actual pre-
- paration of this advertisement took approximately two weekz.

B M. BAROODY pointed out again that the 322 000 was to L

-~ be used for the placing of this advertissment in a total of eix

Ag;: mewspapsars. Again, sometime in April, 1972, someone, believed f
to be a messenger, delivered to him, ;22 006 4n e¢ash at his off!¢0'»

2720 Wp. BAROODY believed that the money was in dénomination of $100 -

SR billl. lr. BAHOODI atated that only 36000 to #7000 was actnallfx~

B ' I P B ; -._l . . T s - - -: --"‘ i‘r&& K

- . - . [ - - - . e . : S
- e . - A Lo ! . ; . . b
ae e R ! s W R

R s - - S — —_ = X -

e 5/23/73 Ha.ahington, D c T e s _____33__66 l
RS S R . : BT werel’ RO
P R su DANIEL C. MAHAN and I T C Rt S
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used in placing the ad in the two local WDC newspaper s and that °

’ he retprned in exce of $15,000 to Mr. COLSON. . -lﬂ'gjigﬁ-" “
N H,KICHAPL)gé’wﬁun ‘ L
) y o pianation Mr. BAROODY stated that thero ‘7

' Were delays involving the placing of this advertisement and -’ .
that it was finally placed on May 13, 1972. There were dig- **"T=
cussions in what newpapers the ad should be placed an@ during ~.%. .
these discussiong Mr. BAROODY returned the entire $22,000 in - .
cash to Mr, DICKiﬁOWARD of Mr. COLSON's Office at the Executive
Office Bullding AROODY eventually got the go ahead in ;-

these discussions with Mr. O'HARA and the Executive Office . !
Building. Mr. O'HARA pald for the placing of the two ads himselt
by eheck to the two newspapers.

g S s~{af“f€ak e

After the ads were placed, Mr. BAROODY went back tovﬂhﬁ
see Mr. HOWARD and received from him the cost laid out by Mr.. .- .-
O'HARA. Mr. O'HARA hgd a friend employed at the White House * ' ... -
by the name °f_E§ﬂBIS§ASHEH_and Mr. BAROODY furnished Mr. CASHEN - ..
wlth the cash and he kelleves that Mr, CASHEN furnished the _ .- .,
same amount of money to Mr. O'HARA in New York City. Mr. BAROOD!ti_

stated that after the ad was placed, Mr. O'HARA received his i
money within a month's period of time, L . S

+ B

L &}.gg. ,;s;; YE
' Mr. BAROODY stated that he had other contacts with -
Mr. COLSON as Mr. COLSON was concerned with publie opinion’ 1n ”‘i“f“
particular where he, COLSON, felt that BAROODY might be of zf;z,-
asslistance in bringing together prominent publiec persons in 'l? s
support of various administration policies. By way of examnl!"fffiﬁ
Mr. BAROODY pointed out the itizenqqgggﬁigggg_;ggwg_gguuzzg!#1;;5:%
perity. This commlttee was %et up by for the purpose of o
supporting the administration's phase one economic policles, ' 2 ™~
The purpose of the committee was to educate the publi d make Silh”
- supporting statements. ' Another such gommittee was the Amer_":faﬂ j;
.- for Winning the Peace”™ which was set up for the purposé of - Jrth
: supporting the administration’'s pelieies in Southeast Asia._‘} G

. of these committdes utilized advertisements such as the ens. ;i :
mentioned ahova., Mr. BAROODY stated that at no time did his ES

firm receive any compensation for these services but were only PR
reimbursed for sxpenses incurred. = \ , : LA

v\ ‘\-,

. ~.§ o "w‘-" -

- LR

. Mr. BAROODY stated that he has been associated vith
- Mr COL3ON 1in these ventures since the middle of 1970 wWhen he f'-ﬂ
actually came to know him through one of these commitiees’, Mr,i.

BAROODY stated that he also received funds from Nr. COLSON' ‘
Orfice for other purpoaes not as yet rererred te.'.A: - -;&kn Lo
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L e e,
"""~ At this point, Mr. BAROODY's attorney, Mr. POWELL,
interjected the point that he has not had an opportunity to
discuss with his client, Mr. BAROODY, any other assoclations
with Mr. COLSON's orfice, bearing the details Mr. BAROODY Just
finished and that he did not wish Mr. BAROODY to get 1into any
other areas until such time he had a chance to sit down with
his ¢lient and have Mr. BAROODY furnish them to him first.

Mr. POWELL stgted that he did not wish to convey the impression
that he wag attempting to have Mr. BAROODY avoid furnishing
this information to the Federal Bureau of Investigation but

that he wished to be apprised of the faets prior to the time Mr,

BAROODY furnished them to the interviewing Agent. Mr. POWELL
stated that he would have Mr, BAROOCDY furnish him this infor-
mation at the earliest possible moment and thereafter would
arrange to have Mr, BARQODY re-interviewed.

At this point the interview was terminated.
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JOSEPH BAROODY, assoclated with the pnblic relations
Eirm of U d_Baroody, 1100 17th Street, N.W., Washington,
D. C. (¥C), was interviewed in the presence of his attorney,
JERCME P VELL in Mr. POWEIL's office, 1250 Connecticut Avenue,
N,W., WDC., Mr, BAROODY was advised the interview was to determine
what knowledge he had of an alleged request to him in 1971 from
CHARLES W, COLSON, then Speclal Counsel to the President, for

a sum of money to be delivered to EGIL KROGH. Mr. BAROODY was
presented a Walver of Rio'hfq Form (FD 395) which he and Mr.

e Y- - - - AR N dr W w g AR A wras R LA B

POWELL read. On the advice of his attorney Mr. BAROCODY declined
to sign the Walver indicating it was not necessary and consented
to interview, He furnished the following information:
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Mr. BAROODY is not certain and cannot swear to the
fact that KROGH received any money from him. He does recall
receiving a request from COLSON, probably by telenhone, for

- T Py o W

a
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temporary loan of money that was neceded 1mec‘:1a\:e1.y and
recelving assurances from COLSON the money would be returned.

27

[ 3

BAROODY could not recall the time the request was made,
it was probably during the late Summer or early Fall, 1971, Nor
could he recall the amount requested. It could have been any

amount from $3,000 to $5,000 but may have been as low as a couple
thousand,
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BAROODY could not recall the snecific words used by
COLSON in making the request., His best recollection of the
conversation is that COLSON told him "they needed {t", He
understood '"'they" referred to the White House, but COLSON did
not mention the name of any specific individual,
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BAROODY took the money from funds then avallable ¢t

him in his own office, He could not identify the source of the
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funds precisely., He had money belonging to both the Committee

: for New Prosperity, company and personal funds. The money
B2 may have been drawn from a mixture of these funds,
$ ”~

rﬂ
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On the same day the request was received BAROCODY
brought the money in cash in an envelope to COLSON's office
at the Executive Office Building (EOB), He believes COLSON
then told him to take the money to another office in the same
building and deliver it to whoever was ovresent. He could not

AAAAAA

recall to what office he then delivered the money. It was
located in the EOB, on the same floor with COLSON's office
and may have also been on the same corridor with COLSON's
office.

BAROODY gave the money to an unknown man in the office
designated by COLSON, He did not receive a receint and had
no discussion with this person about the cash., Whether it
was KROGH who took the money from him, BAROODY could not say.
. To his knowledge, BAROODY has never met KROGH, DAVID YCUNG,

HOWARD HUNT or GORDON LIDDY.

BAROODY was renaid the money about a week or ten days
later through arrangements made by COLSON., COLSON did not
personally repay the loan. Either COLSON, or someone from
COLSON's office notified him arrangements for revayment had
been made and that BAROODY could pick the money un at GEORGE
WEBSTER's law office, ﬂ‘HwUJ{

BAROODY went to WEBSTER's office, then located on .
{ZBSTER was not

Jefferson Place, N, ¥ He was told
présent but a woman in that office, possibly WEBSTER's personal
secretary gave him the money. He does not believe he executed

a receipt for it. He did not know how WEBSTER's office got the
money.
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BAROODY has no knowledge of the use made of the money
he delivered for COLSON nor did he receive any additional, similar
requests from COLSON for cash in this time frame of 1971,
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Concerning the sum of money requested by COLSON,
while he cannot recall the amount asked, BAROODY feels the sum
he delivered came close to fulfilling the request. He may not -

have been able to deliver the total amount asked and may have
"missed by a little bit",

COLSON called BAROCDY sometime within the past two

or three weeks, trying to "pin down information about the loan".
COLSON was looking for the same information he (BAROODY) was
then furnishing to the FBI,

Mr. POWELL advised GEORGE WEBSTER is currently
associated with the WDC law firm of Webster and Xilcullen.
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. ' ' + 6/5/73
i Dale of Iranscriplion
Mr. JOSEPH D. BAROODY, Vagner and Baroody Public
Affairs Consultants, 1100 17th Street, N.W., Washington, D.C.
home address; 3819 whitman Road, Annadale, Virginia, in the
presence of his attorney, JEHOFE POWELL, furnished the follow-
ing information:

it

That since his initlal interview by the Federal
Bureau of Investigation on May 23, 1973, he has been able
to further discuss the facts 1n the matter with his attorney

and 1s prepared ¢t this time to furnish additional informa-
tion.

Mr. BAROODY stated that he recalled a request from
Mr, CHARLES W. COLSON on behalf of the VWhite House for funds.
This request probably took place in late summer or early
fall of 1971 and was explained to him by Mr. COLSON that 1t

e adhd S A Waiala w o N

was a temporary loan and that he would get his money back
within a short period of time., Mr. COLSOH stated that he
needed the funds immediately and that the request was 1in

the area of $3,000 - $5,000. Mr. BAROODY was not told of

the purpose of these funds but had a clear understanding

that 1t was for some purpose of the White House. As a result
of the aforementioned request, Mr. BAROODY did in fact furnish
the money requested. [r. BAROODY stated that he obtalined the

funds the gsame ri.'-'n.r as the request was made and took 1t in the

Veaw fr{Riilie W adAls GAlivA WWLAIL A bk Wil

form of cash to dr COLSON's office 1n the Executive Office
Building adjacent to the thite House. DPMr. BAROODY recalls
that he bellieves someone in Mr. COLSON's office told him to
take the funds to another office and give it to the individual
in that office. Mr. BAROODY followed the instructions and
went to an office on the same floor in the ZExecutive Office
Building as 1r. COLSON's and believed to be in the corridor

as Mr. COLSON and furnished an unidentified individual with
the money requested Mr., BAROODY stated that at no time

Ll S i i ATEBE AN T AT A Ao A ek W N A Wil W & AN L F YL =]

were any receipts involved and that at no time did he have
any conversation with the individual he eventually delivered
the money to. Mr. BAROCDY stated that he never met this
individual before or has seen or heard from him since.

A short time later, a week or ten days, Mr.
BAROODY received a phone call from [Ir. COLSCN's office re-
garding the refund of the aforementioned fund. He was |

5/30/73 Washington, D.C. WFO 139-166

intarviewesd on 1 Fila #

TSA DANIEL C. WAHAW,®
SA ANGELO J. LANO, [~
_SA CHARLES A. REGAN DCM:mah g gicores 6/4/73
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told by even Mr., COLSON or somecone in his office that the
money would be at the law office of Attorney QEORGE

WEBSTER at that location on Jefferson Place, Washington,
D.C. My, BARQODY travelad ¢to Mr WERITER'a offics ang

=3V s Y i Bl

recelved the same amount of money in return as furnished
Mr. COLSON's office by an unknown ferale bellieved to be
Nr. WEB3STER's perscnal secretary. Mr. WEBSTZR 1s now
with the law firm of Webster and Ellcullens. Mr. BAROODY
stated that he was not invelved with any other similar
type loans with Mr. COLSON's office.

When Mr. BAROODY delivered the money to Mr.
COLSON's office initially, the money was in an envelope
and was returned to him the same way. Mr. BAROODY stated
that he did not have to draw the money out of a personal
account, but he had the amount of cash available in his
office and that it could have been & mixture of funds
from varlous cash sources avallable at his office. Mr.
BAROODY stated that the funds delivered to Mr. COLSON's
office upon his request was not the exact amount requested
by Mr. COLSON's office, in that it fell a little short.

Mr. BAROODY advised that he received no disburse-
ment of funds from Mr. COLSON's office after April 7, 1972.
Mr, BAROODY did 1indicate that he received disbursements
prlor to that date but that his attorney, Mr. POWzZLL, could
see no reason why Mr., BAROODY should discuss this matter
as 1t was thelr oplnion that this information had nothing
to do with the instant which has become cormonly known as
the Watergate Affair. Mr. BARQOODY stated that he never

received any such disbursements from the Committes to Re-Elect

S - VAR B e IS4 W AT B A Wil WilW VWML W W

the President Washington, D.C,.

Mr. BAROODY stated that his firm had a contractual
agreement with the Committee to Re-Elect the President, Washington,
D.C., and basic service provided to the compittee was to provide
2 Tull-time individual by the name of RUSKNFRLLBURG which en-
tailed the preparation for the Republican fational Convention. _
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at Miami, Florida, with script writings for news conrerenced %
‘and ather related matters. Mr, BARDQDY atated that ha - A
and Fr. WAGNER of his firm provided some additicnal services
with the Public Affairs Section of the Committee to Re-Clect
the President for the purposes of press conferences and that
these services all came under the initial contractual fee.

Mr. BAROODY stated that a initial fee was agreed upon by his
firm and the Committee to Re-Elect the Presicent at the time
the contract was instituted and that af no time did his firm

recelve or request addltional funds for thelr services.
My RARNNANY nfafnﬂ that ha had no ‘nfﬁhmnfinh raca aveid v +ha

AT LA W W & wi =8 (R u.-.ug wiiw

increase of any bills subritted by the Committee to Re-Elect
the President.

Mr. BAROODY denled any participation of a publica-
tion of materials which woculd come under the category of
"dirty tricks" that the Committee to Re-LElect the President
was allegedly involved in. Mr. BAROODY stated that his firm
was never paid in cash but always by check from the Committee

o DPon.wulant $ha DraadAda Mw WA MNUMTR assrnlate ~nf M
uv NGO L i & ‘;9-.-““.". LA o 'n“i‘“n ‘ll GDDUVLGUC A i »

BAROODY and his firm were concerned with various publiec
relation matters sisilar to those of Mr. BARCODY under t

he
contractual agr nt. _ Q_QL{_'_QZ _.‘.f
ﬁD/ iﬁﬂJigf“ijf l&&ﬁﬂ%' M-;Lﬁu-Ug uu

. BAROODY stgted that he DEE Mo knowledge €f:wn
Evesdffc HOWARD HUNT. He fiid state that he had a discussion
with Mr. i AN then ral Counsel %o the President of
the United ata es 1n connection with the $22 000 for the
purpose of placing the ad discussed in the May 23, 1573
interview. Mr. BAROODY stated that he had no knowledge of
GEORGE GORDON LYIDDY, Mr. BAROCODY stated that he belleves
he has met Mr. DART PORTER but had no dealings with him. i
In the same manner he 18 acquainted with Mr. JEB MAGRUDER
but had no dealings with him and accepted no funds from
him. Mr. BARQODY stated that he initially met Mr. MAGRUDER
when he, MAGRUDER was on Mr. HERB KLEIN's staff at the

¥hite House, Mr. BAROODY stated that he had no dealings

=™

f with JOHN N. BRIT L.L, Mr. FRED LA RUE, and that he belleves
@}9/ he met Fr. HQELB}i%iRDIAH of the Committee to Re~LElect tgg_

)
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LR

President but had dezalings with him.

w0

F .

—"* . Mr. BAROODY stated that the attorney who signed *- _
tho ad discussed in the interview of May 23, 1973, was $E ot e,
WILLIAM "PAT" O'HARA of the law firm of Jackson, Nash, Brophy.k;
Barringer and Brooks, 330 Madlson Avenue, rew York, Nev York, -
telephone number 867-4030.
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A WILLIAM & O'BAXI, an atterney in the law fiym
of Jackson, Nach, B ¥, Barringer, and Broeks, 339 Wadisom

Avenue, New York, Hew Yerk, furnished the followimg
inforsstion after PeIrs advised by Speelal Agent (SA)
YINCENT A. ALYIHO that the intervier was belng conducted
ia relation to the "Watergate” inwest{gatien:

C'HARA exclsined that ke eculd de considered
a ochservative in ths politiesl spectrum., EBe has deen
s peneral surporter of the forelgn policies of President
RICHAPD K, KIXClU, incloding the manner in which he
extricated the United States froz the Yietnan ¥ar, HNe
carved a3 Chafrman of the "Tell ft to Henol Cormittee®
vhich eppoeed the views of several of the nation's politieal
leaders ooncaming thelr pubdblic oprositica to manner in vhich
the var was baing cenducted.

G'HARA recalled that in the latter part of
April, 1972, he received a telephone eall fror JOSEPH
BARQODY who esked if he weuld be willing to snronsor an
advertisement ecncerning the Vietaar War, O'HARZ wveplied
that he would ke willing to do so, contingent wpon soeing
and approving the fntended advartisement.

Thortly thereafter, he received the intended
atwrtisenent {n the rall fros BAROOIY, The advertisesent
war Ix suprort eof WIXCl's Soutreest Aslia policies. Simce
C'HAPA aprroved of the substance of the advertisement,
he mailed it back to BAFPOODY with his eancent that {t de
published Baaring his nace as the sponsor. Ke slso sant
BAPCODY two personal ehocks dapted Fay §, 1972 drawd om
the Manufacturers larcover Trust Cowpany vhieh he signed
3t payor. Cheok nuxher 313 ip the amount of $3,169,3% was
made payable to the Washington Post, Check numbher SN
in the amcunt aof $2,628,30 waz mads payable to the
Washington Evening Star, It was his wnderstanding that
BARCODY weulld hendle the datalils of having the sdvertisesent

printed In the 2beve newspapers snd deliver the checks fn =
. . pryDent, O
LN .:-l-.«“‘:-"" - ¥ s
iterviewsdon. "G LIN/TIS o New Yerk, Naw Yerk File # 3
21 ;? ‘ " :_ .‘ . I&ia‘ﬁ:,‘:_'%”;
oo ] SAS YINCEXRT A, ALVINCG/
5 by —BOWARD %, LINSCOTT/waafems Dotedicand___ §L18/73
This documaent conlging nelther recommendoations ner conclusiaony of the FBI, U is the property of the F81 and is Togned 10 your ¢
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CYHARA advized that the advertissrent
subsequently appeared in the Nay £, 1972 edition of the
Washington Post end Washington Ewvening Star.

OYEAPA advised that f{n the latter part of .
May, 1972 he visited EENFY CASHLK at hix office in the
Executlve Offlice Buildinp, Washingten D.C, TDuring this
vigit, CPSHLX delivered a nlain envelope to him and
stated trat “we would like to helr vou ocut with the
expenses of the advertisement™, O'HAFA 212 net open the
envelore until he roturned to New York, The envelore
eontained $4800,00 te $5000,00 in cash eonsisating ef ane-
hundred dollar bills,

O'RARA was quentioned as to whom he thousht "we
referred to, He advised that he 414 not know whether
"we' referred to the White Kouze, the Cormittee for the
Peelection of the President, or sore other group in
synpathy with KIYOH or the Pepudblican Party.

CYHAPA advised that he firat met BAPCODY at a
pelitical dinner in Weshington I.C. , aprroxiwataly one
year Lefera he appreached his about the advertiserant,
C'HAPA became acgquainted with CASHEN when he wags in
Ireland in 1970 and CASHEN was serving as vart of an
advance frcut to KIXOH'e vwisit to Ireland, Since that
tire he and CASHEN have become close peracnal friends,

The adove degcribed checks 212 and SIN :are
atteachead heretoy
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Mr. JOEL SALISKER, Deputy Director, Office of
Security, U.S. Department of Justice (USDJ) furnished the
following information: ™ -

o
omp———

On or about May 11, 1972 he received a telephone
call from RODERT MARDIAN, a former Assistant Attorney General,
who was at that time with The Committee For the Re-Election of
the President (CRP). MARDIAN asked if he (LISKER) knew JAMES
MC CORD. VWhen LISKER stated he did not, MARDIAN told him he
should inasmuch as both MC CORD and LISIER were ex-Federal

% Bureau of Investigation (FBI) Azents. MARDIAN told LISKER
L that MC CORD was security director for CRP and that he was
ﬁg concerned about the potential for violence at the Republican
ég Convention. He asked if MC CCRD could come over and talk
& with LISKER and JOHN MARTIN, Chief, Intcrnzl Security Division
b (ISD), USDJ. Thereafter, LISKER called A. WILLI£NOLSERN,

¥

Assistant Attorney.General who had taken over MARDI WS job l)(:
and related the conversation to him. CLSEN told LISKER to ==

kit

A
PR 14 S

5 let MC CORD come over and see what he wanted,
3
g JAMES MC CORD telephonically contacted him either

later that day or the next day and an appointment was set up
for MC CORD to come in.

m ."f. o 'l_,ur..
B DR A

Lol

o
R

I Within the next several days, MC CORD did come to

: USDJ and he met with MARTIN and LISKER in MARTIN's office. He
stated that he was concerned that the hippies were going to
do in Miami in 1972 vhat they did in Chicago in 1968. It was
pointed out to MC CORD that the then recent change of the
convention site from San Diego to Miami would mitigate much

- of the possibility for violence since the radicals would have
to make all new plans and also because of the difference in
the makeup of the population in Miami as opposed to southern
California. MC CORD was told that they would check out his

§ request ana get back to him. CLSEN was then consulted and he
© et 5121/73 . Washirgten, D.C. res WO 139-166
i SAs DENNIS F. HOFFMAN:ip and ‘

- MICHAEL J. KING 5/22/73

by __ [ - R Date dicicled
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2

- advised that there would be no problem in making information

regarding possible violence available to MC CORD.

MC CORD called again and asked if he could meet with
LISKER and MARTIN again and bring someone with him. He
subsequently met with them and brought along ROBERT HOUSTON,
his assistant. During this meeting MC CCRD mentioned that he
was concerned about the safety of JOHN and MARTHA MITCHELL,
surrogate candidates and members of CRP who would be trawveling
during the campaign. MC CORD asked if he could furnish LISKER
with itineraries and then receive information regarding any
planned demonstrations for the city to be visited. It was
agreed at this time that in the future LISKER would contact
HOUSTON to furnish any information.

Subsequently, he called HOUSTON to report a planned
demonstration and march on the building in which CRP was
located, When LISKER furnished this information he told HGUSTON
he had gotten it off the wire services. ICUSTON stated that he
had Associated Press (AP) and United Press International (UPI)
available in his office and could get the information himself.
LISKER also recalls furnishing FOUSTION information that the
radicals planned to counterfeit press credentials to use in
gaining entrance to the convention,

LISKER stated that at the second meeting with MC CRRD
it seemed that the stress was on the itineraries of the MITCHELLs.
The CRP was supposed to call with the itineraries., They called
only a couple of times and thereafter LISKER called CRP and

_asked if they were still interested in the type of information

they had requested. He was advised they were but no itineraries
were ever furnished.

LISKER stated that he had personal contact with
MC CCRD only two or three times, ouce alone and then with
HOUSTON and telephonic contact with MC CORD approximately
twice. He recalls appreximately rcur telephonic contacts with
HOUSTON. To the best of his recollection, HOUSTON never came
to his office alone.

LISKER stated that he did not have daily contact
with JAMES MC CORD or with anyone else from CRP. Further,

(7
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MC CORD—was not given any documents of any kind nor was he
allowed to copy any documents.

The contacts with MC CORD occurred over approximately
a three week period and there was no contact for at least a
week prior to the Watergate break-in.
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1 5129/73

FD-302 (REV. 11-27-70)

CONgTIAL

v e
Date of transcription :__’
ﬂni .a,,,-lr. JOHN L.)§ARTII Director, Office of Sccurity,,_:!
ted State t of Justliés, 9th and D StFesty,;, K.V,
was ooa€i€fia*15n%§§ 2.

fice where he was made aware of the - - -
M.nklt- af the Qnt.nﬂ.w{;‘.g Agants snd the notura af ths N

L3t F9 - e

tnquiry Hr. MARTIN therebdy lupplied the fbllowing information:

. MARTIN advised Shat in early 1972 a program was
embarked upon by his department where they began gathering
intelligence type informatien eoncerning various extremist
groups in the United States. The purpose of gathering this
information was to be better prepared for any eventuzlities
during the Damocratie and Republican Campaigns whieh was sub-
sequently bheld in Miami, Florida, in the late Summar of 1972.

Keeping in mind the violent demonstrations in 1968,
there was a re¢al soncern eoncerning the Republican Xational
Convention as that time San Diego, California, was the proposed
convention site. It had been widely reported in the newspapers
that various viclence oriented groups had planned on condueting
demonstrations at the Republiecan National Convention and there-
fore his Job was to obtain informatlion eoncerning the number of
people involved 1n various demonstrations and their propensity
for violence. He stated that the program that he previously
deseribed bad the approval of the, at that time, Attorney General
JOHN MITCHELL and later Attorney General Bxcmnn){ KLEINDIENST, )/

~Fy R *

In eonjunction with this progras, rapresentatives froa
the Department of Justiece traveled to Miami, Florida, in mid May,
1972, where a security information center was being formed
as both the Republican and DPemocratic National Conventlone was
scheduled to be held in Miawmi, Florida. The purpose of this
conter was to disseminate information to local and federal law
enforeensnt agencies concerning any planned demonstrations at the
conventions. Information was disseminsted to the Plorida Bureasu
of Investigation, Federal Bureau of Investigation, Secret Service,
Dade County Sheriff's Office, and also to Mr, WES POMEROY who is
the head of security for the Demoeratie NHational Party.

~ .

&

weieesdon__ S/21/73 o Mashington, D.C.

File & t‘
SAs WICEAEL J. KING and Tamo
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-7 % In mid May, 1972, Mr. MARTIN adviszed that he was’ informed
by his assoclate, Mr. JOEL LISKER, that LISEER received a telephone M
call from Mr. ROBERT MARDIAN, former Assistant Attorney General,
requesting that MARTIN's offlce get together with his top security
man for the Committes to Re-elect the President, one Mr. JAMES

NC CORD, as MC CORD had the responsibility of security at the
Republican National Conventlon. Mr. MARTIN advised that this pre-
quest was relayed to Mr. A. WILLIAM OLSEN, Assistant Attorney
General, United States Department of Justice, and Mr. OLSER approved
of the meeting.

a

Several days later, Mr. MC CORD came over to MARTIN's
office and explained to Mr. MARTIN his responsibilities with the
Committea to Re-elect the President and that he was interested
in any information he c¢oculd obtain concerning planned violent
demonstrations at the convention and also any demonstrations in
the Washington, D.C., area. Nr. MARTIN stated that the conversation
lasted about thirty minutes at which time he (MARTIN) contacted
Mr. OLSEN and relayed MC CORD’'s request. Mr. OLSEN advised Mr.
MARTIN that he saw no problem in dlsseminating this type of infor-
mation to MC CORD.

Approximately one week later, he met again with MC CORD
and MC CORD's assistant, Mr. ROBERT HOUSTON, where he relayed to
MC CORD general intelligence type information although he ean
recall nothing specific as his office really had no eoncrete infor-
mation as the conventlion site had recently changed from San Dlego,
California, to Miami, Florida.

Mr, MARTIN stated that he can recall only one other time
that he met with Mr, MC CORD and Mr. HOUSTOM and that was in late
May or early June where MARTIH relayed some information concerning
various groups attempting to forge passes at the convention. MARTIN
advised that this was the last time he saw MC CORD and has had
absolutely no contact with him since that time.

Mr. MARTIK stated that he never talked to MC CORD on the
telephone although his assistance, Mr. LISKER, did approximsately aix
times and again the information which was disseminated to MC CORD
was very general in nature and most g£ he time 1t was information
obtained elther from the AP or UPI .er Service. Mr. MARTIN
stated that his entire contact with MC CORD covered approximagely
f month pericd and that he never disseminated any "¢lassified”- in-
formation to MC CORD nor was MC CORD ever furnished any written .
{nformation or Justice Department documents. During the three
conversations he had with MC CORD, he never identified the source
of any information disseminated to him nor did he ever show 4C CORD

any FBI reports of any kind.
L0 \L
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Mr. MARTIN advised that MC CORD never asked to receive
informatlion eoncernling any Democrats’' involvement in violence prone
activities or was any such information relayed to MC CORD as his
department had absolutely no information that any known Democrat
was involved in any such activity.

T A I,

wﬁmﬁﬁF

Mr. MARTIN stated that he wanted to make it perfectly
clear that MC CORD received strictly general type intellipgence

fTrnfPoawmmatrd an
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rmation concerning possible visclent demonstrations and hs
never received political information concerning Democrats and
that MC CORD's statements that he had dally contact with his
office 1s completely feloniocus.
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Be was formerly employed as Assistmnt Security
Caordinator fer the Committee to Re-Elect the Preosident and
that his imnediate superior was JAMES WALTER MC CORD, JR.
Security Coordinator. HOUSTON advised he was introduced ‘o
JOHN L. MARTIN and JOEL LISKER, Departmental Attorules, U.S.
Department of Justice, Intcm.i Security Divieion, by MC CORD
during a wisit to LISKER's office in May, 1972.. He sald
m‘mtm;hthhmmmRDmhmistth

in type fom on colored paper. He said the
reports contained summaries eof ommation relating to activities
eof protest groups in various parts of the United States. He
stated they were mot allowved to keep the rveports, only te
extract vhatever information they deemed Iimportant to the
Re-Election Committes.

BOUSTON recalled that during this initial meeting, he
(HOUSTON) jotted dowm notes from tele rmgs ou to mo
rpa.r. He eaid, however, that MC CORD was céﬁﬁ”"“““‘
mgg report and instead of taking notes, MC dictated
the ommation into a tape recorder and kept the tape.

HOUSTON advised he ramembered visiting LISKER's
office on ons other occasion for the sane purposs: to review
teletype reports eu activities of radical s and take notes
en anything ha felt could be of valus to Re~Election Committes.

BOUSTON stated at po time was either he or NC CORD
allowed to ths messages DOTr were cmtmhhodwwim
reports by ei MARTN er LISKER. BDU said there was me
indication en the Tt as to thelr origin nor 4id MARTIN
LISKER ever divulge source of the reports. _

HOUSTON gald LISKER was in possession of mony similer

thought were of intemst to the Re-Election cmnitgn.

I"i
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by Dole dictated mﬁru_,_______

rts dur his visits but furnished only those reports
KL (LTSKER) thoughs 1 o
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BOUSTON said that in looking through the reports, he was mainl
interested in any information pertaining te planned actlvitiuy
of radical protest groups and political personalities. He
advised the extracted information was usually later put imto
neno form and distributed to eppropriata perscnnel at the
Re-Election Committes.

M1m _,.ld Al _ l__‘_-...._tiﬁ_.i ii t“-‘ ﬁiiL__.- — e i dm
seemed to relate to a variety of organizations from different
parts of the country which had been gathered from many geographic

ATSAS .

HOUSTON advised that the decision as to what was
furnished was made by LISKER and that LISKER made several
telephone calls to Re-Election Comnittee Headquartera, advising
he had something of interest. HOUSTON further stated he was told

e Wt AADN Shhat WM® MDEPN bhad mads avvoamtecomaoribiow ba aban b

SKER's office every -omln{.to deternine 1f LISKER had
information of wvalue to the Re-Election Coamittee.

HOUSTON sald he recalled specifically that en June 15,
oxr 16, 1972, LISKER called the Re-Elaction Committee and told
BOUSTON ha had a lengthy report of interest to the Cocmittee.
HOUSTON sget up a tape recorder on snother thone, ealled LISKER
back and told LISKER that he, HOUSTON, would record the report

avayr tha talanhoma., HOULTON said LTSKEER rasd tha ranart avar

A A I ] A “a--rlwm- d A - ERAFUSR W WY W

the telephone and the information was recorded on tape. HOUSTON
recalled that it dealt with plans of radical to block
traffic, demonstrate im front of Re-Klection ttee

Resadquarters and sthexr protest activities.

BOUSTON sald a day or two following the taped report
by LISKER, the Watergate sarrests were aimounced. About two
weeks later, HOUSTON was instructed by STEPHEN KING, who
replaced MC CORD as Security Ceordinator for the Re-Election
Committee, to remove MC coaﬁ;;ogersonal property from Committee
Headquarters. KING told HOU the orders came from ROBERT €.
ODLE, Re-Flection Comnittee Persommel Director. HOUSTON said .

- he immediately uleptmind Jﬂ%@(ﬂ-, close personal friend

v

P%m: and rela s instiluctlions, asking CTAUD :
or se@. HROUSTON said CAUDILL called him back seme day

of MC CORD's and % sor for Republican llati%l{

*
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mmtmmawm:ohepmm'a sonal property
mtil further motice. pex P

AT vl -lv-b-‘l ha wamsrrad 211 of M° MNENTa “ml

chtty from a file cebinat at Committee Beadg\n:urc, put

in bis car, and took them to his, ROUSTON"s, home

HOUSTON said the ftemsz included the two previcusly menticned

upu (one made by MC CORD in LISKER'. efﬂcc snd the other
made by LISKER over the phone) recorders, s m:al.

alatms MC CORD had planned to inauu mCom:ltm

and a brief case contain an electronic "“-W
said by MC CORD uhuiﬁd at approximately %-

HOUSTON said he kept these ftems as well as some

rrwnnl fagcn snd documents of MC CORD's at his home umtil

HOUSTON said at that time, he met with MC CORD
and MC CORD': attorney in the Statler Hiltom Hotel, Washingten,
D.C. to discuss the possibility of HOUSTONY testifying as a
character witness for MC CORD. Dur this meeting, HOUSTON
mentioned the two tapes to MC CORD, CORD told STON he
mud the tapes, wmmtﬂthmmknn few days later

fumizshed hims -'._rlbh L‘g Fanas mlawar_ RO ISYY N

:M;adthMt oft.heupu ving v
then to MC CORD. sl

HOUSTON said that in response to a subpoens,
furnished MC CORD's other property in his m-muth-
Senate Select Oen!.tm investigating the Watergate breakim.
mvl-

i

uousmumdmu B0 one ever stated the -
- ."IAA hr 1 YEVER saara sanarta HEMVMICIN u_s

- .-ﬁ - T W Y A Y

the false iapression that MARTIN and LISKER were
mcudvithth.rnl. STON produced an address book im
which he had listed MARTIN and LI under FBI, Imtemal
Security Division, BOUSTON sald he did mot ruhu until e ut,
rvecently that MARTIN and LISKER were employed by the

of Justice, not the FBIl. He sald ha did not know wh

this erroneous impression, nor who, ii anyone, teold that
thcy were with the FBI, .
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oo On June 20, 1973, Mr. EDWARD GUILFORD, Reality « » - i
Specialiat, General Services Administration, Washington pD.C. B

(WDC), advised SA ROBERT S. TITTLE and SA RODNEY C.
KICKLIOHTER that the building at B340 Jackson Place, N.W.,
WDC, is owned by the United States Government and occupied by
the National Trust for Historic Preservation. The National
Trust has occupled this building since March 15, 1970.
GUILFORD advised the National Trust for Historic Preservation
was sef up to preserve historie landmarks.

On June 21, 1973, Mr. ROBERT M. UTLEY, Director,
Office of Archeology and Historic Preservation, National .
Parks Service, advised SA TITTLE that the National Trust for
Historie Preservation is a non-profit corporation chartered
by Congress to represent the private sector in historic
preservation. He sald the employees of the National Trust
are not government employees. However, the trust does receive
grants from Congress. He advised the Secretary of the
Interior is the head of the Board of Trustees. The Attorney
General of the United States is also on the Board of
Trustees. UTLEY saild the bullding at T40 Jackson Place,
N.W., WDC, is used for office space and 1s itself a historle
monument. This building is also known as the Decatur House.
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FEDERAL BUREAU OF |NVESTIGAT|ON-

- eA'" - sﬂ-m!
‘ - : Date of transcriphion .

s s\/buanm vas tnterviewed in his offies, Roem -
nox, 1629 K Street, H.¥., Washington, B. €. (WDC), & v .0

MAGRUDER was shown & copy of & memorandum for the
Attorney Gencral dated July 28 1971 marked “"Confidential®
with coniss designated to nm:m-- shron file and ene to
NAGRUDER ‘s file for tha Attarney OGaneral. It 1s noted that
mmtng to FAGRUDER the "Attorney Seneral herein referred —
this memorandum” is identified as W )
_M TCHEILL. The memoranduxn indlcated Chws Jcruer tary
ef eree MAURICE STANS had built wp a dizeretiovary fut
at the Depariment of Commerce that will total approximately

Bt et i, i,

1A gyt
ke n A

l:h'irw and other activities that will be denefielal to the
Preasident’'s re-election. The mem went on t5 sugerest that

1F 2, ‘ﬂ:rmtmm. felt 1t appranviste, STANS wight dissuza the
concept with other sabinet effisers to see 1f Shey eould )
te_vﬁ?p the same kind of fund within thelr own departnents,

e
NAGRUDER aaid, after reviawiare the menorandum, that

this aiseuzsion ermmted with DICX WHITURY, whe was the
Political 3pecial Assistant fop Sceretary) FANS at the
Department of Commerce, MAORUDER sald that in all sincerisy JC
the eonversation regarding this senorandum and DICK WHITKEY “—
was vaxe in that he gould mot reazll th.fg.anuni substanaa
of the nacmion, hmm. he @1c mu that thcrc was
never a follew through en the memorandum.’ He sugpested that /
the agent take up the matter with Mr, WHITNEY, who is
ourrently empleyed at the Overseas Privste Investment W A, 1€

Gm"porttion in W, , ﬁd_{_ﬁi—ﬁ—/ /,?/,G;/”( H ”"'/i

MAGRUDER was shown & sacond momorandum written
on Whise Housa stationory dated January 23, 1972 maried

*‘tu- Only” feom QHARLES £SOLBOM ta &ha lbbm- Floma wan
[ 2 o ] WHITWA T

-—rw -

Axain, “the Attoraer Gemral hcrein ﬂhrrnd to 18 identified
as JOHN RITCHELL.

After reviewing the menmo, NAGRIDER was asked P
this memorandum had any bearing direetly or indireetly with
the memoramium to the Attornay Jensral dated July 28, 1971,
HAGRUDER atated that the memorandum was indireetly mtm

R }/ $1,000,000, Puther that this fund was to be usad for eon o8,
; 0 !
4

teserviewsd ﬂi €/11/13 o__Washingten, D, €, Fie # 139266 - 3

g,;: . _:'.‘;.

by SA ANGEIO J. 1ANO:Dhih Daredicred______ B/12/TY

This documeni conlaing nelther recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the F8! and is looned to your agency;

\\ R and Hs conlents are not to be distributed cutslde your ogency. ;l?
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with the memo of July 28, 1971 in that CHARLES COLSON was |
concerned with the outreach of the Department of Commerce's .
activities and the availability of the services of the ST
department to establish a good personal relationship., COLSON's
memo indicated, according to MAGRUDER, that ANDRE DRE_
could ultimately locate various sources in the fleld §uring
the campaign, especilally in California, if ANDRE could be
brought into the campaign organization so that he ¢ould begin
to exploit the resources that he has identified and developed &{Cﬁ
across the country. According to MAGRUDER, AND ~LENDBE _

did Join the campaign and became the leader "Litizen's
(_:Q.rp_m‘_!__tten__tn _RA_RTM" ha _Pnea'!ﬂnnf- mAavamand . Ha otataAd

that this operation was apart from MAGRUDER's operation as////
e

Deputy Chairman of the Committee for the Re-Election of th
President.

29
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LAt i oS - °E Dale of trgnscription

&mﬁ t Cap _Corporation, 40 Westzinster -

St vidence, Rhode
presently living et

—— = e e Al = = TS ¥ e emmr—

He was formerly a Vice President of :
Finance in the Overseas Private Investmsnt Corporation,
an independent agency ofthe United States Govermment,
The stock of the ageney is owned by the United States
GCovermment and its funds are usedto aid United States
mes sbroad and to aid mlti-national coupanies
devsloped nations teo gain financing.

Be was employed this agency from
August ef 1971 to Mare obe9?3ﬂunbamsi@od.

From March of 1970 to Au of 1971 he was
Exscutive Assistant, ¢o MAURICE ST the Secretaxy °
of Commreo, He was not a Special rolirical Assistane,

He wet with Mr, STANS gvary day to discuss
the sctivities and problems of the Commerce Department.

He mat Attorney JOHN MITCHELL on two occasions;
a eocktail party at Christmas time in 1967 in Weshington,
D.C,, snd on another occasion Washington, dates
unrecalled, whon MITCHELL mede a speech at & gowernment

agency.

, He mst JEB MAGRUDER & the Presidential

Campaign of 1968, He has had no xelstionship professionally

or socially gubsequent to thet weeting with MAGRUDER.
Bowever in July of 1971, exact date unrecalled,

he met with MAGRU/DER at ER's office at the Committee

to Re-Elect the Presidemt (CREEP) Washington, D.C.

He does not yecall if he went on own, or Lf STANS

it ond s contents are nat lo be distributed outside your ogancy.

30

asked hin to meet with MAGRUDER, BT
L " m{ :;'."_ a Y l“,
. ‘- g e ey - ":é
Interviewad !_:n L l1e o' Dpmsark Aovvnints Dhevde Yol emd Fis# "
= = F TR Y SR, SRS A LA SMr T SRS MY i
o i §
Y ) é"- LTI
' L Ay 4
SA . GRANT HARDN, JR, and
by SA' tm‘ W“E-—— Date dicloted 6 fzz ’?a
This Jocument conlaing neither racommandalions nor conclusions of the FBI. It is the property of the FB1 and is Ioaned b your agency;
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S WHITNEY wanted to know what was going to be
expected of the Commerce Department during the 1972
Presidential Campaign, Also, he may have inquired
as to vhat was going on in CREEP, The meeting lasted
about 15 minutes, The specific topics discussed were
not recalled, however, at no time did WHITNEY tell
MAGRUDER that a political or non-political fund existed
at the Commerce rtment made up of government or
non=government 8, Also he did not tell MAGRUDER
that plans were made to establish one, nor did he tell
him chat Mr, STANS had a $1,000,000 discrecionery fund,

Mr, WHITNEY stated that no such fund existed
in "thought or in deed", |

Ko discnssion was had on any type of fund
or any type of $1,000,000 fund,

WHITNEY stated that there is a Commerce
Department Fund within the budget made up of United
Stataes Government noue{ for study purposes, and he
recalled such funds be.:ﬁ used for a study of the
machine tool industry milti-national eorporations,

STANS did not and never had asked him to
establish a discretionary fund of any amount,

WHITNEY wolunteered that he has been interviewed
by the Senate Select Committee investigators and advised
of a MAGRUDER memo eoncerning such a fund and mentioning
him by name,

WHITNEY stated he has not seen the memorandima
and does not believe Mr, STANS has seen it, since he,
STANS, has mo testified,

*  WHITNEY also wolunteered that subsequent
to July, 1971, date unrecalled, LARRY JOBE, Assistant
Sacretary of Administration for the Commerce Dﬁg:rtmem:,
advised WHITNEY that he, WHITNEY, had brought a
gopy of MAGRUDER's memo, WHITNEY cannot recall the

e

v
Lok
4

3 / X"‘:".‘-r 0y




oy

incident, and reiterated that he did not see the memo,

WHITNEY told JOBE to go see MAGRUDER and tell him that
no such memo existed,

JOBE-{s now employed as an accountant at a
firm in Dallas, Texas, Alexander, Grant and Company,
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_ Mr, LARBX,AlﬁgOBE was contacted at his place of
employment, the der Grant Company, Fidelity Union Tower,
1507 Pacific, Dallas, Texas, He wa§‘§gfigéd”6f“'ﬁé”THéﬁtittEs
of the interviewing Agents and the purpose of the contact. He
then stated he had recently prepared an affidavit which detailed
his knowledge of a memorandum prepared by JEB S. MAGRUDER on
July 28, 19/1. This affidavit has been sent to the Senate
Select Committee on Presidential Election Activities and he
furnished a copy of the affidavit to the interviewing Agents.
Attached is a copy of this affidavit:

intecviewed on_0/20/73 w__ Dallas, Texas -t Dallas 139-245
- "WFO 139-1%6%
SA LARRY E. RISSLER and '
SA JOSEPH B. GRAY/LER:pjc Date dictoted 6/21/73

This document contains neither recommendalians nor conclusions of the FBI. It Is the proparty of the FBI ond 15 loaned lo your agency;

# and ik contents arw nol lo be distribuled oulside your ogency.
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June 18, 1973

Senator Samuel J. Ervin, Jr.

Chairman -

Senate Select Committee on Presidential
Election Activities

washington, D.C.

Dear Mr. Chairman:

My name is Larry A. Jobe and I presently
reside at 6247 DelLoache, Dallas, Texas. At this
time, I am Managing Partner of the Dallas office
of Alexander Grant & Company, Certified Public Accoun-

tants.

From March 1969 until June 1972, 1 served
as Assistant Secretary for Administration in the
Department of Commerce. In that capacity I had
responsibility for budget matters for the Department,
among other functions, '

) During the testiﬁony of Secretary Stans on
Tuesday, June 12, 1973, a memorandum was introduced

< E o+ T -1 < + 4
into the record. Secretary Stans was gquestioned about

this particular memo and asked whether he knew any-
thing about it,

I looked at the replay of this testimony on
the evening of June 12, 1973, The memo, which was
read and introduced into the record, was from Jeb
Stuart Magruder to John N. Mitchell., This memo, dated
July 28, 1971, indicated that Dick Whitney, then Executive

A 3 +
Assistant to Secretary Stans, had informed Magruder that

Secretary Stans had at his disposal a discretionary fund
of approximately $1 million within the Department of
Commerce. The memo sStated that this fund was available
for use for certain activities which would be helpful

to the reelection of the President. The memo went on.
to ask Mitchell whether Secretary Stans should talk
with other cabinet officers to assist them in setting




I immediately recalled seeing this memorandum
at the time I was Assistant Secretary of Commerce for
Administration. Sometime prior to Mr. Whitney's leaving
the Pepartment in August 1973, Mr., Whitney came into my
office with the above memorandum,

At that time, I took a great deal of time and

i

afFrnt +an Aocrrmnihoe 4+ e Whistnmaag t+ha wrawi it Pamde wrlh ch
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we did hgave available to the Department of Commerce. I
told him that we had no funds that could be used for
political purposes. I stated that we were totally con-
strained to use our funds only for those purposes for
which they had been appropriated by the Congress. Mr.
Whitney understood this fully and agreed with this con-
-clusion., . . . . .

As I recall, Mr. Whitney, at this time, requested
that I then meet with Mr. Magruder in order to clarify the
matter, Subsequently, I 4did meet with Mr. Magruder and had

the similar discussion with him that I had with Mr. Whitney.
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Mr. Magruder did not suggest any further course

_ %l of action. I never heard more of the matter and dismissed
S it from my mind,

';§§ : So far as I am aware, Mr. Stans had never seen

2 & that memorandum. I never showed it to him. I never

g mentioned the fact that I had seen such a memo,

~.'«m“
-
o1 b ol

The memorandum was not brought to Secretary
Stans' attention because I did not think it necessary
to bother him with it. In my mind the matter was properly
disposed of. '

- e e e e e et mm e o e

In 1971 we did establish a Secretarys' Reserve
for departmental purposes. As I recall, the reserve was
set at 1% of the general and administration expenses with-
in the Department. The Secretary had the authority to
designate the use of these funds; but for Departmental
purposes only, I was given the responsibility to administer
this fund working with the heads of the burcaus and agencies
involved and the Secretary. As I recall, we did do a number
of studies with these monies, Funded by this means were
such projects as a multinational -economic study, an analyses {
of the machine tocl industry, experimental technology studies IT
and establishiment of a Patent Office production control

system, Much of it was used by Secretary Stans' successor
3) ‘
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“after he had left the Department.

A study describing this fund and recommending
1ts institution was prepared by my staff, competent

career civil servants, The details of a11 projects i
thic fund were hand'lad for me f'h'r-nnn-h the Office of B
a

LR ¥ L =

and Program Analysis, in the Department. This unit
monitored these projects.

I presume that this is the fund which was
misconstrued in conversations between Magruder and Whitney.
I would be pleased to answer any further questions which
your Committee or its staff may have regarding this matter,

St
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cc: Maurice H, Stans

Sworn and subscribed to thi y of June, 1973.

: otar, 1c in ana‘Tor
Dal s County, Texas
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Mr. JOBE added on Page Two of his _affidavit he
states he met with Mr. WHITNEY in August, 1973. This is
obviously a typographical error and should be August, 1971.

The Secretary's Reserve had a dollar amount of
approximately $3,231,000 which was one percent of the general
and administration expenses of the Commerce Department.
$2,656,000 was spent on the studies mentioned in the affidavit,
The approximately $500,000 left was designated for another
agency of the Department.

He does not know the current location of the MAGRUDER

memo but suggested if he had retained it, it surely would have
been destroyed by now.
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e A subpoena duces tecum was served om Nr. J. YRED -
mm. Assistant Counsel $o the President ef the Unitad
@8, Executive Office Buil » 17th and . Pennsylvania.

%vcnuoﬁ K.¥., Washington, P. €, wnc). requesting that Mr.
furnish various records loecated at the Executive

Offiece Bullding to a Federal Grand Jury sitting ia WDC.
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e o~ Date of Iranscriphon s,z’h’ -
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\ by — . SA DANIEL €., MAHAN:Ins Date dictaled ____

4

\ “ume it (oniging nether cecommendations nor conclusions of the FBI 1 4y the property of the FBI and 15 ipgned 16 v

's conlents are aol to he distributed outside your ogency
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T Mr. LAWRENCE M. \JIGBY, Deputy Assistant te the ™7+, -' ¢
B 5 President of the United States, Executive Office uuunﬁ;« R
jigggy 17th and Pennsylvania Avenue, Northwest, Washington, D.C. 3
o Lo 'Tiﬁﬁfl was advised of the identity o ﬁc“lnforvliﬁtﬁt“lﬁintl

e 5 and the nature of the interview in the presence of his Attorney,

My, AL PHILIP KANE. MNr. HIGBY was advised that he was to be
interviswed regarding what has Decome eommonly known as The
Watergate Affair and that possible statements he might make
eould Implicate him in 1llegal) acts. SA LANO provided mr.
HIGBY with a Interrogation; Adviece of Richts form explaining
Mr. HIGBY's c¢ertain constitutional rights in partieular his
right to remaln silent and right to legal eounsel. This form
was reviewed by Mr. KIGBY and his attorney and Mr. HIGRY
stated that he understood hls rights and waived saild rights

by executing the aforementioned fora by signing it. There-
aftear Mr HIARY wrovidaed tha foalloewvine Informatian: .

X S de T Bl '. W T W . warw -v&-&v-‘a-b el il WA RS W AL

That he had absolutely mo knowledge of the bugging
ef the Democratie National Committee Meadquarters at WDC on
June 17, 1972 and abdsolutely no knowledge coneerning any
cover—-up of that ineldent ¢onduseted by any person. Prior te
June 17, 1972, neither he nor Nr. H, R. RALDEMAN ever received
any funds from the Comaittees to Re-elect the President.

*L;V N/ C,J*’ In Pebruary, 1973, Mr, RIGRY learned from GORDON
ACHAN that he, STRACHAN, had received $350,000.00 froa
r Committee to Re-cloct tho President for the purpose of
placing the money in an account fer possible polliing needs
that might arise during the Presidential campalgn in the
fall of 1972. Mr. BTRACHAN indicated $¢ Mrr. HIGBY that he !;
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received these funds on April 6, 1972 in the I f eash.
Ar. STRACHAN related to Mr. KIGBY thst a Mr. e '*_mgﬂhb
made the arrangements with a private individua } Becane

custodlian of these funds. HMr. HIGBY stated that he was sure

that Mr. HALDEMAN was aware eof the existence of these fundg.

Mr. STRACHAN stated that he may even have conveyed to Mr.
FALDEMAN in Pebruary, 1973 the eontents of STRACHAN's statements.
Mr. HIGBY stated that he told Senate Investigators that MNr,

HALDEMAN wanted to be sure that funds were gvallable for

polliag purposes should that become necassary for the Prcsidential -
- sampaign prior to November, 1972. S

Inbervinwed

4 - Q'-.:,-

- 8A DRNIEL C. MAHAN and
sv. . SR ANGEIOD J. LANO . DCM:eam Date dictoted ___

-_- : 21/73——m___IMQM.“D;Q.__"_iFm * __uw§"“ “f, .
i Wi W .
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i Mr. HIGBY stated that during this time, he was bpo
Administrative Assistant to Mr. HALDEMAN and that GORDON ™ -
STRACHAK was an Assistant to Mr. HALDEMAN in charge of Political
Activity toward the Presidential Campaign. Mr. STRACHAN had
J1atson with politiclans supporting the Preszident’'s re-

election and that he was Mr. HALDEMAN's Political Coordinator
and that he, KIGBY, vertually had no eontact with the Conmittee
to Re-~elect the President. However, #r. HIGBY stated that

he did see Mr. JEB MAGRUDER on occasions at the White House
during 1972.

Mr, HIGBY stated that he received all of Mr.
BALDEMAN's mail prior to the time 1t went across Mr. HALDEMAN's
desk and that would include any communications from the
Comuittea to Re-elect the President. Mr. HIGBY alsc indicated
that he reviewed all outgoing communications from Hr. HALDEMAN's
desk and this would also include political memorands.

Mr. STRACHAN would prepare pcoclitical summaries on the average
of one or two a week, based on information that he, STRACHAN,
recelved from the Committee to Re-elect the President and
then would forward thls selected material to Mr. HALDEMAN

for his review. Mr. HIGBY pointed out that even though

he reviewed the incoming material to Mr. HALDEMAN's desk,
much material addressed to Mr. HALDEMAN would noet necessarily
come {0 his deak.

Mr, HIGBY stated that he did not recall if Mr. STRACHAN

had mentioned to him about the destruction of ecertain records
belenging to Mr. HATDE™AN nff.n Ynn- 17 1079 Hawavaw he Aid

ARFN AT A tiAE8 AW L 7§ i AW NU FOLA 3 iV WA

state that he deatroyed some records after the Presidential
campaign and election in November, 1672. These records pertain
teo the campalgn itself and were no longer necessary after the
election had been won.

Mr. HIGBY stated that he did pass on confidential
memorandum contalning political information to Mr. HALDEMAN and
that he could recall the term “‘confidential source” used in some
of these memoranda. Mr, STRACHAN also informed Mr. HIGRY that
he forwarded this type of information to Mr. HIGBY and on to
Mr. HALDEMAN on one occasion. Mr. HIGBY could not recall.the
time of this conversation with Mr. STRACHAN.

* R
P ®
"‘.

After the political memoranda were reviewed bdY Hr.
HALDEMAN, Mr. HIGBY believed these momos were returned %o Mr.
STRACHAN. Mr. HIGBY stated that he generally reviewed all outgoing
materialas from Mr. HALDEMAN's desk but the possibility did exist
that outgoing material might miss him, in that he, HIGBY, might be
away from his desk and mall flow Just pre-empted his reviewing

q(

-n



S

ra ) N
’ C H’:’ﬁi‘.i

WFO 139-166 , P
3 L
. . P 3
said material. In regard to the approval of certain political
activity, Mr. HIGBY stated that Mr. HALDEMAN reviewed the

advertising aspects of the Presidential campalign probably fo;
approval.

Mr. HIGBY stated that in another conversation with
Mr. STRACHAN, STRACHAN told him that $22,000.00, part of the
$350,000.00 mentioned earlier, was used to pay some advertising
cost during the Presidential campalgn. Mr., STRACHAN related
this information to Mr. HIGBY during the early part of 1973 and
Mr. hHIGBY related the same Iinfor=wation on to Mr. HALDEMAN.

In regard to Mr, JOHN W. DEAR, Mr. HIGBY stated that
he administratively reported to Mr. HALDEMAN and that he was
not much of a regular visit to Mr. HALDEMAN since June 17,
1972. Prior to June, 1972, there was a regular mecting of
administrative staff in which Mr. DEAN would participate.
However, after June, 1972, this practice was abolished. Mr.
HIGBY stated that his office had the facilities to record
telephone conversations by the utilization of a IBM dictaphone
connected to his telephone.

Mr. HIGBY stated that he utilized this recording
device for the purpose of recording conversations, wherein
various flgures might be quoted to him and this was used as a
record to record these figures. However, Mr. HIGBY stated
that he recorded a phone ¢all between himself and Mr. JEB
MAGRUDER in Pebruary or March, 1973 and that the original
dictabelt of this recording was turned over to Mr. HALDEMAN.

Mr, HIGBY stated that this recording was done because the
conversation took place about the time Mr. MAGRUDER had been
further implicated in the Watergate Affair and that in dis-
cussions with Mr. HALDEMAN he felt that 1t mizht be in their
best interest to record any such e¢onversations. Thereafter,

Mr. HIGBY instituted a phone call to Mr, MAGRUDER. Mr. HIGBY
stated that he does not recall the exact contents of this
conversation except for the fact that 1t concerned the Watergate
matter. Prior to that phone call, Mr. EIGBY was aware that

Mr. JOHN ERLICHMAN had told Mr. HALDEﬁAN that MAGRUDER had
talked to the press and said that HALDEMAN and ERLICHMAN were
responsible for the bugring of the Democratic National Committee
Head piarters., Mr, ERLICHMAN indicated to Mr. HALDEMAN that he
received this information from Mr. CHARLES W. COLSON. Mr, HIGBY
atated that no record of this conversation between MNr. HALDEMAN
and Mpr. ERLICH!NAN was made.
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. Subsequent to the phone e¢all that he recorded to .
Mr. MAGRUDER, there was additional phone calls between Mr., .-
HALDEMAN and MAGRUDER that were recorded by HALDEMAN in the
same manner that HIGBY recorded his phone calls. Mr. HIGBY
stated that all the dictabelts containing these conversations
were reduced to one cassette recording and that the United
States Attorney's Office of WDC, had the caszette tape of
these recordings. M¥Mr. HIGBY stated that he believed the
original dictabelts were in the possession of Mr. HALDEMAN
but that he had maintained a copy of these eonversations.

Mr. HIGBY stated that he never told ¥r. MAGRUDER that the
phone call between himself and HIGBY was recorded nor does he
believe that Mr. HALDEYAN provided the same information to
Mr. MAGRUDER. MNMr. HIGBY stated that he knows of no tapes

in existence with phone calls between Mr. HALDEMAN. Nr.
MITCHELL, Mr. STRACHAN and Mr., DEAN.

Y

Mr. HIGBY stated that he had Just recently come
from lunch with Mr. HALDEMAN and that the matter of this
particular interview was brought up at that luncheon. Nr.
HIGBY stated that he did not discuss this interview with MNr.
HULLIN, Mr_, ERLICHMAN's former Administrative Assistant.

Mr. HIGBY stated that he has had eonversations
concerning the Ellsburg Matter in California since April 15,
1973, but he would not disclose the nature of these discussions,
claiming executive privilege.
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In conversations with GORDON STRACHAN, Mr. HIGBY
stated that STRACHAN did mention the words "sedan chair” during
1973 after such an item appeared in a newspaper.

In regard to "Chapman's Priend", Mr. HIGBY stated that
Mr. HALDEMAN received reports concerning this term. Mr. HIGBY
stated that these reports would originate with MURRAY CHOTNER
and follow a chain of progression to Mr. GORDON STRACHAN to
himself and then on to Mr. HALDEMAN. Mr. HIUGBY stated that
‘Chapman’'s Priend” was obviously a newspaper man traveling
with the MC GOVERN campalgn in 1972 and that the "Chapman’'s
Priend reports concerned obstensibly what the Press Corps was
saying about various 1ssues supported and opposed by MNr. '
MC GOYERN and furnishing information resarding the future .
scheduling of MC GOVERN'a speaking engagements. Mr, HIGBY
stated that he believed these reports were received every .- "
other day. FHe also indicated that Mr. CHARLES COLSON also
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received a copy of this report. Mr. HIGBY stated that he . ~
had no idea as to the motivation of Mr. CHOTNER 1in sending
these reports but believed that they had a similiar operation
during the 1968 campalgn and would only venture a guess as

to how the material was used and that was in the scheduling
of surrogate canidates for speaking engagements in the wvicinity

of the time Kr. MC GOVERN was)fo arrive in a particular area
Ve NPl [ L
Concerning nd& tsed by the White House

for political purposes, Mr, HICBY stated that he has received
information from Mr. BRUCE§KEHRLI who told hix that funds
were used for the repayiuent, of items such as airplane expenses,
overnment facilities, advancemen, in particular Mr. RON.
ALEER. Mr. HIGBY stated that the Presidential campaign J(
s particularly careful to see that all instances which -
ght be construed as a political activity were paid by the
Committee to Re-elect the President. Fr., HIGBY stated that
he has no knowledge of any other funds received by him or
any other members of the White House Staff.

Mr. HIGBY stated that he firat learned about Mr,
MC CORD being arrested through the news media. Mr. HIGBY
stated that he did not attend any meeting on April 14, 1973
at the White House and was unaware of 1¢, but d4did state that
there was a possibility that he was in his office on that
date if Mr. HALDEMAN was in his office, as it was his practice
to be available 1f his services were needed by Mr. HALDEMAN.

Mr. HIGBY stated that within the last six weeks, he
had a meeting with JOHN W. DEAN at his office. Mr. HIGBY
stated that there was a series of stories in the newspapers
quoting DEAN's friends as to Mr. DEAN's involvement in the
Watergate matter. HIGBY stated that he telephoned Mr., DEAN
and DEAN came to his office later that same day. Mr. HIGBY
asked Mr. DEAN about storles that he, DEAN, was running down
BOB HALDEMAR. Mr. DEAN related to Mr. HIGBY that he had
heard the same storiles and that he had checked with his
friends and that he had no idea who would say such a thing.
Mr, DEAN told Mr. HIGBY that he would not get involved 1in
a discussion with him, HIGBY, concerning the “scapegoat”
statenent made by DEAN and that DFAN made the statement to
him, HIGBY, that he feared no man, and that Mr. HIGBY should -
;not get 1nvolved in this situation. o
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- Mr. HIGBY stated that he does not know anything te
link Mr. HALDEMAN to any 1llegzal activities. After the 7
Presidential campalign was over, Mr. HIGBY was involved in
discussions regarding the return of the $350,000.00 to the
Committee to Re-elect the President. He believed this ftem

hwmarsmahd v e MMw QTDAMNUAN and ¢hat tha matbdbam wasw alhaatral
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with Mr. JOHN DEAN regarding possible viclations of federal

law concerning this money. Mr. STRACHAN has indicated to Mr.
HIGBY that he has followed Mr. DEAN's instructions to the letter
concerning the disposition of this money.

Mr. HIGBY stated that he heard about a group of
individuals at the White House working on leaks from the

Executive Branch of the government approximately one and a
half to two years ago. ¥r. HIGRY atated that he nrnhah?v

heard this rrom a Hr DAVID YOUNG who was operating under
Mr. ERLICHMAN's directions. He believed that Mr. KROGAH's
name was mentioned in this discussion and that most people
in the White House had general knowledge that such an opera-
tion was in existence and that it was not a super guarded
secret.

Mr., HIGBY stated that there was no memoranda pre-

pared for Mr. HALDEMAN regarding the Watergate matter and
that Mr. DEAN, for example, would eczll and leave & message
for HALDEMAN regarding the trial of the Waterpgate defendants in
January, 1973, because of press speculations. Mr. HIGBY ‘)(;
also stated that Mr. HERBER“S%ALWBACK the President’'s +
Lawyer, from C3lifornia, triel o sée Mr., HALDEMAN whenever F%H

i » i & 3 L - i - AL WYL i) WL _‘/

he, KALMBACK, was in town. Mr. HIGBY was aware of fund
ralising erforts on behalf of Mr. XALWMEBACK 1in 1971 for the

1972 Presidential campalign and that he would relay information
to HALDEMAN and would sit in on meetings regarding this parti-
cular purpose. MNr. HIGRY stated that MNr. KALMBACK had set a
zoal wherein KALMBACK would raise $38,000,000.00 for the
President's eampalign but believed that he had exceeded that

figure in the amount of $10,000,000.00. HMr. HIGBY stated
that he has never met Mr, mmrn SEGRETTI and does not lmow

anything about his activities. However, he had general know-
ledge to the effect that DWIGHT CHAPIN and GORDON STRACHAN .- .
were attermpting to hire a diek Fyeck type of guy for the 1972
Presidential campalgn. STRACHAN atated that this individual

was paid by EALMBACK and that uﬂluugtgnazlg_tola him to do L_—4~
it that way. Mr. HIGBY stated that has no knowledrge con~ .
cerning GORDON LIDDY, JAMES MC CORD or E. HOWARD HUNT. '
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Mr. HIGBY stated that L. PATRICKAGRAY telephonicallr
contacted the White House on the day he, GRAY, resigned as ‘
Acting Director of the FBI. At that time it was ¥Mr. GRAY's
request to talk to the President. However, the President was
in an airplane along with Mr. HALDEMAN and as & result of this,
Mr. GRAY spoke with Mr. HIGBY. Mr. ORAY related to Mr. HIOBY
that he, GRAY, wished to make a statement eoncerning his
resignation as Acting Director of the FBI. There was a series
of telephone conversaticons between Mr. GRAY and Mr. HIGBY and
Mr. HIGBY and Mr. HALDEMAN concerning the statement. At first,
i1t was Mr. RALDEMAN's opinion that he did not wish Mr., GRAY
to do anything until HALDEMAN had talked to the President,
however, it was eventually decided that Mr. GRAY could
release his statement concerning his resignation at any time
he wanted to.
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OfTice Building. Washington, n._ﬂ. (an), home i
gley Prive, Alexandria, Vi y was advised o
\Be22entities of L5e Interviewing Agents. Mr, NULLIN was

sdvised that this interviewv eould ponslbl: implicate him in
11legal activities in what has become commonly known as the
Vatergate affair. Therecafter, Mr. KULLIN was sdvised of
eertalin constitutional rights by SA LANO and thereaftey
furnished an Interrogation; Advice of Rights form setting
form these rights, in partieular his pight to remain sileat
and wight to legal ecunsel. Mr, HULLIN read the aforementioned
form and stated that he understood his rights and would eon-
sent to sn interview. MNr. HULLIN walived the aforementioned
rights by executing the Interrogation; Advise of Rights

form by signing i%.

M. HULLIN stated that during his tenure at the
¥hite House he was primarily asscciated with JOHN ERRLICHMAN,

ha Powmaw Teamacsbtasa Oavivieaal Poam fhaea Punoslidant ol fhaa Bﬂ.“‘
THIW AWI WL MUIRECER VLS WVWVHMIIDW L 4AWVE YAy LI WOAWNMYIIV " TEI

States. During thizs perlod of time M. HULLIN stated that
he never recorded in any manner any telephone sonversations
or eonversations between any individuals in any effices at
the ¥White House,

Mr. BULLIN stated that Mr. EKMRLICHMAN's secretary,
JARA HRUSKA, arranged most of Mr. KHRLICHHAN's meetings.
R, KULLIN stated that he never initiated or partiesipated

dom SRw &~omeo ‘-lnn- wld &l W PHRTIITMMIVAY and sbthave saansnwmnlons
&id WLy ‘val "' WikD WAWEN Fid mu;u‘.v: Sidd Wwiins B ‘m“m

the Watergate matter. Mr. HULLIR stated that there were -~
SBaturday meetings on April 1A, 1973, wherein Mr. EHRLICHMAN /

met with Mr. H. R, HALDEMAN, JOHN W. DEAN, ITY, RON ZIEGLER, (
+/JEB STUART MAGRUDER, JOHN W. WITCHELL, JAMESXSHARP, JAMES i
;Q% ‘“ and later that day with the Pro the

5 8. .

Mr. HULLIN stated that he knew Wr, zunnxcnﬁnn hed

“I‘. -h‘IQ*- QA mannmd ¢atambhana Annﬂnaglﬂt me he usa A' an
S IFISSONG VIASPnOnS RBVYSNSSVIONRS =27

IBN D:lctaphone connegted to Mr, EKRLICM': tolephom.
Sinee March, 1973, Mr. HULLIN has seen recordings of con~ -
mﬂm on Miss HRUSKA's desk for the purposes of being .\

? 3: .--:- S
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sns DANIEL C. MAHAN and
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2 L
transcribed by her. Pie,

Mr. RULLIN eategorically denied that he participated
in the gover-up of the Watergate affair and that he had no

Inowledge that mush & eover-up was gecouring and the firat that

he heard about it was through the news media.

My. HULLIN 4id see various transeriptions of con-
versations regarding action statements other than the Watergate
matter between Mr. EHRLICHMAN, DEAN, MITCHELL, HALDEMAN and
MAGRUDER. In regards to a tape recorder, Mr. HULLIN stated
that there was & cassette recorder with the ability to play
olassical music located in Mr. EHRLICHMAN's office, but that
he does not know if this particular recorder had the ability
to actually record econversations being conducted in Mr.
EHRLICHMAN's office. All transcriptions and recordings
themselves have been removed from Mr. EHRLICHMAN's offlice
and placed in what is known as the Presidential Papers atorage
area controlled by a TRUDY BROWN in Room 89 or 84 of the
Executive Office Building. In regards to Mr, EHRLICHMAN's
recording conversations, Mr, HULLIN atated that he did not
know if this was a common occurrance for Mr. EHRLICHMAN
to do z2o.

Mr. HULLIN stated that hia responsibilites to Mr.
EHRLICHMAN was as the administrative ecoordinator of EHRLICHMAN's
staff. He would review all incoming ecommunications to Mr.
EHRLICHMAN and would attempt to organize EHRLICHMAN's work
priority as Mr, EHRLYCHMAN was constantly attending meetings.
Mr. HULLIN advised that he has been associated with Mr.
EHRLICHMAN for approximately three and one half years, coning
to hia staff in June, 1969,

Mr. HULLIN stated that he has met Mr, GORDON LIDDY
on one occasion in 1970, being introduced to him in Mr. DAVID
YOUNG's offiee in the Executive Office Building by Mr. YOUNG.
Mr. HULLIN stated that he has never met Mr, HOWARD HUNT. He
knows Mr. EGIL KROUGH and knew that Mr. KROUGH was setting
up a unit to run down leaks in the Executive Branch of the
fovernment. Mr. KROUGH kept to himself and the contaet that
he would have with Mr, KROUGH would be for the purpose of

setting up a meating with Mr, EHRLICHMAN. Mr. HULLIN stated

that he never discussed this unit's activity with Mr. KROUGH or
Mr. YOUNG, and that he knew YOUNG was involved with this unit

1 salrpma
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as YOUNG probably told him so, but that he eould not be sure
about that.

Mr. HULLIN stated that he never removed or destroyed

PR R, ol # mnman oen ramasn mdomaosn Towssssuoee Susrmus Siua
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Executive Branch of the Government until Mr. EHRLICHMAN's ter-
mination with the EOB. In regards to record keeping and the
transcriptions of the aforementioned tapes, Mr. EHRLICHMAN
would have more communication with his secretary, Miss

HRUSKA, than with himself. Mr, HULLIN stated that he d4id
furnish either transcriptions or tapes to Mr. EHRLICHMAN's
attorney through the mail., Mr. HULLIN eould not recall
specifically as to the actual items furnished Mr. EHRLICHMAN's

attarnav_

AW W WA sawy

In the course of his duties assisting Mr. EHRLICHMAN,

there were occasions when some individuals would call and
speak with Mr. RULLIN and 1nd1cate they could not talk to him
about a particular item as it would have to be discussed with
Mr, EHRLICHMAN and in this regard, Mr. RAULLIN stated that he
does not know the nature of the conversations held with

EHRLICHMAR and other people to which he did not have access,

Mr. HULLIN stated he knew Mr. CHARLES W, COLSON.
Mr. COLSON had input on policy papers and Mr. HULLIN's work
with Mr. COLSON's staff, in particular a Mr. DICK HOWARD,
who was Mr. HULLIN's counterpart with COLSON. During his

association with Mr. EHRLICHMAN, Mr. HULLIN stated that he

does not recall any c¢orrespondence being received by Mr.
EHRLICEMAN from the Committee to Re-Elect the President
(CRP) but that he assumes there must have been meetings
and phone calls from persons at that organization, but
that he would have no way of identifying these individuels
or the nature of these discussions.

19
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= - Kiss \HRUSKA, Secretary to the ldnlnistrttl '
‘lListant to _the ati¢ Council of the President of the m

States, home addres:IfZﬂglrg Stréet, N.W., Washingtom, D.C., '
furnished the following in oTmat 168 7

Her esurreat position in the Ezecutive Braneh of the
¥hite House is Secretary to Mr. TODD HULLIN, the Assistant so
the Domestic Councll for the President of the United States.
Prior to this asaignment, she was the Secretary to Mpr. JOHN
EHRLICEMAN, the former Domestie Couneil to the Presidsnt of
the United States until the time Mr. EHRLICHMAN left the employ
of the Executive Offlce Bullding. Miss HRUSKA stated that she
eams to She ¥White House Staff with Mr. EHRLICHMAN approximately
feur and one half years ago.

2ince her association with Mr. KARLICHMAN, Miss HRUSKA
stated that shs has occasionally transeribed what appeared to
be telephone converaations on YEM dietaphone belts furnished
her by Mr. EHRLICHMAN. Miss HRUSKA stated that most regently
she transcribed such conversations with Mr. JOHN N. MITCHELL,
former Attorney CGenersal of the United States on April 11 and
April 15 or 16, 1973. She also transoribed eonversations between
Kr. EHRLICHMAN and Myr. JEB 3. MAGRUDER and Mr. JOEN K. MITCHRLL
on April 12, 1973, these particular gonversations were in the
form of a c¢assette recorder. Miss HRUSXA also transcribed eon-
versations betweesn Mr. EHRLICHMAN and Mr. RON ZIERQLER en April
30, 1973, cencerning Mr. EHRLICH¥AN's resignation, she also
transcribed rive conversationa between My, EHRLICHMAN and Mr.
COL3ON regarding the Watergate matter on Rarch 30, April 13,
two on April 16, and April 20, 1973. Miss HRUSKA also transeribed
the convcrsation between Mr. EHRLICHNAN and My. L. PATRICK GBRAY
on April 27, 1973. -

Miss HRUSKA stated that none of the individuals fnvolved
in these recordings were advised that the eonversation was being
recorded. HMisz HRUSKA further stated that she also received
recerdings furnished to her by Mr. EHRLICHNAN that have not beea
transeridbed to her knowledge.

Miss HRUSEKA stated that Mr. EHRLICHHMAN had the facilitles
to recerd conversations doth oral and telephonically in his effice.
At the present time, these transcriptions and recordings are filed
in what 1s known to her as the Presidential Papers.

oy I,x“)*_"‘ ¥, by Fipt el :'-: )
T AR 5 Ly ‘ -
do ke LTSRN .
O £ S e
iy PP ";' L ‘-.. -"t-,:'tnf e

g ST A e s e B ¥ !
W,ﬁ{#ﬁ;’ !..z? ‘*E R L R
s i iy i

5
e
Be o ¢

A i RN P
i M 4 VY] 3 et
L AR

e "

e

"ha DANIEL C. MAHAN and
by . ANGELO ., LANO = DCH:emI* 0o dictored

f "his Jocumant contains negither -ecor mendabons no: (onttusians of the FBY it g the propesty of the B unit s toaned 1

52

nd ts conien 15 are apot tog be disinbuted wutside your agency

'-u‘l‘!

L ]



£D-302 REV. 11-27-70) t'O : : )() WN‘"N

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

- I 'f“_'?__‘ p %.‘:
;:":.1 ':'n. ' ' % Dela of transcription ‘nzm

§a | ey ~**“"1 a
J} ‘\y T \}/__ o K// v ‘ f[/ w,. Lt L
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1ha_lxanﬁffgiiﬁiiﬁi%ﬁ"'tt“zncated and inte
Exesutive Office Bullding, 1700 Pemnsylvania Avenue, N. V.

CLAVWSON advised he initially esme to She White Nouse
staff in Pebruary, 1972. During the Presidential ocampalign of
1972, CLAVWSOHR was mainly in contact with the Press Organization,
of tha Committee to Re-Rleat the President. Of those that he
was in eontact with, CLAWSON identified AL ABRAMS and DE VAW
SHUMVAY. BEe stated that he was familiar with the "Surrogate”
and the existance cr 1ietson between the Surrogate groups and
the “attack groups." The mein objective was to give the “"attaek
line” fer tha Surrogate. They would rely on the stategy prepared
by the Press Corps whenever they ware out tn the Ration making
speeches in behalf of the FPresident. Ke stated some of these
attack lines were, national defense proposals, economle proposals,
and amnesiy programs offered by Senator QEORGE MC GOVERN.

He assumed ¢ontrol of that group, The Press Group at
the sommittes, bBecause he had learned that they were not very
sowpetent in handling thelr job, He stated that the job ef
the ¥hite House people was to oversee the Committee and that
the takeover happened in September of 1972. Thoase persons
directly involved from the White Houss with this particular /[,
organigation were DWIGHT CHAPIN, DAV/DYWARKFR, and himsclf.
He stated that in the e¢hain of command, he would more than
likely have to report to CHARLES W. COLSON. .

J e
Be stated that when CHARLES M&H GL‘Y% /

White House, he had eventually taken r somplete control of
the sommunications branch from BRR IN, CLAWSON sald
he was hired mainly to stand between IN and COL3ON and
peturn eontrol of the agsnay to KLEIN. ipgi

CLAW3ON stated that there were regular neetlngs by
; s the Press Corps in the Rooaevelt Roon of the White Upuse. ZSome
i of those in attendanee were CQ[ s CHAPIN, PATRICK HARAN,

3 RICHARD MOORE, himself, and AL ABRAMS. He stated that There -

Tl wapre othera nho attended this ng, houever, he ¢ould not

S L s /f_,;ﬁﬁnxuaall the identity of 21l those in attendanee.
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- He specifically recalled that at the meeting on the
‘first Monday after the arrest at the Watergate Office Building,
which date he placed at around June 19, 1972, there was a *
meeting of the Press Corps in the Roosevelt Room. At the

end of the usual eonference, CLAWSON brought up the subject

of the Watergate arrest. He stated no one during the entire
eonference made any mention of the arrest, however, he

said he made 1t clear that things Just were not sitting

right with him and that he felt that someone at the Committee
to Re-Elect the President, 1701 Pennsylvania Avenue, N. ¥W.,
either was involved or knew something about the break-in,

He stated that he made it clear at that meeting that the

White House should denounce the activity of that person or
persons involved and that that person or persons should be
immediately removed from the Committee, He stated that there
were no corments pro or con about his statement at that
meeting.

o

L Th ext day, CLAWSON received a telephone eall
) / from RICHARDYMOORE, who informed that his, CLAWSON's idea

had been rejected. VWhen he asked why such an idea would be
rejected, MOO replied that 1t would deprive the persons
of their eivil rights to make a statement or denounce such
an action at this time. CLAWSON indicated that he felt
MOORE’s statement was that of & lawyer rather than of a
person involved with the Press Corps. There was further
discussion with MOORE about CLAWSON's feelings, however,
CLAWSON emphasized that MOORE kept insisting that there was

nothing that ocould be done.

¥hen questions adout the "Watergate®™ would come into

his office, he would refer the matters to the Committee to

Re-Elect the President. He took great lengths not to become

a source of political news. He stated that he knew JOHN

MITCHELL and knew ¢of his problems with MARTHA. He stated

that along the lines of the Watergate queation, and the organi-

zation of running the Committee to Re-Elect the Preaident,

he knew that MITCHELL did not want to get involved with

the campaign. He stated that as the Watergate episode grew

larger, he knew that MARTHA was adamant about her husband

removing himself from the position of campaign director and

had heard from RICHARD MOORE that the reason given by MITCHELL
-was a fair and accurate one.

B
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A CLAWSON advised he had no contact whatsoever with

JEB STUART MAQRUDER, that ia, either direct or telephonis S
inquiry.

He stated that his contacts with JOHN ¥. DEAN, former
Counsel to the President, were solely along the lines of
press inquirlies. CLAWSON stated he would receive numerous
requests for questions from newsmen throughout the country,
and would take down the question and pass it on to JOHN
DEAN. He stated that to the best of his inowledge, all
answers would go through the Press Secretary, either RONALD
ZIEGLER, or OXRALD WARREN. Sometime after the President, in
1972, said that DEAN was in charge of the investigation,
CLAVWSON referred press inquiries to RICHARD MOORE and JOHN
DEAN since DEAN was to be the repository of all inquiries
regarding the Watergate case. He stated that he would
receive an average of two to three calls a day, then as
the year went by, they dropped off to about one or two a
veek.

CLAWSON advised that when columnist JACK ANDERSOR
wrote the story about the JOHN DEAN's unethical practice
as a lawyer, CLAWSON and MOORE went to DEAN to review the
entire affalr. CLAWSCN suggested that DEAN go back to the
original lawyer who made the allegation and ask him that
when the story broke, to get on the phone and acknowledge
that it was written at the height of anger, but later
modified the letter. He also suggrested that he have the
original writer make & statement to the effect that "now
as I look back on 1t, it was not as unethical as it originally
appeared.” CLAWSON stated that the individual who wrote
the letter did not go along with the suggestion.

He stated that conversations he had with CHARLFES
COLSON dealt with internal matters of the White House and
the Executive Branch. The only incident he had which
reiated directly to the Watergate episode and CHARLES COLSON,
happened shortly after the President had gone to San
Clemente, California, and took the Press Corps with him.
He had received a telephone call from a dally news agency
believed to be the New York Dally News, wherein the reporter
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asked questions about HUNT being employed as a Consultant™
with the White House; when he worked for the White House;
what his projects were; for whom did he work; and how was
he paid. CLAWSON advised he c¢alled RONALD ZEIGLER or

Pars TNy P

unnnw W.H.IU\I!-EI ].l'l Oﬂ.ﬂ D.I.BI!ICIIBE EI‘IQ uney ‘Ulu ﬂll FU researen
the question and release the information. CLAWSON said

he called BRUCE KEHRLI and furnished him with the questions
and requested the answers as soon as possgible. Most of

the questions were answered, however, those which were left
blank were the answers to who hired HUNT and who did he work
for. He said he challénged KEHRLI about this and KEHRLI
insisted that CLAWSON talk to COLSON.

CLAWSON went to ses CHARLER COLSON and learned

ASKL Wt AN WA lAW WVl WP wWiiiwi i ARAEI S IV KRIAWA AT R4 SV N

that he had recommended HUNT be hired but insisted that
HUNT d1id not work for him, COLSON. He insisted that HUNT
was working for JOHN EHRLICHMAN, and the project for whigh
he was assigned originally was the Pentagon Papers. He
later learned that HUNT also did some work on the Nareotics
Program. COLSON suggested that CLAWSON discuss the matter
with EHRLICHMAN.

Together they went to see EHRLICHMAN. The meeting
took place in the office of JOHN DEAN. In attendance were
DEAN, COLSON, EHRLICHMAN, and CLAWSON. CLAWSON said he

went through the discussion reparding the original telephone
request from the newsmen and hls subsequent contact with
BRUCE KEHRLI. Then he brought up the subject that COLSON
claimed even though he brought on HUNT as a Consultant,

he denied having HUNT work for him. CLAWSON stated that
COLSON became like a lawyer and kept stressing that HUNT
did not work for him. CLAWSON sald that if that was the
case, that he would put out a statement over his own name,
CLAWSON's, and that the information better be true or else
his eredibility would no longer hold up with newsmen around

the country. He stated that COLSON swore hefore God that

I.l'r‘nj"'l'! ALTA wmmdt wAawmlr Fasn him BT TOIUMAN amaeanad +hatk ¢thae satata_
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Sometime around early March, 1973, CLAWSON received
* & telephone eall at his home around 8:30 or 9:00 a.m., from i
- JOHN EFRLICHMAN. Although he could not recall the exaet — ~
questions put to him by EHRLICHMAN, he said that the conversation
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was aleng the lines that EHRLICHMAN mentioned that JOHN DEAR
was going to make a statement to the effect that the subject
of the Watergate had been discussed at the meeting cited
above, CLAWSON said that the statement by DEAN was not true

inasmuch as the only thing discussed at that mesting was

o B 55 W W WA ALY R B A LR AP W WA e WA AEy VR

HOWARD HUNT and hls employment as a Conaultant with the
White House. CLAWSON agreed that he would say whatever
EHRLICHMAN wanted him to say about the meeting, however
the agreement came out that CLAWSON would, if asked, say
that to the best of his knowledge, the only thing discussed
was the employment of HUNT.

He stated that he had no conversations with K. R.
HALDEMAN and to the best of his knowledge and recollection.
he knows of no time that any memos, transcriptions, or
recordings were made of any conversation he had with CHARLES
COLSON, JOHN DEAN, or JOHN EHRLICHMAN.

fle stated that since Mareh of 1973, there are only
6 people presently concerned with the Iinvestigation of the
Watergate ag far as the White House is concerned and they
are attorneys, LEONARD GARMENT, FRED BUZHARDT, GENERAL HAIG,
RONALD ZEIGLER, RICHARD MOORE, Mr. PRICE, and PATRICK
BUCHANAN. He stated as of a week or two ago, MOORE had
been deleted from the original 1list.

CLAWSON stated that he has no information direct

or {indirest magandine the ﬁsfoﬂn‘-fn heaarotn or anv ‘.{."""‘"’1"\.

indirect pregarcin =aLer areax-in; o owee
o & » ny

of the subsequent coverup or 1nv01vement of any White House
personnel in the entire affair. He stated that going baek
to June, 1972, he wished to emphasize that what he said at
that meeting was only mentioned at that time because of

the feeling that he had in his “stomach™ that someone perhaps
was involved and that the White House should denounce their
activities,
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-~ - KEDETH GIAN, Staff Assistant, ¥bite . 5.
Nousg, was Interviewei at his"ffice'!i'the Executive attioo

iilldlng 17th and Pemnsylivania Avenues, ¥N.¥. Iig_ DY
He atated Shat during the 1972 Presidential

his Job was to aet as an Assistant to PATRICK BUCHANAN
at the White House. In August or Septeuder of 1371, he Began :
Als first essosiation with the Courittee to Re-Zlest tae J<.
President working under ROBERT 1X. WERIK was an lsolsttnt
in sharge of a Task Foree as sition Tracking®.
FMERIE at that S$ime worked under JEB MAGRUDER who was then the
Deputy Caxpaign Direstor for the Committee to Re-Elect the
Preasident. ke was also working on another aspect of the
sampaign eommonly kmown as "Opposition Resesrch”. Ne sxplain-
od this detail &8s making surs soxmeons clipped all newadpapers
songerning presidential eandidates to learn wvhat the opponants
wers saying. This particular sssigruent was to be handled by
the Repudblican Matlienal Committee.

0)9 Sometine after 3sptemver 1971, MAGRUDER ssked hia te
work ‘directly for nxananr.roafaa along the same general lines
\L, and se subxit 1d ‘Btrategy recosmendations on what
Q/?' She dewmocrats would be doing. The ideas were basically eon~
with ?al She denocratlc prisaries were running.
i 2 doo e Xre. o4&
In late 1, probnhly around Hovexbar or Decexber,
NAGRUDER told his that ke had access to material eonnected
with "MUSKIE's Canp®. Althourh he could not recsll exactly
what the material was that ERAGRUDER was adle to eoxe An
possession of, he d1d ask XHACHIGIAN and BUCHAHAN for advice
and recosmendations as to what HAGRUUER should do with 1S,
Ee e¢laimed that he did aak HAGRUDKR how hs was ecoming im
possession of this material and received an answer to the
sxtent shat they had somecne in "MUSKIE's Camp®. HNe 414 not
recall who the source was who ¥as furnishing the infersation
but felt that it was either a wossenger or a driver werking
for Senator MUSKIE. MHe also thought that it may perhaps be
& *NMUSKIE turncoat® and always felt that it was a legitimate
pelitical activity, He stated that the wmaterial consisted
of internal mencs of MUSKIE's opsration. Ee recalled that
four 0 s8ix bundies ¢ane® Over to the White Wouze UiTice Trom
the Offlee of AERBERT PORTER. The material itself was not
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“of a personal nature and was scandalous. However, sore of
" the doeuxents were rescarch type documents. He recalled

that to the besat of his knowledge, he had recommended
that some of this material be passed on to political
solumnists.

Ir econnection with other dutiez working with
HERBERYT PORTLR, he stated that he did essist PORTER in
preparing statezents for "State Chalrman®.

Ee stated that soxetime in late 1971, he had
learned that the Comnrittee to Ee~Elect the Presicent had
access to an sadvance man. Ke felt tanat it would be helpful
toc have sopeone organize plokets who would be walting at
rallies and whenever af oppesing cancidate would arrive these
personsg, earrying pro-KIXON signs, would be able to gzther
publicity for the Committee. ke dic¢ recormend someone 4in
ROX MALKLR's office to do the picketing. He stated this
entire subject was brought up in & meeting in the office of
UWIGHTY CHAPIA. Present at that meeting were ROL WALKiK, QORDOK
STRACEAN, PATRICK BUCHANAN and hirmself. Le stated that
*pulling pran¥s™ was the sudbject of this particular dis-
cussion. he stated he ¢ould not reczll exxctly what the
decision was but CHAPIN had said somethinc to the effeet
that they would have to go back and check with "BOB®
HALDERAN, and see what he thought. he stated those were
not the exact words spoken by CLHAPIX but to the best of
his knowledgse they were alorng that line. Shortly after
that, he received s e¢all fror GORLON STEACHAK who advised
hix that the 1cea of an advance man from WALKIR's office had
beén vetoed, STAACLHAN aald that if he, EBACLIGIAN bad any
other ideas that they should be submltted to “1701°.

He stated that he participated in the writing ef
approxinately AD-50 speeches for surrogate candicates in
which the material was detrimental to MeUOVERN's war polliey,
his axnesty program and his econory recomxzendations.

Alonz the lines of "dirty tricks™ ke recalled that
. there was one pilece of literature detrimental te 8enator ..
THUSKIE. Sometlme in lovenber or Decesber of 1971, Life =

~ﬂa;nzlne had several photographis of Senator ﬁuukln in one " ... .
'f b T
1::&&. wo of those photozraphs were hururous in nature. .-
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"in_thc rooir “cA" in the Executive Offlce Building.
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Bc eould not recall whose idea it was but he had roceiveda

a2 Pasusst to ceternine how those photographs enuld he sy bz
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used, He took one photograph in particular which depicted
MUSKIY sroking & ¢igar and ocoxposed a pamphlet. With this
proposel he had typed on & proposed text, YThe text was

to portray KUSEIE as an illiberal and after preparing it

he suggested that it de dropped in the mall to 160 pclitical
solunnists. S0 the bLest of his knowledge this parphlet did
not receive any publicity and other persons who knew aboat
this pamphlet were EERPBERT PORTIR and JEB MAGRUDER. He
denled any knowledre eof any type of esonmunlications hcarinm

e Srtasimis s T S ¥4V LID

the code naves 'Gemstone, Ruby. Crystal, Chapran’s friend
apd Sedan-Chair.”

He stated that he 313 no work for JOBN EHRLICHNMANM
and that he &ic¢ send meiros to E.R. HALDIMAR and that thase
mexos were only an analysis of Gallop Folls.

e denied ever having any inforwation forwarded to
him or in his possession from Jib MAGRUDER which would in-
dfcate that this informetion was received froz a "highly
sonfidential and sensitive source”.

He stated that one particular day while in attendance
2% a meeting at the Conmittee to Re-Llect the President,
MAGRUDER had mentioned to hir that he had soxething he wanted
him to see anc he wanted hie opirnion on this matter, NMAGRUDER
said bhe 4did not have the tirme ripght now end surgested that
he ¢all REASOHCR when he Peturned to his eoffice at the Lxecutive
Cffice Bullding. le called REASONLRE and discussed this matter
with him, iie got the impression thet REASOH-R did not know
what he was talking about and REASOHLR never did return his
call. Le stated that in retrospect that perhaps MAGRUDER at
that tine wanted t¢ make availadle eertain ecnfidential in-
formation to him but it never 41d happen. V¥aen asked to
explain or identify the time period inveolved, he stated this
would have to be in the spring of 1372.

When asked if he had any of the raterial available
that he prepared for the Corpittees to Re«llect the President,
i he stated that all his materiz]l had baen reczoved and placed -
mun;,,ﬁﬁ,
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aakéd"hy this was so, ke stated that about a week &go hoié{.

had been interviewed by the Senate Select Corsittee and
after that interview he felt that his material might be

subpoernaed the Comsittee. Le discussed this_aituation }9

¢ _and /

with LASIPARE R, an
later received instructions from PARKLR who indlcated

that Mr. OARMENT and BUZLARDT recomcended that his material
be placei in the "Presidential Papers”.
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R Former Governor LOVIE B/ mn.,-lachns: S !

;- < Road, Iexington, Xentucky, was latexviewed on June 73,

%Wt his résidéice wherd B is recuperating from a multipie. 'i§ L
compound fracture of his right leg suffered im a boating

accident several weoks ago. e adviged that as an attorney
and former public official M was completely aware of all
his constitutional rights, stating he did not desire to
oxecute a3 warning and wvaiver form. NOUNKN stated that sometine
between May and November, 1971, a date which bhe could aot

recall be was approached by Y campaign director tor/c,f
the thea Republican candidate foY Governor in Eu_ntuck‘, to
[ P P ee e oA Iy re Y e

dstermins if thers weré any fTuands availabls Ircs 08 watiosal
Bepublican Headquarters at Washington, D, C., to assist ia
the EMBERTON campaign. Pursuant to thils request for funds
NUNN telephonically contacted JOHN MITCHELL then Attorney
General at Waghington, D, C,, and e#xplained to bhim it would
be desirous to elect the gubernatorial Republican nominee

in Kentucky as this would certaicly be advantageous to the
Party ian the forthcoming presidential race in which NURN

was also running for the office of U, 8. Senator from
EKentucky. NUNN was uncertain how much money he had requested
possibly in the peighborhood of $200,000 but agreed with
MITCHELL that Af $100,000 was forthcoming it could be put

to good use in conn@ction with the gubernatorial campaignm.

-
»

HERBERT KALMBACH of Washingtoa, D. C., and whom
NUNN had mot previously kpown appeared at the Goveraor's
mansion in Frankfort two er three weeks later, ideantified
hbimself at which time he was carrying a briefcase. It was
NiINN's recollection KALMBACE spent the night at the mansiona.

In the course of the evening KALMBACH made it kaown
that he was carrying $100,000 in cash for the REMBERTOM
campaign which EALMBACH then gave to WUNX. The money was
wrapped ia & package of sowe type. The package was pever
broken by NUNK and the money actually counted by him ew
anyone elsa acting im his behalf. XNo receipt was signed for
the mopey and there were Ro witneésses to the transaction
other thap these two. NUNN stated that be kept the package
in hig dresser ia his bedroom at the mansion that aigav.
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It was NUNN's recollectioa that KALMBACH departed
the maansion the following morning, was driven to Louisville
to the airport presumably for return to Washington. An

Ly, " | . Y R 441723 . oy A
s5ids whoss sams could not e recallsed =; AUNN Was #hvﬂwd

to drive XALMBACH,

That sam® moraning after KALMBACH departed NUNN
called ROY FOUST, campaign director, at louisville, for
TOM EMBERTON and advised him that there was a package of
money at the mansion. That same morning FOUST and FRED
KAREM, another campaign aide, appeared at the Governor's
mansion at Frankfort.

After the arrival of FOUST and KAREM at the mansion
they were ®acorted to the upstairs bdbedroom of Goveranor NUNN
where all of the money still packaged and presumably ia
the amount of $100,000 was turned over to them. They had
trouble getting the bulky package into their briefcase which
mecessitated opening the package in order that the money
contained therein could be more easily arranged in the briefcase.
For the firat tise NUNN actually saw that the contents of the
package was paper currency. He atated that 2ll of the money
was turned over to FOUST and KAREM with mno receipt beilng
requested or obtained nor any accounting ever submitted to NUMN
as to what precise disposition was made of the money.

He atated that in his opinion and political experieace
there was nothing unusual in the transfer of funds in this
fashion., NUNK considered himself only as an intermediary
in the whole transaction and assumed that the campaign
contribution and disbursemsnt were disclosed by the EMBERTON
Campaign Coamittee in accordance with existing state lavw.
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Governor NUNN emphasized that he, himself, got
no part of this $100,000 and all of the wmoney was turned
over to FOUST and KAREM in toto as previously indicated.
Moreover, there were no other witnesses to this transactien.

NUNN stated that FOUST currently resides in St. lLouils,

: liSIOuri where he is believed employod with an advertisins s
or public relations firm. KAREM is pow a White Houssé iide. =
TOM RMBERTON iz now practicing law at Glasgow, Kentucky. . - :
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Governor RUNN stated that if necessary he would
testify under oath to the above events, but he indicated
that because of the uncertainty as to the exact dates im
1971 when all this eoccurred and uncertainty as to the
exact amount of the money that he handled, that he did not
desire to furnish anything except an oral atatement at this

time.
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3 " " N Date of tronscription M‘_ “":;:
L ¥ ACY (o middle mamo) PFADYCH, _
g Smim Iacorporated, 408 Olive 'btrtet. he

- D

nwurou &8 Tojuested At the ®%. Louis ﬁ:l.'rlcl of tfur Fodusal- \"
Buresu of Investigation., He was advisod by 8A LEONARD V,
DAHL of the maAture of the investigation and of certain u?t.-
as outlined on & form entitled “Voluatary Appearance; Advice
of Rights™, DBefore I% above—-described form, PFAUTCH
contacted his at C. ALLEX, JR,, wvho was wount
mn Pi‘m signed th. abore-~described form and during the
erview,

PFAUTCH advised he has operated his company since
1963 and 1¢ ococuld be described as basically a political com-
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sulting company which acts as a guide to employees of &
business or wnion members who degsire guidance and hovw teo
organize in order to back or support s candidate or cause,
Ho stated hiz firm does mot participate im lobbying.

In the suzmer of 1971 PFAUICH was hired by the
'om Embertomn for Governor co-uteo to act as Canpttp

) W s - ol o & | .
-—-‘5 e w“‘ the oSontract was iﬁtu-a:.y with kis

firm lnd he hires any additional assistance the job might
require, Also, he cannot recall specifically baving the
title of "cnpu Nanager”™ but he did act ss such and abared
in all major pol Muim along with the Financial
Chairmsfn, ROBERT Ne explained THBUSTON MORTON,
Treasurer, m‘morwyurloldtndlotwtinutm,
but leant his mame and prestige to support EMBERTON,

1""6‘-55‘-1;’-‘:%6""‘%- vf-wu. mill 1laxs
which they had difficulty im meeting and finally e aooeded by

about $20, ooo or $30,000, PFAUTCH asked the Governor of
Kentucky ‘LovIS B, NURN, to attempt to socure financial
support from any pational source lﬂihbh snd also from

any other states who might wish IBERTON sinoe

he was considered a dlto who had & mlbnity
of winatng dkspite be in & ’rodonmni Pemocratic state,
Governor NN was also regquested to attempt to stimulate

Eantunke ascurcos e! ravenna a“n- Irl- pama ‘M C-’ime_.'

ln the fall of 1971, about Septonbor or October, Governor ~

B .

= V':‘
Interviednd w:'_mlm al File #
Yo 3t Jouis, No;

i n m K. PIERCE Dale dictated
BA LECNARD B, DAHL — LYD/jug " 6/31/73

by

] This document conlains neither recommaeandations nor conclusions af the FBL U is the property of the FBl and Is logned o your agency:

it ond its contents are not to be distributed outside your agency,

\ 0 oz



:

¥

5‘ eounties im cash for election ’day expenses, which is cl.llod ;
- "salking around money"”, Fao

NUNN or somecne on his staff requested that PFAUTCH and nm
KAREM come to the Governor's mansiom in Frankfurt, Kentucky,
since Governor WUNN had raised a “sizeable domt!.on" PPAUTCH
eypiained FRED EAREM had formerly been an assistant to Govermor
NUNN and was requested to accoapany PFAUTCH for this reason
and in additiocn, Governor NUNN was not a close persomal friemd
of RMBERTON, KAREM and PFAUTCH drove from the lmadquarters

in lLouisville, Kentucky, and arrived at the Governor's mansioa
about 8:30 or 9:00 AM and vent to the sitting room on the
second floor vhere they met the Governor, There may have beem
other members of the Governor's family ent, but they are
ot recalled distinctly, They accompanied Governor WUNN into
his bedrooa and he handed PFAUICH what he stated was $100,000,
but meither of them counted the money at this tiwme, rnm
asked Governor NUNN where the money came from but he did mot
receive aAn answer,

e i WA TNERS o dhinas .

FFAUTCHE and KAREM retiurned direct
Kentucky, and PFAUTCH deposited the cash in safe dtpoﬂ.t
box at a bank located on the first floor of the Boyburl
Building, where the campaign headquarters was located,
PYAUTCH cannot distinctly recall counting the money to ver
that it totaled exactly $100,000, but he feels that he probably
did so, Ounly PFAUTCH and ROBERT GABLE, Financial Chairman,
had accesa to the safety deposit box to the best of his

knowledge, PFAUTCH advised the safety depoeit box was probably
rontad bv him and at that time it contained hetweaen 3125 000

A R W -~y TN SR W e —"v"

and 0150 000. "He stated all of this cash was used for cam-
ign expenses im connection with the efforts to elect
:m'rw in the 8tate of Kentucky., He stated to his knowledge,
pone of the funds were paid to any of the principals uvolvod
in any way with the Watergate breakxin or the subsequent “cover
up” which has been alleged, Both PPAUTCH and GABLR dipbulsed
money from the safoty deposit box for items such as emergency
g:i.nting performed on a weekend, and to campaign workers,
explained political eampaisn headquarters have mo credit

T = — il R i o o

dus to the temporary mature and also it is customary to pa
. campaign workers, poll workers, vehicle drivers, and telozggu
or

? workers on olection day in cash to cover meals and paymen

their mervices. Ee explained im Kentucky there are over m
jes and he ostinted 70,000 to $80,000 went to the ™
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PPAUTCH advised the comaittee had two or three check~-
ing accounts under direct control of various treasurers who
refortod to ROBERT GABLE, but his (PFAUTCH's) signature was
mrot authorized on any checking account, He estimated they
exceoded the budget of § million dollars by about $20,000 ox
$30,000, and he is certain no large expenditure of money was
uged outside of the Btate of Kentucky without his knowledge,
He stated ho left the area immediately after the election
and he cannot recall distinctly whether or mot he received a
copy of the fimal fimancial report which would have been
prepared under the direction of ROBERT GABLE, He stated he
was unable to locate a copy of such a record and he does not
know whether or mot the receipt of $100,000 in cash from
Governor NUKN was reported under the state disclosure re-—

quirements,

The following description was obtained by observa-
tion and interview:

Nane ROY (no middle name) PPAUTCH
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Race White
Sex Male
Date of birth June 24, 1936
Piace Of BIFtA — —8t. Louls, Wisdours
Nesnt B feet 7 liches —
Veight 145 pounds
Complexion ' Nedium
Bair Brown
Bocial Security Numbex __ 499-36-9077..
Residence 6255 _Wydown, 8t, Louis, Nissours
-mﬁw ,
Telephone 863-6727 ' tad
BEaployment Civic Bervice, Incorporated,
e ~408_UIive ‘fﬁ'nﬁ-p -
8¢, louls, Missourl;
{(Also ptrt-ﬁu“?rmm
% . nni’t“). . )
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FEDERAL BUREAU OFf INVESTIGATION

Date of ranscription

s PREDERICK ﬂ."ARE!, Btaff Asslistant toﬁ;%iﬂgggg%§s¥!;;f; .
was interviewed gt hia office In the Executive ¢e Bu ng, &
regarding hig knowvledge of $100,000 being made gvailable teo
the candidate fer governor of Xentueky 4n 1972.

He stated sometime in the Fall of 1971, he recelved
a telephone eall from Mr. ROY PPAUTCH who was working on the
eampaign of TOM EMBKRTON. PPAUTCH wanted KAREK te travel
from Loulsville, Eentueky, to Frankfort, Kentucky, to the
residence of forwmer Kentueky Oovernor LOUIS KUNN. They
traveled bdy automedile to Governer KUNN's mansion in
Frankfort, and after they arrived and met the former
governor, he lsarned from Governor NUNE that he, CGoveraocr
NURN was twning over $100,000 for the eampalgn. XAREX
said ths forwer governor diﬂ not identify the esontributor
nor 414 he speeify purpose ef the eontributien. He
stated teo the best of his recollection PPAUTCH 414 net
make any mention of where the money was ¢oming from or whe
had eontributed. KAREM further stated he does pot reeall
any receipts being exchanged between PFAUTCH and fermer
Governor NUNN, Yo the best of his regcolleetion the money
was placed in 2 briefease and together with FFAUTCH, he
returned to Loulsville, Xentucky, with the briefecase. He
stated although he was favolved in the gampaign for THGOMAS
EMBERTON, he, XAREM, did net bhave any responsibility with
fund ralsing. He atated FFAUTCH was President ef)Clvie
Servieces, Insorporated, of Eaint Iouls, Kisgouri,
was PFAUTCH who was the eampaign manager.

KAREM 2d4vised he di14 not know vhat the money was
to be used for bdut sdded that THURITON MORTON who was the
troasurer and ROBERT GABLE, who was the finanee e¢halirsmen,
probadly would be in a pesition $0 furnish additliensl
information regarding this meney. _

On or abent June 8, 1973, formér Goversor NUNN
eslled KAREM at the Executive Office Puilding and advised
him that the Federal Puresu of Investigation had interviewed

him regarding the receipt of the $100,000. At that time =~
,n,_,,,,,’é:,',f“ 6/20/13 . Vashington, D.C. e WPO 139-166
_‘ Tt . &;—u&? 2‘*3‘»‘
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NUNN advised KAREM that the money came from NERBERT KALFBAGH. ,
Hothing further was discussed and immediately after the * &%
telephone eall KAREN contacted TOM EVMEERTON and ROY PFAUTCH

to apprise them of the Federal Bureau of Investigation's
inquiry regarding this money. KXARFl!" stated at no time

either back in the Fall of 1971, or as late as June, 1973,

did he inquire of PFAUTCE as to what the money was being

used for.

KAREM advised that between Aupust, 1972, and January
of 1573, he was a member of the staff of the Committee to
Re-eleet the Fresident and was invelved in canvaszing
voters in a door-to-door campalign and was also actively
involved in a project known as "Get Out the Vote Campsign"”.
He stated on one occasion he had epportunity to work
along side of the group headed by HERBERT PORTFR who
was responsible for the Surrogate Program of the Committee
to Re-elect, in that some Surrogates went on a door-to-
deor campaign with volunteers of_/ep Commit;ee to Re-elect.

| S tnadadl Thaa =t - - 4 LR 2T ot LA Y ..‘_.. T ma e e a
nC 8vaved ne 8.186 PATCVICLIDAL e urveys for -

the campaign. Fe stated .1¢w&upe 3
to Re-elect the President were FREL
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

3 ' i
:é?;--:t‘: .‘ Dﬂll of transcription vm ‘h??’:“'v i
f""i - 7. ROBERT :%«Am. Room 701, McClure Building, _ﬁ_rn-&rm, :
Xontucky, was inte in the presence oY hli attorney PRANK - i

), IR,

GABLXE stated he had worked for the Emberton for Governor
wlﬂl in Kentucky in 1671. Ke was designated as Campaign
¥reasurer or Findnce Chairman. HNe believes that THRUSTON NCORTON
was Campaign Treasurer. ROY PPAUCHY was the coordinator of

eanpaign funds.
Ee does not recall the exact date but shortly before

the electionr in November, 1971, he was made aware of §i00,000
in cash that had been received from ¥Washington, P.C, He first
became sware Of this whon he was either told eof the receipt by
PTAUCHT or he discovered the cash in s safety deposit box at the
Citisens Fidelity Bank and Trust Company, 4th and Broadway,
Louisville, Kentucky. Both events occurred almost at the same
tine. He recalled counting the money and verifying the amount,
At the time of receipt he was expecting a contribution from
Republican Headquartes in Washington, D, c.. and did not qmtton

—_— el s ol Akl emedwmdland o Td hod e ProipiTpraTpay 3 W L I I ST
FPUUALPLE Wi BHLE TULLWE AVULVAVE, 4% HNt JWWYIl nl-' EWR AN )LV LALWY WO

solicit and obtain funds for the campaign. TYhe safety deposit

box, which was in his and PFAUCHT's name was used for ¢ash to

be disbursed for those immediate expenses aris from situations
such 88 a weskend television taping session, 1 administrative
expenses and most important for expenses on election day for which
ne checks could be obtained. Election Day expenses are traditionally
paid in cash as the smounts to any one individual are small and &
would be easier mtilizing cash rather than checks.

Ne did not report the recsipt of this $100,000 to anyons
in the State Government. The only receipts for disburlmnt-
kept wore notes left in the deposit box with a running belance.
The amount of cash varied from time to time rang from nothing

to abont $160,000. Vhenthe election was over the balsnce in the
box was estimated to be from $10,000 to $20,000. This money he
turned over $0 PFAUCHT and the safety deposit box was ¢losed,

It was his understanding that the $100,000 was brought by
PTAUCHT to Louisville from Frankfort, Kentucky. PFAUCHT thereafter
made most ef the decisions as to disbursement of campaign funds. F

Inter vm;od “:“.‘T‘m——m'—m‘m‘m File #
\lli VALTER R. SPOORER and
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GABLE added, 1f pecessary, he could possibly reconstruct ¢
expenditures of this cash from memory. It would take some time
and would not be complete.
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for Governor

Ne had no personal tnowltd?t of a $100,000,00
coatribution from Republican National Party in the past
caxpaign but was aware there were hopes the natienal party
would make soms financlal contributien. He only becane
aware of same after being called by FRED KAREM, active inm
the 1972 campaign. KAREM was aware former Governor LOUIS
B. NUNN had been contacted about the $100,000,00 sum
received from national party headquarters.

EMBERTCN said that due to his relative inexperlence
in pelitical campaigns that at the very outset of his race
ROY PFAUTCH of Civic Services Company, Saint Leuls, Missouri,
was hired as a professional cgmpaign manager for him, PFAUTCH
|, and campaign chairman, HAROLD)RQGERS, along with other members
4 '/ of his staff handled all strateégy, contributions, and
y disbursements, leaving personal contacts and speeches to him,
EMBERTON thus had no personal knowledge ef how any money
was spent and does not know or had no ¢contact with FRED
LA RUE er HERBEAT KALMBACH.

R £
o fo .
- ! Date of tronscription m

- L
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YT TOII‘MBERTGN, unsuccessful Republican candidate .-

ftﬂflﬁ&kyhl‘)'fm and an attorney with law :
effices in Glasgow and onton, Kentucky, advised as follows:
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R THRUSTON/ MORTQR, Yice Chairwan of the Board, Liberty .
Bationa] Bank, was|interviewed at his office, 413 Vest Jotfersen

Street, Loulsville, Kentucky,.

Wr. NORTON stated he had Deen FPinance Chairman of the
Emberton for Governor Campaign in Kentucky ia 1971, ROBERT GABIX

. A Mo B o Aim o ama_ e
WEN AP LEARPDRIAEER S1IVEBULI9L .

Buring the time he was asmoaiated with the campaign he
doen not recall ever having received or hearing of the receipt eof
any monies or funds from Washington, B.,C., or Republican Rational
Readquarters. He stated Mr. GABLE could have received money from
National Headquarters without his (MORTON's) knowledge.

QABLE was desoribed by MORTON as & very consclentious

.Ml-.‘--«-\ ﬂ- "'l dFf arnw ’nh.ﬂa maev matawlaveel e --ni-. el -
v AW S o 'A- AL SARJ AVMWE WO PLAUI AVAGLY Uavu“ s W

rocoivod bhe vould have made a record of it. GABLE would hav. also
dispenseod any campaign funds legitimately. The majority of any
cash donationse were used as is ususl in Kentucky politics, for
“Election Day expenses.™ These expenses are defined as pay for
poll wetchers, drivers and temporary help used on slection day.

‘Me 8dded further that GABLE, he felt, would have reported
receipt of any campaign donations to the Becretary of Etate. Ne

doss not racall aver sscing any such ranart ‘!\_5_(__'_‘_' 47 4t had bheon

filed, 'ould have boon lignod hy hinm.
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58 & re i umum.mmmck:, _Jormer VYie$ Chairma
5 % ‘og umco ttoo _to Be-Elect the President and s wsader '

o7 the Budge} Coxmittee, advised that hé was well acqualanted ﬁ:k
% with HUGH W, , JR., forser NIXON Campeige Treasurer, and '~ —

*

Ma mxny Yisbs™ Mh; the campaiga. e stated that ea one
sicn be met JEB STUART NAGRUDER casually and duriag the
eonversation NAGRUDER remarked "You're a good friend of m v.

ROAN, JR., why don't you tell him aot to be 30 hard ou we.”
ording to NUK wheo b later talked to BLOAX e told ELOAN

e had beon approached by a friend that 4id not want him to be

90 hard on hin. NUXK d4id mot 1deatify this friead to SLOAN.

s D T e A Srh N
= Ykae ik g e Bl
e, L e SO - R e e TR Y bgla s .
AR M R PR TR R T U, et
- oy B St L ! 2
M- b R, . )

= FUNN said that during this conversatioa he told SLOAN that there
would be others tryiang to pressure hinm and that !w should never

. uader any eircumstances perjure himaelf but always tsll tie

» truth. e said o tried to get across the point that it would

be wetter for him to say nothing than to perjure himsself. Be
said that w did mot recall ever haviag told SLOAN outright
that o should take the Pifth Amendweent rather than testify
But may have given him this impression from his more or less
fatberly advice since be, NUNN, was comsiderably older thaa
SOAK .

FONN said that as a sembher of the Budget Committee
ho was avare of a $25,000 loan made te the campaiga fund of
Coagreasaas NILLS but e was not sure of the date of the lean
or of the particular committee that made the loan. He said
that o did not coasider the loan proper as it would establish
a bad precedent and would be probably uncollectible. HNe stated

4 tlnt o ndg nmal uluce.sstnl -ttort- to collect thu loaa

N p—

REOUER EEWC Mll“ﬂt %o m;«tmu m
ﬁ p-r-uunt efforts almest bécame 2 joke.

L’ FiN advised e had no information to fundieate
EALDENMAN made th loan although he thought he was probabl{
aware of it and more or less agreed to it. NUMM said ¢
iz this 1ight be may have said, "B, NALDENAN, nade this loaa,
let him sollect Lit.*

I
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INVESTIGATION RE: LEHIGH VALLEY

CO-OPERATIVE FARMERS INCORPORATED
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Date of transcription
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mi 1629 X Street, N.W., Vashington, D. €. (VDC), pegarding .
a mlnle eontribution to the Committee to Re-Elect the
President by the Lehigh Yalley Co-operative Parmars, Ine.

in April, 1972.

mmm‘%ﬁ%m he was the individual whe

regquested a sum of 350,000 sash be turned over to the
Comuittees for the Re-Kleot!. of the President 1if the eom-
mittee arranged for Sesret of Agrisulture, BUTE, to give

& spsech to the above tion in April ef 1972, MAGRUDER
stated that sometime In early April, 1972, he recalled that
HERBERY L. PORTER, then the estor of Scheduling for the
Comxittee to Re-Eleet the sident, and CURTIS EERGE, PORTER's
assistant, eame to him and ¢ merition of the fact that the
above gited eorporation had &ffercd teo eontridbute $100,000

to the Committee to Re-Elect[i? the committee could arrange
to have Yice-Prasident 3P give the dinner address on
April 20, 1972. HAGRUDER that there may have been
some m!'liel: with the Viee-President’s schedule for that day.
MAGRUDER said he went around the hall and spoke with former
Attorney fSeneral JOHH MITCHRLL abdbout the matter. Ee said that
MITCHELL was quite interested in pleking up the $100,000 for
the sommittee. Ee 2ls0 stated that he belleved FPRED LA RUR
may have been present in KITCHELL's office when MAGRUDER was
talking about thias money. He stated that MITCHELL picked

up the telephone and called the Vice-President directly and
informed him of the 3100,000 offer if the Vice-President would
give the spsech. According to MAGRUDER, the Viece-President
was sympathetic and was alse 1neerested in having the donation
made to the cormittee, but explained that he had a prier
committment in the Midwest. Aceording to MAGRUDER, NITCHELL
then ealled former Secretary of Commerce and then o e 2
Pinanesial mmirm, HAURICE STANS, and explained the 3100,000

g I T . MMYAFTTWTIN . 88 AA - et - AW

offer t0 him. HMAGRUDER said it was not e¢lear to him whether
it was MITCHELL or STANS who $hen suggested Secret

Agrioulture make the speeeh to the above corporation.

5. G/nng .. Washington, D. C. Fie + 139166

JEB 8. MAGRUDER was interviewed in his effice, m R
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Either that same day or a day later, MAGRUDER ©
recalled that he had a conversation with CURTIS HERGE whereinm s
HERGE reported that CARROLL agreed to take a lesser prominent
individual for $50,000. MAGRUDER sald he again went toMr.
MITCHELL and told him that CARROLL would pay $50,000 for a
“second rater”. To the best of his knowledge, CARROLL said
that he would take Secretary of Agriculture BUTZ for the
speaking engagement. MITCHELL then called Secretary BUTZ
in the presence of MAGRUDER and BUTZ agreed to give the speech
on April 20, 1972.

He recalled that shortly after the speech by BUTZ,
HERBERT PORTER came to him and said that he had the $50,000
and thought it would be a good idea if it could de kept in
his own safe, MAGRUDER sald he felt that MAURICE STANS knew
of the existance of the 350,000 because shortly after PORTER
had made the statement, HUGH SLOAN contacted MAGRUDER and
PORTER and requested the money be turned over.
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MAGRUDER c¢concluded by stating that he knew of no
favors that were received by the Lehigh Valley Co-operative
Farmers, Inc. and stated that he was not the originator of
the amount to be c¢ontributed, but that the figure first came
from Mr. FRANK CARROLL.
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¥ ) JOEL CURTI RERG! was 1ocated and interviewed Cual

* poom 3226, Department|of Justice, 10th and Pennsylvania, ¥+ <
Northwest . [~

it
BERGE was advised that the reason for the end
interview regarding a $50,000.00 eontribution by theYlehigh
rative Farmers » was to clarify sortain

74
—

4
]

" stated that as best as he could recall, he rsceived informa-
tion from HERBERT PORTBR wvho teold him that the Coopsrative
Assoslation was trying to get the Vice Fresident to make a
speech and that the individual attempting to arrangs this
speech had been to Senator BCOTT's effice and odtained negative
results from KURT YEARY. HERGE stated that he and PORTER went
to see JEB MAGRUDER about the situation. HMAGRUDER told HERGE
to take 4t wup with JOHN DANGARD of the Viece President's office.
NERGE talked te DANGARD and learned that the Viee President
was not able to make that particular trip. He related this
sessage to MAGRUDER who in turn esalled the Vice Presideat's

-f’ll\. IM 1.9".4 gh‘ sama inPn“able'-l’ m= wos =h=“ p=-=%

on te Mr. CARROLL »y EERGE vho ¢laimed that CARROLL was

quite belligerent and eallod hin sseveral names on the tele-
phone. He stated that he then dbegan $o arrange an alternative
speaker which would please Hr., CARROLL. He stated he inforwed
CARROLL that possibly Secretary of Agriculture BUTZ would be
avalliable. Prior to making that statement to CARROLL, MAGRUDER
and HERGE went to see Mr, HITCRELL. HKERGE waited outside
MITCHELL's office while MAORUDER went in and spoke with him.

A few minutes later, Mr. MAGRUDER oawe out and said that it
would be HKr, BUTI whe would go to Pennsylvania for the speech.
HERGE stated that MAGRUDER alsc made the remark "Everyone's eyes
are on you, don't drop the ball.Y ERRGE stated he then asked
MAGPUDER about the eontribution and MAGRUDER said "Make it
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After the spesch by Seeretary of Agriculture BU!!,
HERGE stated he was under pressure to ses that CARROLL kept his
mm -

. HERQGE went to CARROLL's office dut CARROLL 4i1d not o~
—__: eome to work. This would be around April 21 or April 22,.1972, -
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At that same time HERBERT PORTER, according to HERJGE, was ..
pressuring HERGE for the additional morey. Shortly after - °

the gecond or third attempt to econtact

CARROLL . HERGE

received a telephone e¢all fror him in which CARROLL apolo-
glzed for not msking contact sconer. CARROLL then requested
a meeting with HERGE zt whieh time HERGE came to the Committee
to Re-elect the Preaident and met with CARRCLL in the vacant

office of ROBERT MARDIAN.

At that time. CARROLL turned over

to him %$25.,000.00 in $100.00 bills.
recall CARROLL asking for a recelipt.

He stated he does not
After CARROLL had left,

s LR

HERGE told PORTER that he had the money. The two of them

A& whld AFAYT  WAiaAe asinta - W = wilsin

then went to JEBE MAGRUDER and told him that they had all the
money. HAGRUDER said that 1t should dbe kept in PORTER's
safe. The next day, they told Secratary STANS that they had
all the money and Mr. STANS told them to turn 1t over (o
HUGH SLOAN. Just about the time that Secretary STANS made
this comment, SLOAN called HERRERT PORTER and requested that
the money be turned over. He and PORTER went to SLOAN's
office with the two packets of $25.000.00 each, and turned
then over to SLOAN. Fe stated he did not receive a receipt
from SLOAN or from PORTZER nor did he ever give one to Mr.
CARROLL. He stated he did not know how the money was recorded
by SLOAN in the committee books.
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FRANK !::mom. Labby Lehigh Valley moun.ggo;g;‘-'
Parpars, Ins., dppeared at the Wash on Pield Offiee (WFO) <

of $he Federal Buresu of Investigation (FBI) where he furaished
the following informatiea. .
|

He stated that in erder te e¢larify khis statemant of
June T, 1973, be had ehecked his records and ascertained that
on the following dates he had received cheoks from the Lehigh
Yalley Coeperative: Pebruary 9, 1972 in the arount of
$2,000.00; Xareh 13, 1972 in the amount of $5,000.00; April 27,
1972 in the amount of $25,000.00.

When asked to explain the discrepansy bLetween the
$37,000.00 furnished By she Co-op and the $50,000.00 eontri-
butioa made te the Committes to Re-elect the ?re:idtnt CARROLL
stated that he borrowved between $18,000.00 and szo,oon.oo from
his mother in Sthe early part of April, 1972. Ee stated his
mother, who died em April 26, 1972 in Philadelphia, Pennsylvania
was VERNA CARROLL. Ms stated at the tine he borrowsd the
soney from his acther, he told her that he would be paying
ber back. ¥When asked if it was a eommon Occurreance for his
wmother to maintain that mueh sash areund the house, he gtated
he d4id not know when she had gone out and obtained the
acney from the bank but prior to his picidng it up from her,
he had been in touch with her a few days prier te that.

Hea 3tated that the three checks from the Cooperative
Assoclatieon wvore made out to him.

Be siated on April 20, 1972, CURTLIS HERGK was
demanding the final payment of the original $50,000.00. CARROLL
stated that on that same day, he had ¢ontacted RICHARD ALLISON
and told him that he would netﬁ additicnal wmoney for the
speaker. FPinally oa April 27, 1972, ALLISON agreed $o pay
the additional money and a chesk rron the Lee Bigh Valley
Cooperative Farmers, Ine., was made ous to CARROLL and turnmed
over teo him by & messenger while CARROLL was in Philadelphia,
Pcnnsylvania. CARROLL atated be eanhed this ehack as tho

i~ gy | e e i W B A W . & M. A

Gum lm‘ umpaux un!c R'G mu.u and \!!HIS““‘ D‘hl""" “

Philadelphia. To the best of his knowledge, the eheck was
drawvn en the As
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‘day or the following day, CARROLL turned over the money UQ
CURTIS HERGE at the Committee to Re-elect the President. =

In response to the questioning again about the
first payment of $25 000. 00 GARROLL stated that on tho
afternoon of npr.:.a. ¢u, J.y;c, after the i;‘:ﬁéc‘xu at wmxngsutn,
Pennsylvania and upon his return to Washington. D.C. (¥W2C),
two men came by his office in Washington and wanted to know
if he was ready to go to the airport. While in the ecar,
CARROLL turned over to the younser of the two white males,
an envelope which contalned $25,000.00. He said he turned
over the money after the young man had asked him if he had
the money.

Nr l-\h"l 21 1Q7> hea wanafiwvwed a FtaTanhaAama a1l
La MmLia [ A F i &, A3%s A cuc&'cu L- 3 .u&cyllul‘c weaald

from HERGE who was insisting that the rest of the money be
paid up. CARRCLL stated that he told HERCE he would 4o what
he ecould and between April 24 and April 27. 1972, he was

in eontact with ALLISON about the money. It was on April 27,
that the g¢heck for $25,000.00 was received and cashed in
Philadelphia.

Concerning the checks from the Co-op dated
Pabruary 9 and Mareh 13, 1972, in the amount of 32,000.00

us har Wi sadivialiw wa

and $5. 000 00 reapectively, he stated that these checkl
were probably drawn on the Corporation account of the FPirst
Hational Bank of Allentown, made out to him, and deposited
in his personal account at the American S»curity and Trust
Coampany Branch Bank in the 1500 or 1600 block of X Street,
rorthwest.

CARROLL stated he did not know the present location
of RICHARD ALLISON, the President of the Lehigh Valley
Cooperative Parmers Ine. However, he stated if he heard
from him, either this afternoon or tomorrow, June 12, 1973,
he would ask ALLISON to make available cecoples of the three
checks passed on to CARROLL during 1972.
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Francic X Lap
g } FRANCIS'WCARROLL, a Lobdyist for ¢ 2 e |
sn-p.rlnxvo Farmery, Inc., who maintains his office at room %

200K, 1629 K Street, Northwest, and who pesides at gsge
Ialotzh Tavern Cenrt,_Bgthgsdl.w!:rxlgnd, was inte st
\!L‘h“'nc’ staurant, 1Mh and P Street, Korthwest, Ihihingtdﬁ,

: Ee stated that one of hils responsidilities for thn
Lohigh Valley Coeperative Farmers, Ine., each year iz te
ebtain a lpoaker fbr the annual lumcheon and dianer of tho
association. Early in the year of 1572, & letter was soeat te
the President of the United States by the Board of Directors
of the Lehigh Yalley Cooperative Farmers, Ineo., rtqunltinz
the President teo speak at their April 20 1972, dinner. C e
reply was received from the White House wherein the President
regretted that due to other engagements at the time, he would
be unable to attend. CARROLL stated that RICHARD ALLISON,
President of the adove eorporation, requested that CARROLL
try and obtain the services of Vlcc President SPIRO ASKEV.

“ | . Y-5 4 & ™ wras v
CARROLL “"‘iﬁ" that Ls wrots & letter to JORN gﬂ%ﬁﬁn, vaew .. .7

rrcsidcnt AGNEW's Advangeman, requesting te know whethsr er .

not the Vice President eculd make the appearance on April 20,

1972. Sometime had passed and not hearing from the Viee
President's Offlice, CARROLL made sontact with the Offige of
Senator HUGH SCOTT of Pennsylvania and several letters were S
written to SCOTT’'s effice by menmbars of the assoeiation. A 77
person, whose name he could not recall at SCOT?T's office, g
saild that it would be best 1f someone at the Comnittee teo

Ra_alant tha Presidant wha uag handlines rhn F-nh.ﬂu‘ltno" for
L2 2 Y AWy W W AR, "2 4

e f | AN MR IR A 5 ‘ i W

suah affairs, be contacted. He was then put 1n teush with
an individual named CURTIS HERGEK. . -
- I Ia his first eontact with HERGE, HERGE wanted teo . e
=y - 7 lonew Af CARROLL had spoken to anyone at the Viee Preaident's ~“7-7
157 - B office. OCARROLL replied that he did net, but was told thas ~ ~«. .
b sould only deal) through KERGR. At that time, CARROLL safé '
M mentioned that he had a budget for an Ronorarfum. HERGE - *
indieated that he 41d not wish ta 4dlssuwes ¢t at 2his time
: but would talk about 1t later. CARROLL oxpluined that he -
5 needed a spesaker and wanted Viee President AGNEW to make lggg${
t _ “J:Bhsvlpeegh en April 20, 1972.. QABBQLL_gaid_hQ_flznrtd,ihiﬁ -

g e

s T : o Washington, D.C, _File tﬁ_Wl
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“ghe Horiorarium would be around $15,000.60. There were :oyif'?g[i ‘
‘meetings between he and HERGE and aeveral telephone calls R i“

g _‘3 tThan FARRNT.Y. arprived at hia aAffliaas ha anllad

i

SRNE i

.the Department of Agriculture. o

«’ e

wherein HERGE explained that he was having difficulty obtaining
the services of the Vice President for that particular day. o

On April 10, 1973, CARROLL explained that HERGE sent
him to see another person at the Republican National Committee.
That person was requested to deterrmine if the Vice President
was available, CARROLL learned that JOHN DANGARD had not
received any inquiries from the associlation or FRANK CARROLL.
CARROLL learned that the Vice President was scheduled to appear
in Chicago, Illinois opn that particular date and would be
unable to attend the dinner in Fennsylvania.

Shortly before April 18 or April 19, HERGE indicated
that he would be able to deliver aomeone and at this time
requested $25,000.00 in cash. CARROLL said he argued with
HERGE over this amount since CARROLL had an overall budget of
$35,000.00 to work with. He stated this was the first {ndi-
cation he had that the Committee to Re-elect would want any = = :
money from him for this arrangement. R

BT I i SR

Shortly before noon on April 20, 1972, CARROLL
recelved a ¢all from HERGE who explained that the Under - Ll S~
Searsetary of the Department of Agriculture, WILLIAMACAX i
would give the luncheon address in DownI’gtown._g%ggwx;!gnLg_ "
that day for the association. He indicated that the money - -
requested should be pald that day. CARROLL accompanied Under .
Secretary of the Department of Agriculture, CAMPBELL, to ‘ SRS
Downingtown, Pennsylvania where CAMPBELL gave his speech at
the Downlngtown Inn. CARROLL advised he eomplalned to CAMPBELL
about the treatment he was recelving. When they returned from

Dosningtown later that af\-ﬁi‘is‘ﬁﬁﬁ, the chauffeur %o Mr. CAMPBELL

met them at the ailrport. The chauffer asked CARROLL if he was .
indeed FRANK CARROLL from the Lehigh Valley Association and .~
after he applied in the affirmative, the chauffeur told CARROLL .
that there was an important call waiting for him at his ‘:rfiel!,..,,M
Mr, CAMPBELL told CARROLL that the ghauffeur ecould take Mr. -
CARROLL to his own office after dropping him off (CAMPBELL)

2
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HERGE and complained agnin about not being able te recelvg
*4& high administration speaker. HERGE e¢laimed that HERBER 'E
PORTER and former Secretary of Commerce, MAURICE S3TANS, were
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tr:lng to arrange for someone to be at the dinner, CARROLﬁ" ;gg t
“"¢eld HERGE that he had better come up with someone because - < b

there was a chartered plane sitting out at Natlonal Alrport.
Around 5:00 p.m., HERGE called back and said that Secretary

of Agriculture BUTZ would go with CARROLL to Downingtown,
Pennsylvania to make the dinner speech. HERGE said he was
sending someone over to pick up the money. A short time

later two men arrived and asked Mr. CARROLL if he was ready 2
to leave. CARROLL departed his office with the two men and

was driven to National Airport. Ee stated that he rode in

the back seat with a young white male, that a Negro male

was driving the car and an older white male was sitting on

the right hand passengey side. The young white male in the
back seat with CARROLL asked him if he had the money. CARROLL -
sald he turned over an envelope which contained the $25,000.00
at which time the young man opened up the envelope and counted
out the wmoney. When they arrived at the airport, he was
informed that Mr. BUTZ would be waiting for him.

He met Secretary BUTZ at Washington National Airpert -
adjacent to the chartered sircraft and after introductions, -~ -
he told the 3ecretary that he, "BUTI", was a stand-in for Vice
President AGNEW. He then told Secretary BUTZ about hils »
dealings in tryilng to obtained the Vice President as the guelt
speaker and also his dealings with the Committee to Re-elect
the President, in particular, CURTIS HERGE, CARROLL stated
that Secretary BUTZ was not at all pleased over this situa-
tion inasmuch as he had been in two or three other cities this

- L o

same day making speeches in behalfl of the President.

When they arrived at Downingtown, Pennsylvania,
according to CARROLL, Secretary BUTZ used a pray phone and
ealled the Office of the Vice President. Learning that the ... .
Vice President was at home, he then contacted him at his b A
apartment and advised him that he was filling in for the
Viece President. According to CARROLL, the Vice President i
saild that he was unable to make his trip to Chicago because

of the problem whieh arcose during the "Apolls"™ flight that

day and the President requested him to stay close at hand. T

Aceording to CARROLL, the Vice President said that he would - . *%

dafinitely make the speech at Downingtown in 1973. Pty y ;
B "t N

% #% ‘xi-  CARROLL stated he remained in Pennaylvania untitt
Aprii‘2b 1972, at which time he returned to WDC. During:
" that time he had received several phone calls from Mr. HERCE

3>
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at the Committee to Re-elact the President who saild that sinoce -
"BUTZ had given the speech and the Committee delivered on 1its
promise, 1t was now CARROLL's duty to come up with the reat of
the money as soon ag possible.” CARROLL atated that he was
"working on 1t", Shortly before returning to Washington,

CARROLL advised he cashed a c¢check at the Girard Trust Company

Bank in Philadelphia, Pennsylvania in the amount of $25,000.00.
He gtated that for this sum of money, he recelved $100.00
bills, $50.00 bills and some $20.00 billls.

On arrival at WDC, CARROLL stateA he called the
Committee to Re-elect and set up an appointment to meet with
Mr. HERGE. At that time, he met with Mr. HKERJE in a private
office and turned over to him the $25,000.00. He said he
asked ifr. HERGE for a receipt and Mr. HERGE said "ne".
CARROLL told HERGE that he just wanted to be on record with
the Committee.

A few weeks aro, CARROLL recelived a telephone call
from PAUL BARRICK, Treasurer for the Committee to Re-alset
the President, who told Mr. CARROLL that the committee books
showed that the $50,000.00 was an ‘anonywmous contribution”.

CARROLL stated that at no time did he ever mentiom
a figure of 3$100,000.00 would be provided by the Lehigh
Valley Assoclation if the Vice President was the guest
spesker or did he ever promise that $50,000.00 would be
fortncoming 1 Zecretary of Acriculture BRUTZ was the speaker.
He stated that when the entire matter was over, he dlgcussed
the situation about the money with RICHARD ALLISON.

CARROLL stated that to the best of his knowledge,
the first payment was in & car which was provided by the
Committee to Re-elect &and occupied by twe white males and &
Negro male chauffeur, He stated that at that time, he had
turned over the 3$25,000.00 iIn cash to the young white nale
sitting in the back seat. He stated that he never gave
Secretary BUTZ or Under Secretary CAMPRRELL any money for
their trip to Pennsylvania., ile stated that Lehigh Valley
Cooperative Farmers, Inc., did not derive any benefits from
the cantriuution. ”e e*~2**1r\!11 araln denled ever men-
tioning a figure of $100,000.00 to Mr. HERGY and insisted
that 1t was r. HERGE who first made mantion to him that a
contribution of $50,000.00 would be expected. It was noted

57
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that Mr. CARROLL, when questioned about how he came up with
the $50,000.00 when he only had a budget for $35,000.00, -

stated, that he had cashed two echecks both in the amount of
$25,000.00 to meet this demand.

)
1
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1972 for some $32,000,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Data of Irunxrlplion.___ﬁmm—___

RICHARD L LLISQN, after having been advised
23 %o the I -ntitizss oX the interviewing agents as Special

fgents of the Federal Zureau of Investigation, was advised
as to his rights as set cut in a Rights and Waiver form.
ALLISCN, who was accempanied by Lehigh Valley Cooperative
Farmers' Corporate Attocrney GERALD A, GLEESON, JR., read
such form, stated he understood his rights, and thereafter
signec this form in the presence of his attorney.

ALLISON advised that he presently resides at
Glick Avenue, R.D. #7, Allentown, Pa., telephone 434-00u42,
He a2Zvised that He 1s employed as the President, Lehigh
Valley Cooperative Farmers, 7th Street, Allentown, Pa,,
a position he has held since approximately April, 1972.

ALLISON advised that he is well acquainted with
FRANCIS X. CARROLL, as this individual is employed by the
Lehigh Valley Ccoperative Farmers, Inc., on a "retainer
type basis."™ ALLISON observed that his company is a
regulated firm and as such FRANCIS X. CARROLL is utilized
by the company in Washington, D.C., %o maintzin abreast
of local state and nationwide activities which might effect
the dairy industry in any manner or form. ALLISON advised
he did not know if CARROLL was a registered lobbyist;
however, he did perform in this same capacity. ALLISON
stated that CARROLL presently received $3,000 per month
on a retainer basis 1in addition to being furnished all
travel expenses incurred, ALLISON stated that during
1972 he believed that CARROLL had received approximately a
$36,000 salary, expenses amounting to approximately
$10,000 and three separate checks in the amount of $2,000,
$5,000 and $25,000, had been forwarded to CARROLL as a
"Honorarium Expense Quota" in order that CARROLL could seek
and obtain a prestigious type speaker for the Annual Meeting
sponsored by this dairy ccmpany on the third Thursday of
each April. ALLISON stated that CARROLL is required to
submit a monthly voucher for all expenses obtained; however,
no voucher had been submitted or receipts obtained for the
three checks which had been made payable to CARROLL during

5;'} f? 1 = File & P 139_71EL
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ALLISON continued that based on tradition, the
Lehigh Valley Cooperative Farmers, Inc., has continually
attempted to obtain prestigious type speakers for the

Annual Banquet which is held at various areas in the State
of pophc\r"u:n1:, ALLISON identified several of theses

- ¥ Al A Shd bk ke WA A VAN A e d A e WA WP W W A4 LR ¥ = R =]

speakers in the past as Senator HUGH SCOTT, State of
Pennsylvania, and Senator EDMUND MUSKIE, State of Maine.
ALLISON advised he believed that both of these individuals
has been obtained for their Annual Banquets by CARROLL.

ALLISON continued that during the company's
fiscal year, January, 1971, through January, 1972, a
hlghly successful f1nanc1a1 year had been realized and

cametims Anrine Moa~ramb o 1Ta7M P prap ey, |

SAHIT LIS WL 4.115 VeLTIUT Ly L7751y or pUDaLUJ.y !:C:U.A.y uauucu.y,
1972, ALLISON contacted CARROLL to obtain a prominent
type speaker whom ALLISON described as an individual such
as the President or the Vice President of the United States.
ALLISON advised that CARROLL indicated there were certain
measures which had to be followed in order to obtain such

a speaker and in view of the fact, CARROLL had obtained
such individuals in the past, ALLISON diaqd not question

the manner utilized to obtain the speaker in questlon.

ALLISON stated that shortly after he had made known his

desire to obtain such a speaker for the April, 1972, Annual
Banquet, the Chairman of the Board for the dairy company,
ALPHEUS RUTH, forwarded a letter to the President of the
United States RICEHARD M. NIXON, 1nv1t1ng him to attend the
Annual Dairy Banquet to be held in Downingtown, Pa., during
April, 1972. ALLISON advised the President reportedly
declined the invitation and RUTH thereafter reportedly
prepared another letter and forwarded this letter to

the Vice President of the United OLaLCD, SPIRO AGNEW,
requesting that AGNEW make the speech in question. ALLISON
advised that although RUTH may have written the letters

to the President and the Vice President of the United
States it was ALLISON's feeling that undoubtedly the
contents of such letters encompassed the thoughts of CARROLL,
in view of the fact CARROLL was familiar with the format to
be followed.

&
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ALLISON advised that scmetime after RUTH reportedly
had forwarded this letter to Vice President AGNEW, the Vice
President's Office confirmed the fact that Vice President
AGNEW had accepted the speaking engagement. ALLISON was
unable to specify the exact date, ALLISON advised that
when it was determined that Vice President AGNEW would
make this speech he recalls that CARROLL contacted him,
ALLISON, and advised that an "Honorarium Payment" of some
30 or 35 thousand dollars would be necessary for this
particular speaking engagement and ALLISON thereafter
contacted his Advisory Board consisting of seven members
and it was agreed that such payment would be made and the
cost of same would be inserted as an item of cost in the
accounting budget for 1972. When asked if this particular
request on his part would have been made a matter of
record in the minutes of this meeting, ALLISON stated he
did not believe any record of this particular transaction
had been recorded. ALLISON observed that subseguent
to having received authority from the Advisory Board
to render an "Honorarium Payment" of some $32,000, he
thereafter contacted CARROLL and so advised him. Invitations
for the Annual Banquet were then prepared, according to
ALLISON, and it was indicated on the invitations that Vice
President of the United States AGNEW would be the main
speaker for the April, 1972, Annual Meeting. ALLISON
advised he was not aware at this time as to what arrangements
CARROLL had made for payment to the speaker. ALLISON stated
that he did not question CARROLL regarding what arrangements
he had made as again he considered this to be a part of
CARROLL's "business™,

ALLISON continued that he thereafter prepared
two checks payable to FRANK CARROLL, date unrecalled, but
believed to be early 1972, He advised he considered these
checks to be retainer type fees for the speaking engagement,
April 19, 1972, ALLISON stated he believed that CARROLL
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was going tc use these two checks in the amounts of $2,000 .
and $5,000 as a type of down-payment or Honorarium Fee with
respect to the speaking engagement. ALLISON indicated he

would not make a full payment at this time on the total
stipulated amount <f what was believed to be $32,000 until

such time as the speaking engagement had been fulfilled and

at such time he would make payment on the balance of the
stipulated amount.

ALLISON advised that prior to the Annual Meeting,
April, 1972, he was advised by who he believes to be FRANCIS
X. CARROLL that Vice President AGNEW would not be available
for the speaking engagement in question; however, Secretary
of Agriculture BUTZ and Under Secretary of Agriculture CAMPBELL
had been obtained as replacements for Vice President AGNEW,
ALLISON stated CAMPBELL and BUTZ thereafter fulfilled their
speaking engagement at the Annual Meeting at Downingtown,
Pa., April 1972, and a $25,000 check was immediately thereafter
made payable to FRANCIS X. CARROLL and was forwarded to CARROLL
at his Washington, D.C,, Cffice.- ALLISCH stated he did not - .
recall the date of the check, ALLISON advised that all
three checks were drawn on a General Checking Account held

+ Ta T =4
by the Lehigh Valley Cooperative Farmers, Inc., at the

Girard Trust Company Bank, Philacdelphia, Pa. ALLISON advised
he does not specifically recall how previous speakers had
been paid; however, he assumed similar type arrangements for
payment had been arranged by CARROLL.

ALLISON advised he had absolutely no idea that a
total sum of $50,000 had been paid as Honorarium Fees during
1872 for speaking engagements by FRANK CARROLL. He advised
he first learned that such monies had been paid sometime
during May 1973, when a reporter from the Washington Post
Newspaper, Washington, D.C., believed to be (first name
unrecalled) WOODWARD (phonetic) telephonically contacted the
Lehigh Valley Cooperative Farmers and m:de known this fact.
ALL1SON advised he did not personally talk with WOODWARD
to tne best of his recollection; however, when he learned

g9 N
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that such payment had been made he

CARROLL "they put the hammers

ALLISON had read in the local

however, he 1is not certain.

On May 30, 1973, ALLISON advised that he and the
company's Corporate Attorney GERALD A, GLEESON, JR.,
separately travelled to Washington, D. C., where they met
with FRANCIS CARROLL at International Airport.
who at the inception of this interview was accompanied by
GLEESON, declined to state where in Washington, D
he, GLEESON and CARROLL had conversed about this matter.
ALLISON stated a general conversation was held by the three
aforementioned individuals and ALLISON indicated that CARROLL
pressured him inte paying the
Honorarium Fee of $50,000 and that the $18,000 additional
checks, had been made available
ALLISON stated

again advised that “they" had

fee, excluding the $32,000 in

through CARROLL's own financial resources.
CARROLL did not specifically discuss the additional $18,000
nor did anyone specifically ask him where the $18,000 had

been obtained.

on me."

20

immediately contacted
FRANK CARROLL on the telephone and asked CARROLL about
this transaction, ALLISON advised that CARROLL confirmed
he had paid $50,000 as Honorarium Fees as according to
ALLISON advised
when CARRCLL made such statement and in view of the fact
newspapers certain facts
about the Watergate situation, he immediately assumed

that "they" specified by CARROLL related to the ccmmittee
to re-elect the president. ALLISON advised CARROLL may
have mentioned the committee to re-elect the president;
ALLISON recalled that

CARROLL did specifically indicate that when Vice President
AGNEW cancelled his speaking engagement and CARROLL
attempted to locate a speaker of similar nationwide
stature, CARROLL again indicated that "they" had put
pressure on CARROLL for additional finances and a figure
of $50,00C had been mentioned.
told him that he, CARROLL, had subsequently acceded to
their requests and had made available $50,000 for the
speaking engagement, ALLISON stated once again he assumed
"they" to be the committee to re-elect the president.

ALLISON adviscd CARROLL

ALLISON,

[
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ALLISON indicated that he also recalled having
personally conversed with CARROLL on the Wednesday before
Memorial Day Weekend of 1973, ALLISON advised that he
specifically recalled this date in view of the fact that
he, ALLISON, had attended the viewing CARROLL's deceased
mother in Philadelphia, Pa.; however, ALLISON could not

recall any specific conversation which he had had with
CARROLL at this time.

With regard to the $32,000 in checks which ALLISON
advised had been given to CARROLL for Honorarium Speaking
Engagement Fees, he believed that such money was actually
considered payment for Vice President AGNEW's eventual
appearance before the Lehigh Valley Cooperative Farmers, Inc.,
Annual Meeting during April 1973, which was held at
Lancaster, Pa, ALLISON advised that when Secretary of
Agriculture BUTZ had appeared in Downingtown, Pa., at the
Annual Meeting of April 1972, BUTZ had telephonically
contacted Vice President AGNEW and during a subsequent
telephone conversation between the Chairman of the Board
RUTH and Vice President AGNEW, AGNEW reportedly promised
RUTH that he would appear at the dairy's annual meeting
during April 1973, ALLISON advised CARROLL had indicated
to him that in order to have AGHEW appear as a guest speaker,

it had been necessary for CARROLL to contact U. S. Senator
HUGH SCOTT.

ALLISON advised that despite unfavorable local
press coverage he feels that CARROLL, himself and the Lehigh
Valley Cooperative Farmers, Inc., had been given a "bum
rap" in that CARROLL, inparticular, had been pressured by
the committee to re-elect the president into this position,
ALLISON advised he would have no reason to question the
creditability of CARROLL and based on CARROLL's explanation
regarding this incident, he would accept the statement of

CARROLL as being completely truthful and justified,

T



ALLISON advised he would make available the checks,
€xpense vouchers and ot

her financial statements relating to
FRANK CARROLL for fiscal year 1971 - 1972,
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Interviewed on

.FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/18/73

Date of iranscription

/ &r

/ i—

GERALD A.;%LEBSON, JR., after having been advised
as to the identities ‘oI the interviewing agents as Special
Agents of the Federal Bureau of Investigation, advised he
is employed as a Corporate Counsel for the Lehigh Valley
Cooperative Farmes, Inc., 7th Street, Allentown, Pa. He
advised his office is located in care of Montgomery,

Mc Cracken, Walker and Rhoads, 3 Parkway, Philadelphia, Pa.,
telephone 215-L0 3-0650,

GLEESON advised that on May 30, 1973, he and
RICHARD L. ALLISON, President, Lehigh Valley Ccoperative
Farmers, Inc., Allentown, Pa., met with Mr., FRANCIS
CARROLL at the International Airport, Washington, D.C.
GLEESON advised that he was on a "fact finding mission"
was acting as a legal representative for ALLISON at that
time and he therefore felt that any conversation which
ensued among himself, ALLISON or CARROLL would be considered
privileged communication. GLEESON did state that subsequent
to meeting with ALLISON and CARROLL at International Airport,
Wachingven, D.C., thzy had ccaversed at the Mayflower Hotel

and at CARROLL's office, both located in Washington, D.C.

SA RICHARD C, FRITZ &
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N T HILLIAHLEDHIQKEIKSHALL, 111, was interviewed nga¥ ~ %
" thé¥ pummer residence of his parents an Xelly's Island,_Ohle,”™ W
where he was advised that the purpose of the interviey con-
cerned his receipt of certaln cash funds while employed 5{

the Committee To Re-Elect The President (CRP). He advis

that he is the son of U.8, Congressman E. MINSHALL, JR,
and that when in the Washington areas he resides with his parents
at 8120 Kerry Lane, Chevy Chase, nd 20015. He R180 o
advised that he, himself, was employed by the CRP from —
November, 1971 to Rovember, 1972 and has not been employed

since that period. He furnished the following additionsl
information:

o
T RIa * !
T T . Date of ranscription Py k
| P . L)
: AT P o F R
R R u x; &15,# i 13
P et S ¢
- < S - [ 1 .
Lo

He was employed as & Scheduler for the CRP and was
hired by HERHERT L. "BART" PORTER and worked under the super-
vislon of JOEL CURTIS "CURT" HERGE, who was the master scheduler
and MINSHALL was more specifically in the spokesman's resources
bureau.

Mmaring Anril. 1072. whils smnloved hwy the ('RP. ha
bl r ~ WK ot F wmrj  wWiiem WESPF ARG VN Wy WAl Wi § AW
recalled accepting $25,000, no receipt, from an individual
believed to be FRANK CARROLL, whom he assumed was a lobbyist for
the Dairyman's Association in Pennsylvania, He 1s unable to
recall the exact date, but places the date as the same da{

that Secretary of Agriculture BUTZ spoke to the Dairyman's
Assoclation dinner in Pennsylvania during the Spring of 1972.

MINSHALL was instructed by JOEL CURTIS HERGE and/or
HERBERT L., PORTER on that date to meet with CARROLL &t CARROLL's
office on K Street at Connectfcut Avenue, Washington, D.C. and
takenim to the Washington Natfional Airport where CARROLL met
Secretary BUTIZ at the Page Afrways Terminal and CARROLL then
accompanied gecretary . BUTZ to the DPairymants Assocletion dinner

in Pennsylvania.

BEnroute to the airport in the CRP limousine which
wag Chesuffeured by a comanlttesd security men and with JAMES
WALTER MC CORD, JR, riding in the front seat with the chauffeur,
CARROLL gave $25,000 in cash to MINSHALL and MINSHALL later
turned these funds over to PORTER. MC CORD accompanied MINSHALL

_ . ...%o the alrport at PORTER's and HERGE's request for security -

oA

|n!lrvi!w§l§l€ oa;l_rma______‘ol Bei ‘y‘l_mmd’_ Ohi O File #cw g;
“  SA ROBERT A, QUAINTANCE & pRTUNGR

__SA RICHARD LQ GI‘OSSA E .{E_;_;gh Date dictotad A/ /72 -
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purposes in view of the amount of money involved,

MINSHALL at first recslled that the chauffeur was
the only male Negro chauffeur employed by the CRP, but later
stated it could have been one of the other drivers., MINSHALL
has no recollection of personal prior meeting with, or in-
troduction to CARROLL, but states he may have talked with
him on the {elephone in connection with securing a speaker

for the Dairyman'sg Zseoclation dinner. However, MINSHALL had
nothing to do with the specific¢ arrangements for the spesaker
or the contribution to be made, as tnis was handled by HERGE

lnd/Ol" PORTER.

MINSHALL understood that a $50,000 political
contribution was being mede to the CRP by the Dalryman's
Assoclation at the gsame time that Secretary BUTZ was to
speak; however, MINSHALL has no knowledge as to how or if

e P Y. N _ — e & B

MINSHALL has some reccllection that the Dairyman's
Association at first wanted Vice President AGNEW as their
speaker, but he was never committed as a speaker and at the
lagt minute the CRP was able to arrange for the appearance
of Secretary ' BUTZ MINSHALL also is of the opinion that
the Dairyman's Assoclation was going to make a political
contribution whether or not & speaker was furnished by the
Chr.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date of tranzeription ‘/22/13

3

RONALD R.\ THOWPSON, Chrk, Room 5629, Offlce or ) C
the Direstor of the PFPBI, udﬂ.m that ha was respons .
for Tiiing all Telephons logs for 1972 and She year 1913.
He stated that when former Acting Directer L. PATRICK GRAY
eans to the Bursau all telephons logs of recorded ealls
made through this switehboard were filed in $his offiee.
M. GRAY had asked that the logs, as they were made, be
kapt in bhis offies. To the dest ef hlis knowledge, the .
aetual telephone logd were seant on a dally dasis to Mr.
GRAY's pesrsonal seeretary, MARJORY L. NEENAN. He stated
shat when Mr, GRAY lsft the PFBI Headguarters ian late
April, 1973, he recalled that Miss HEENAN had eheckesd
with this offlece $0 insure that all of GRAY's telephone
logs bhad been turned in.

TEOQMPSON sadvised that the enly reecords he has
avalladble at the preasent time are those records beginning
with Xay 1, 1573, showing the telephons ealls placed by
VILLIAM D, RUCKRLSHAUS, Acting Idreetor ef the FBI.

:—_—.

1nhr:icwad on___ st 21"3 at "‘&Et.ﬂ] DO c' File # “o 139"166

Date dictoted 6/2}-/?3
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l . Date of transcription

_._......“’A:* PAUL E.| DEMBRICKI, Clerk, Room .5029, Office of the
Director of the FBI. advised that on or about April 27 197¥.
Ei‘ricalled‘rfcetving a message, perhaps orally, from MARJORY
L. MEENAN, who was the personal ssoretary to Mr. GRAY. The
message was to have all of the logs pertaining to Mr. GRAY's
telephone ¢alls packaged and any other record of Mr. GRAY's
sommitmenis maintained by this swiichboard shouid also be
packaged and turned over to her. He stated he dld as he
was directed and recalls turning over a large envelope con-
taining the telephone logs and a commlitment book to Miss
HEENAN. He stated to the besgt of his knowledge no coples
of these personal logs were made by either himself or
RONALD THOMP3ON and that nro other record of these calls
is in existence in the FBI Headquarters.

Intarviewad on 6/21/73 al Washingtonl D. C. File # WFPO 139"16‘

by__ SA ANGELO J. LANG:Ime Dot dictoted 6/21/73

s dacement (antniay neither recommendations nor conclusions of the FBIL It is the property of the FBI and is locned to your agency;
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Date of Ironscripflonm_
3 ‘
RARJORY NEENAN, Secretary te EDWARD NORGAN, .
Assistant Secretary af Enforeement, United Stasesn. Dapartmens
of _tha Treasury, was interviewed at her plage of swployment
whare she furnishad the following 1a{Brnatioa:

She was the personal secretirfy to L. PATRICK ORAY,
IYI, while he was asiployed at the Department of Justice,
Health, Edueation and Welfare, and while he was Aeting
Director of the PEI. 3She stated that she recorded all
visitors to Mr. GRAY's office and also recorded notes abdbout
sartain $trips that he had made during that period of time.

Bhe was questioned regarding the existences eor
the removal of g¢ertain logs from the FBI Headquarters when
Mr. GRAY resigned as the Aeting Direetor. 3he stated that
when Mr, GRAY deeams the Acting Director, be desired that
the logs of his sonversations or telephone ezlls be kaps
separate and apart and maintalned in either his offiee
or in the office of Miasz KEENAN, Shs wished to state as
the bepinning that It must be underatood that Kr. GRAY
utilixed the services of a svitchboard whieh was located
in the space known as the Director's Office and vory
rarely utilized the mailn VBI Headquarters switchboard.
Bhe statsd that GREAY would place personal salls, parhaps
to his wife, on & phone which was loeated in his eoffice.
GRAY, whenevar he deasired to speak to someons ocutside
of FBI Headquarters and not on a personal nature, would
contaet the switehboard loeated direetly up from his
offlee and inform thea of whom he desired to mpsak with.
She stated the precedure would be for the operator to
place the call and then ring back Mr. GRAY and advise
him whether or not the peraon was avallable to be spoken
with,

She was questionsd rsgarding the existense eof
sush logs and in particular those logs desaling with
telephone ealls placed by Mr. GRAY on July 5 and §, 1972,
and in regards t0 the logs bearing the initlals MWIN/EDN.
3he stated that each suceseding day the legs would be
returned to Fr. GRAY's office wvhare they would be

T T examined by sither hersell OF MYrs. METCALY., Tnis procedure
Interviowsd on____GJ2VLTI o ¥ashington, D. €.  ros WPO 139-166

br— — SA AKGELO J. LANO:lme

fhis document tonlains neither recommendotions ner conclusions of the FBIL. I is the praperty oi the FBI and is logne
oead s comenis are not te ke distributed oulside your agency. E N

Date dictated —_ ﬁlm‘,_

your agefncy;
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was followed in order that both she and Mrs. METCALF had an

:ro 139-166

idea as to whom Mr. GRAY had been in gontact with and whether
or not these records would indicate any appointments scheduled
that they were not aware of. She stated that she and Mrs.

METCALF would then initial the logs, mostly in the pright hand

corner, and file the logs In her safe. She stated there was
2 period of time believed to be in late Marech or early April,
where the logs were maintained up at the switchboard file
room and were not maintalned by her. However, she stated
that when Mr. GRAY left, she had informed Mr. THOMPSON or

Hr. DEMBRICKI to turn over gll of the axisting logs to

her. She further stated that it was very rare for her

to place any calls for Mr. GRAY.

REENAN then advised that all of the aprointment
books or c¢ommittment books which she maintained for Mr.
GRAY as well as the above described telephone logs were
turned over to Mr. GRAY when he left the FBI. She astated
the reason for turning over the telephone logs was because
she e¢lassified those logs as being the personal property
of Mr. GRAY since they recorded calls of a personal
nature. She stated that when Mr. GRAY resigned she

supervised the packaging of all of Mr. GRAY's property

that he accumulated as Acting Dlrector and everything
that was official was turned over to Mr. MARK FELT.

She stated, for example, the contents of Mr. GRAY's safe
was made avallable to Mr. FILT. 8She stated that to the
best of her recollection, she packaged approximately

45 boxes which were sent to the basement to be held for
Mr. GRAY to pick up. To the best of her recollection,
she personally delivered or turned over to Mpr. (GRAY

the appointment books and the telephone logs.

She stated she could not recall ever making
duplicate copies of the logs and does not believe that a
duplicate copy of the logs exista at the FBI Headquarters,

She stated that JOHN W. DEAN was seen by her
on at least six occasions in the office of the Acting
Director. She could not recall having seen DEAN leave

Mr, GRAY's office with any large package or any "¥FBI

files.”

At the conclusion of tha interview, HEZNAN stated
that to the best of her recollection the reason for the logs
of telephcne c¢alls made by Mr. GRAY belng kept in a safe was
done at FMr. GIAY'8 request.

(/o p
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Date of transcription

. RONALD B. THOMPSON, Clerk, Federal Bureau of Imstiptien,

Office of the Acting Director, vas shown «xerox coples of =

. Tepotied telephone loggs dated July 5 and 6, 1972, Eech T

copy bears inkials adjacent to calls made to San Clemente,
1ifornia of "RET."” THOMPSON advised he recalled meking

& call for then Acting Director L. PATRICK GRBAY, 11l te

Mr. CLARKIMACGREGOR, locally. He recalled that he placed

a call to Clemente, via the White House switchboard.

Borh calls are veflected on the logs and the "RET" are his

initisls.

He stated he believed that the eall to MAC GREGOR

was followed shortly b&; telephone call from the President
to Mr. GRAY and that ‘call according to THOMPSON had

something to do with a nrc;f;ﬁjackln;;;:
THOMPSON advised he does not know the substance of

a3 ; : A g & i A A X R L A
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any conversation between Mr, MAC GREGOR and Mr, GRAY,
I
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Data of transcriphion

5/22/73

Captain DONALD E.ANIELSEN, U. S. Navy, Executive
Assistant to the Director_o“_gme"Deﬁggﬁg-Thg,iig chce ncy
(DIXY, Room 3EZ58, Peritagon, telephone number 202-697-88za,

furnished the following information: V4 Oc .

——

He assumed his duties in August, 1972, when the
current Directqr of DIA assumed his duties. Since then he,
_NIELSEN, has had the same telephone number (202-697-8844)
assigned to him. NIELSEN stated Room 3E258 consists of five
suites, each having one or more telephones. When an incoming
call is received on 202-697~8844, it rings on one of the tele-
phones in the suite occupied by his secretaries, Miss LORA
WINNING and Mrs. MARGARET DI RIEN20, and is answered by either
- one at their own desk. If the call is for NIELSEN, he is
notified and takes the call in his suite. NIELSEN advised an
incoming call would also be indicated on other telephones in

Room 3E258 by an illuminated push button.

NIELSEN advised he was in his office on Octaober 11,

. 1972, He does not recall receiving a telephone call from
Stevens Research Laboratory, MICHAEL STEVENS, or ALISTO JOSEPH
GIOVANNONNI, or STEVENS. . '

. NIELSEN's two secretaries, supra, joined the inter-
view of NIELSEN and it was determined they were not familiar
with the Stevens Research Laboratory, GIOVANNONNI, or STEVENS.
In particular, during the week of October 11, 1972, Miss WINNING
was on vacation in England. Mrs. DI RIENZO did not recall
taking a telephone call from any of the above.

_ NIELSEN stated that during the absence of Miss
WINNING, she was replaced by several other people (female
secretaries and Navy enlisted personnel), who would have been
working by telephone 202-697-8844 for unscheduled, unrecorded
periods of time.. |

P |
f% o 9f17/73 o Arlington, Virginia rae «AX 139-18 '
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Date of ranscription 6/22/73

DOUGLAS LAWREHCZAHALLETT was interviewed by Federal
Bureau of Investigation { .gents at the FBI's Washington
Field Cffice ('.’FO) Ths identified themselves and .

informed him of the natur' thgiiﬁgg;;iéw:"vﬁﬂiiéii Eu;nished
the following information: :

Cowal

.- —rrt ‘___.._—-"
FALLETT advised he was_born on April 16, 1949 at

San Frarcisco _&ﬁ;ikp,nla. Fe 1s presently employed as a

Law Clerk in the Civil Riznts Secticns in the United States

sgparti-ent of Justice {L:DJ): Wachin~ton, D.C. /%DCY. IMNALLETT

stated tnis is his sumrer iob and he will behln his second

year law school at nparvaerz wniversis v in Saptervber HALLETT

R ] Yy uw\..a. * Jadfdidlilai &

advlsed he started law scrocl at lorrard in uentember 1972.
. 3

HALLEDT ic ne szrved zz a summer Iintern on the
staff of CHARLES 4. COLI”I =zt the ¥aite House {rom June, 1971

bod until August, 1571, EHEALLITT was tnhopn made a regular member of
oA the stall and served Iir “u2w capa:xity until September of 14972.
% His pri~-iry ¢ lle un COLSON's staff were as
- fellows:  writings zozeo oress relileases for White House
- g Staff mormbers and ooy rr.viZing articles on current
H £ taples for the White - Cornoressmen; preparing state-
k2 & ments Lo nress foe 1ol plrt i President nIXOH's pro-
h cram; furnishiny regom ns oo ihe President on different
E cllegse campus 2ivitv e helr r-acvion to the administration
policy and lisiaszn witn ycuth croups. HALLETT stated
£ his liaison witn —oug’ 13 vaery limlted.
=h
iy hALLL Y wo»i 0 e was {iret notliced by President
4 ~4IX0 wnen he veoo o2 o0 ontcile in thee W2ll Stireet Journal on
s July 29, 1970. st =R iras, HALTOTT was employed for the
7 summer by the vall St - Jhurra. as a reportar in the washington
b Office. The arii?il: v a=nily intercsted President NIXON and
HALLETY was cont-2: 2 ' M2 ¥Waite Licuse to serve as a member of
CHARLES . COLIT.'s Lo-=. 0.
HALL™T. 2iefael neab COLION spent a lot of time with
> s Presiderdt 4¢AJJ Snoo.L) D retanions acuivity.,  He said COLSOH
3 n four fimes a day. COLSOY

would m=eb witl U.ae Trelloant Snvoee ar
— —didso aigoussed ..ot 2ic.viutroatlice_oelizy with interest gsroups

M A

T

interviewad on__ ’__s:_ U i3

L

SA RODERT 5. TITTLI ard.n. .

by _BA_RODIEY C. CTETIEAT puse diciered 6/21/73
§ This documizat conlalns amit.er re ommens. vons nar conr 3 anz ol tte BUL Wi the ooracty of the B ond is looned to Phur agency;

Woand g ocoatenls zre o ratoia ke distehied coosdr caur oty

/30

BRI TSR e S s i it s L Y, TR A T T RN S S e S e e e ety g - S e e e - e M e e



I
i

. : L i T
B oty '-‘-‘..':; STyl A
” W:g:ﬂ?-‘-%w:- T P :

e Y
-t [P E]
h ]
fnu..
LY
k]
)

InsWwe~ x5

WFO 139-166

labor unions and trade assoclations. COLSON oversaw the Presi-
dentlal campaign and was involved in all discussions relating

to it. HALLETT advised he reported to COLSON or W. RICHARD
HOWARD who 1s COLSOQl's Administrative Assistant HOWARD

received his orders from COLSOW and forwarded them down. HALLETT
advised he had a lot of direct contact with COLSON and that

they had Jjoked arcund a lot. HALLETT also had a lot of

contact with .OEL KOCH who would deliver speech material to
Capitol H1ll from the White House. EALLETT geve.such.materlal

to KOCH on several occasions.

KEN CLA%WSEN also worked for COLSON even though he
was officially assigned to the staff of HERBLZRT KLEIN.

HALLETT remembers that the day after the -Watergate
Break-in, he saw LHOWARD HUNT at the Wnite House. HUNT went
into his (HUNT's) office, room 338, around 9:30 a.m. and’
stayed approximately 15 minutes. HUNT locked the door when
he entered hils office and locked it azain when he left. He
said HUNT was wearing a ralincoat that day. Thls was the las

=L L a XLl WA viilR ¥ g F 3 g <2

time he saw HUNT.

ot

About a week after the Watergate Break-in, HALLET
saw BRUCE CURLI and three or four other men moving HUNT's
safe out of hils office (room 338). He does not know where
the safe was taken or the ldentity of the other men with CURLI.

HALLETT remembers kidding around with COLSON after

AT oM

ciige TEaa-Lu, bay;u" to COLSOH that he tet he \uuuauhj wWas
involved. COLSOJN sald he was not involved and opreoduced a ty»2d
letter addressed to Y“CHUCK" with the contents of the letter
appearing to be a very emotional account of why HUNT was not
involved in the Watergate Break-in. The letter was postrarkez
Rockville, Maryland.

LA

HALLETT also remembered that in August of 1972, he
saw COLSON at a party. This party was held in a public bar in
WDC. The party was held for HALLETT as he was leaving the
staff at this time. HALLETT sald he Jjoked with COLSOI and —=ia
1 a remarx "At least I didn't hire HUNT." HALLETT said
21 COLSO immedlately stepped back and changed his expression.

N HALLZTT said COLSON appeared to be angry. HALLETT stated tha:o
A : at this time both he and COLSON had had a few drinks. HALLEYT
g"é - later apologized to COLSON,.

Ll |
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?i . HALLETT remembered that STEVE KARALEKAS gave him
i a nine page paper written by HUIT about the assasination of -
)

President DIEM of South Vietnam. KARALEAKAS was enmployed as

a writer on COLSOH's staff in the same capacity as HALLETT

at this time. HALLETT wrote a full speech with the material
given to him and 1t was given to NOEL KOCH. KOCH delivered

the speech to Senator ROBZRT DOLE of Kansas. DOLE gave the
speech on the Senate Floor. Thils occurred in January, 1972.
nALLETT also remenbers that HULT wrule speechies for Congressmen
regarding the Pentagon Papers during the summer of 1971.

HALLETT sald he never saw or heard of GORDOM LIDDY
or JAMES C CORD before the twatergate Break-in. He did not
remember ever seeing JOHN HITCHELL, then the Attorney General,
at the White House. He had several contacts with JEB STUART
MAGRUDER. He furnished #AGRUDZR articles and statements useful
in the campalgn. He said he knew JOHIl DEAN only to say good
morning.

HALLETT sald that there seemed to be a marked
silence regarding the Watergate Breazk~in around the White
House in“edlately after the btreak in. This seeited strange
to him at the time., It is his opinlon that JCH. EHRLICHMAN,

BOB HALDEMAN and JOHW DEAN disliked COLSOH and the feellng

was vice versa. he said COLSON was also suspicious of
JOHN MITCHzZLL. HALLETT said that this seemed to be a result
of a power struggle among the staff leaders.

HALLETT stated that he has no papers, memos or
notes in his possession concerning the VWatergate Break-in.
However, he stated he does have some papers relating to his
employment at the White House during the 15 months perilod

. from Jdune, 1971 until August, 1972. He advised these papers
. are located in Cambridege, Massachusetts.

X ’
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Mr, L. E, VP IWKBOGG » Deputy Director, U, S.
s

S
=3 Q“u‘.—...v""‘e, Suite UQ@ 18G0 G >treet, N.‘-‘Jo, Hq“q""‘iggl:&_uu, :

D. C. (WDC), telephon2 number 202-964-8231, was interviewed

Car
e

at his businuss address by the undersigrnad Agents. He was

advised that he was being intervizwed to determine how he

learned of the waLer"aLe arrests on the nlgnc of June ll,
1972, whom he contacted with regard to the arrests, and the

.cubstance nf anv cnnwarﬁntionq and whether he reczived any

follow-up cont:vts ¢ - : =iny the incident. Mr. BCGGS stated
that he would provides =11 perblnent irfeimation b» could recsll
corcerning the above but pointed out thet it 15 now one year
after the incident znl his menory concerning spocific time
sequences, ccntacts, et cetera, vas rot clear. Thzreafter he
provided the following inforiztion:

Ee stated that on S;bn“ﬂay. Jurna 17, 1972, he attended
a wvedding during tha afternosn uwd alse had occasicn to go to
the bride's parents hovse. Fellewins thz vedding he returred
home for his wife ani then attended & party at tha groom's

parerits house. As rzar as he con recall, at approximataly

7:00 - 8:00 p.m., while at the menticiod narty, bﬁ raceived a
telephone call from Assistant Director CLINTON HILL, U, s,
Secret Service (USSS), Mr., HILL infor.:d Mr. org that five

at
peonle had been arrested durinz the cormission ¢f a burzlery at
tliz Dameccratic leadyuaviers, Witergate coiple:l, ’.wu‘lr'"“'n,
D. C. There was "somz2 talk" that a J«B5 NC CCRD nmight Le cne
of those individuals arrested, i'r, i1l .ad Lr. HUGGS ceonwersed
regarding the name of MC COPD and, as M. BCGETS reculls, the
name HMC CORD "rang a bell” as he associated it with the
Republican National Commiittee and the Committae to Re-Ileot

the President.

Approximately 30 minutes aftex zecelvis ng the rirst
call, he received a seccwd call fron Assistant ULrecter 1L,
Mr. HILL inforﬁed Mr. GS t at 2 cn::x foudﬂ 1 the Lc,gesqion

wiervie-ad oo 6/18/73 o__Vashington, D. C. .- WFO 139-1656

SAs JOIN W, MIIDERMAN
_and ROBERT E. LILL

[P e P TR B ————— Y
A ALcurpen! Toc 1 ng nesther fETUMTer 2aL000 A (oAt 0aE 0f Re PR It 4 tha pr_peiy of the FBIL and w oo .
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of one of the individuals arrested in the Watergate burglary
bore the signature "“E. HOWARD HUNT". A check of USSS indices
reflected information indicvating an E. HOWARD HUNT was a
"White House pass holder." )

To the best of his recollection, on Sunday, June 18,
1972, during the morning hours; he attemuted to contact

 Presidential Assistant JOHN EHxLICHMAN througn the White House

signalboard, Mr. EHRLICEMAN was not available. He then
attempted to contact Mr, JOHN CAULFIELD ipasmuch as he (Mr.
BOGGS) ''wanted to nail down MC CORD's identity.' At approxi-
mately 12:00 noon on Sunday, June 18, 1972, he contacted Mr.
CAULFIELD through the White House signalboard. He asked Mr.
CAULFIELD 1if he knew a '"MC CORD', possibly first name JAMES.

He stated that Mr. CAULFIELD "acted surprised.," He stated that
he was unable to positively confirm MC CORD's identity.

A short time after he talked with Mr, CAULFIELD on
June 18, 1972, he was successful in telephonically contacting
Mr, JCHN EHRLICHMAN, He stated he wanted to contact Mr,
EHRLICHMAN to notify him of the fact that a check bearing the
signature '""E. HOWARD HUNI" in the amount of either $30.00 or
$300.00 was found in the possession of one of the individuals
arrested in the Watergate break in. USSS indices, as previously
noted, identified an "E. HOWARD HUNI" as a White House pass
holder. He stated that this tie-in with USSS indices was the
reason he wanted to notify Mr. EHRLICHMAN,

He stated that with regard to the above, he has -
received no follow-up contacts other than, perhaps, an occasional
contact during the course of his routine social life.

-
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¥ & was iAtérviewed as his office. At the outset of the uum" i,,‘
-] he was advised of the nature of the inquiry and that the in-

g = terview was bdoing eondueted at the request of the Speecial ;
_%E;z Prosecutor's Offiee. o
b Az the interivewv was about to hezin, Chief WILSON
Pt <% asked 1f the interviewing Agonts ebjseted if he taped the in~
e terview. They, in turn, indicated their preference that the

¥ ;i interview not be taped. Chlef WILSON then explained that the
9 5 & intervieving Agents had their notes as a record of the inter-

= viev and he also wanted a record. He then exhibited and

BB aetuated a eassette recorder and the interview commenced.

PR Ee provided the fellowing informatiom:
o Lk He does not have any notes sonsarning the svents

B oy of June 17, 1972, but his recollection is that he first
B =5 heard of the Watergate burglary during the early moraning
e O houri of that day. He was in bed and received a ¢all from
. S aa oifiecer in the WFD Communications Division, mame wnrecailed,
K} shortly after the arrests were made. The esazsnce of this call
g o was that four individuals had been arrested by MPD Officers
é 3 wvhile burglarizing the Demoeratis Kational Cozmittes Offices
8 - H in the Watergate Office Bulilding. The arrests followed a eall
bj%ﬁ? which had been recelived b{ the police dspartment from the
i Bh guard at the VWatergate Bullding.,

L
g T He was further told that these individuals, whem
2 C arrested, had given mames of Cuban extraetion and they had a

IR key $¢ another yoom er actuslly had another room at the Water-

. gate Hotel.
L ‘ He then told the offiser he was tal with 80 ./ .. ..
237" notify the Federal Bureaw of Investigation and the NPD zn- s *f"‘”* i

telligenee Division. BHe told the offiear to ask the Ihtollic :f=*4“
genee Division to find out what was going on and let him now
when they found out more. He then went back to sleep.

_mu.mudu“__hiziazzx_¢4, o WNashington, P,8, rie _

8As ROBERT E. LILL and
—_— Mﬁ-mmhm,_mjm Date dicloted

~
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His recollection of events later that day is lona'iif % )
!%ut he recalled having several eonversations with Assistant X
chiof WRIGHT, who was on duty that weekend. The gist of thess
gonversations was how much they knew about the burglary and the
participantl at that polnt. WRIGHT indicated the partisipants

ey W] —— Aonve med s &oTwander o P S T
wOWwLA “ urru&pxeu im‘- Gy allU us filwauy nuu OrF WaS aDoul ¢

talk with EARL SILBERT about their arraignment.

At approximately noon that day, Inspector HERLIHY of
the Identification Division, salled and said one of the men
using a Cuban name was actually JAMES MC CORD. An officer
from the Intelligence Division had gone to the cellblock and
recognised him. At that point, MC CORD admitted his trus
identity. V4

He explained that he 4id not kié&aﬁb CORD personally
but talked on the phone with him previously that Spring.
He received a c¢all from JEFP HEPHERD at the White House who
told him MC CORD was going {o e security man at the
Committee to Re-elect the Pre 1dent. SHEPHERD wanted to let
him know who to sontact at the Committee in case the police
department was salled to handle matters that may arise from
time to time. Sometime afterwards, he talked with MC CORD
on the phone and MC CORD wanted to know, first, who to deal
with at the police department 1f anything came up requiring
the services of the police department. He (WILSON) told
MC CORD to deal with the Second District and MC CORD may
have indicated he already had done so previously. The second
area of concern expressed by MC CORD was demonatrations., He
vanted to make sure the Commites to Re-elect the President
did not get surprised by any demonstrations. In this regard,
he {WILSON) gave MC CORD the nsme of Inspector HERLINY who

would de able to provide this information.

s ,,*'

Returning to the events of June 17, 1972, after ... . ..
"~ recelving the eall from Inspector HERLIHY regarding NC CORD's - -
identity, he (WILSON) called the White House to notify Mr,
KROGH or Mr. DEAN but was unable to reach any of them through
the White House Switchboard. Then he called My, KLEINDIENST . .
Put bellieves he found the Attorney General not at home. thﬁg

gt Biad Aaw . FTLRTUNTOMOMNM mabitarmad hia ~al1y Ta e tn

g ‘MV UGJ Mt DA NLLIGNDLE TELUTNIGW M1d $¢daid. DS vVl

_ INDIENST about the events that had transpired that
dly, the fact that the burglars all had used Cuban names afd ®ci ¥l
Pne of the burglars was actually Mr. MC CORD, the security gMni g
at the Committee to Re-elect the President. Mr. KLEINDIENST

replied "I don't have a fucking thing to do with the Committee

T
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broke

Sd& Ré-slect ths Fresident and 1

eharge them and process them."”

Following this eonversation, he ealled Assistant Chief
WRIGHT and told him to procsed with the processing and advise
EARL SILBERT that the Attorney General had been notified as to
the identity of the burglars.

He never did talk with Mr. KROGH or Mr. DEAN that day
Oor subsequently about this matter and had only one conversation
directly relating %o this matter since that time. Prior to the
Watergate Trial, he received a message that a Mr. SHANKLIN,
Attorney for Hr. MC CORD, had called his office and wanted to
bring Mr. MC CORD's other attorney, Mr. ALCH, to his (WILSON's)
office to talk about the Watergate Trial. Upon receipt of this
message, he decided not to return the eall. Instead, he eontacted
Mr. ALPRIN (Legal Counsel to the MPD) and asked him to eall
SHANKLIN and tell him that he (HILSON) did not want to get
involved in this matter without knowing what was going on.
Mr. ALPRIN returned the call to SHANKLIN and determined that
the attorneys for MC CORD wanted him (WILSON) to testify at
the Watergate Trial that the climate of violence and disrup-
tions assoclated with demonstrations in Washington was sufficlently
serious to Justify the Watergate Burglary. BHe (HILSON), in turnm,
relayed the message through ALPRIN that even at the height of
the May Day Demonstrations, burglary was not justified. He
wauld tastiry at the trial 1if subpoeanaed but his testimony

O = o

would not do them much SOOQ..

» ek

thay the 1a

In eonclusion, he advised that he knows Mr. DEAN and
Mr. KROGH but he 4id not have any substantive conversations with
¢ither of them regarding the Watergate Affair. Moreover. he -

did not recal) seelng or talking with Mr. NITCHELL sinee -g;?&57

sonetime prior to June 17, 1972,

Pinally he noted that he made no special arrangenents
for the handling or security of the evidence obtained on June 17,
1972, and maintained by his department until turned over to tha o
Fedaral Bureau of Investigation. The normal procedure was Ewgﬁ
f-llowed of maintaining custody until called to produce the i
evidence in court and thereafter maintaining it in the KPD EE ML

r;operty Office.
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| &M:‘t FJOSEPH_.A.&!AFJ;ERTL JR.._Room 206, 1425 H S treet
N.W., was interview Ao 0, 1325 H

by Bureau Agents who identified them-
Stlves and informed him of the nature of the interview. He

-furnished the following zzzzzzﬁtion: _ '
He was the Att ¥ for the five subjects involved

in the ¥Watergate break-in on June 17, 1973. The five subjects .
included STURGIS, BARKER, MC CORD, MARTINEZ, AND GONZALES. T

On June 17, 1973 he recelv a telephone call in the middle
of the night from and then later from DOUGLAS
CADDY who both asked him téldefend the five subjects involved .

T3 : n a break-in at the Watergate. RAFFERTY at first was very ~é§§i&£ﬂ
-3 reluctant to accept because he feared he would not be paid, ey
but further conversation with CADDY dispelled this concern. 2
He was paid a $2500 retainer by CADDY after he had been on =«— - -
the case for two weeks. RAFFERTY was not aware of the source
of the money at the time but learned later, probably from "
CADDY, that HOWARD HUNT gave CADDY $8500. RAFPERTY stated <

»: ‘that he has never been fully paid and a substantial sum is '

®  8till owed to him. e ‘ et

%

i%\‘f. e

LR

¥ o

o -

* RAFFERTY was never told who would pay him, but he -

" felt i1t was HOWARD HUNT. RAFFERTY explained that he was s
never contacted by HUNT, but that HUNT's wife called him Pt
concerning an interview with the Federal Bureau of Investiga-
tion. She was upset and sought legal advice. He counseled
her on this one occasion but was never paid for this service. -
He had no further contact with Mrs. HUNT. . : : ol

v anp
Lt .

RAFFERTY felt that his main task was getting the = .. ..
five Watergate subjects out on bail which he succeeded 4n .
doilng. The first part of September, RAFFERTY sent a letter
to STURGIS, BARKER, MARTINEZ, and GONZALES asking them if .
they still desired his counseling services. He received a -, - - .
reply on September 14, 1972 stating that they no longer k
needed his services. The letter was handwritten and signed ™
by all four defendants. He explained that Mr. MC CORD left - .
his coursel for that of another around mid July, 1972. He ERa
advised that MC CORD said, "Send me a bill", but to date, = -

I have nrot sent one.

-

-

tanrviewad on___ 0/26/73 «___ Washington, D.C. " ris WFO 139-166 "~
) SAs ROBERT S. TITTLE and i ;- -
N RODNEY €. KICKLIGHTER RCK: 1M oo girched 6/26/73

This document containg nelther recommaendations nor conclusions of the FBL % is the propatiy of the FB1 and is loonad to your ggency;

% ond W contents are nol lo be distributed oulside your ogency.
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RAFFERTY stated
one from the White House o

iy A.—_,_.-.A-‘__ .h-—-r!-‘_.-.‘r__.. M el L eaiw .

that he was never contacted by a
r the Committee to Re-elect the

President. However, he was ontacted by
_?E:g;ggglgg_ggmmihhea, LARRYXO'BRIEN and KEgggARKENSOH. but
_ at thls was in connection Wit e civil “sult the Demo-

- crates had agalnst the Re-election Committee. RAFFERTY
related that he had appeared before Judge RICHEY to ask
him to hold up the civil suit until the criminal trial was
over as he felt it would be in the best interest of his

clients.

*

TV AL o e ey e --u.o-.—.ﬁ._..fﬁ._,,_..____“_,.,._.”‘,r.: T -

] ""
P .
/39

ST e mime s p e ey e =

2£.

L

e
.

‘e



T e e L e e A e

FD-302 REV. 112770}

the ingquiry. Wr, CROTINRR

theredy supplied the follewing taformetion:

M. CHOTINER advised that e wes & Speeisl Ciunsel
6 the Fresideat from Jamuary, 1570 Shreugh Naren §, L

aS which tise he entersd into private law $ee At the .
aferementioned eddreas and 1s asseelated with the firm of
Reeves and Karrison. ,

He advised that he has been very setive in the -
tieal eampaigns of President NIXON ginee 198€. %o stated
mnnmmmmmzum.umﬁaxl

he offered his services teo Nr. JOEN MIYCHELL and BOB

for the wpooning 1972 Presidential elestien. Ke stated that he
hod disewssions with Nr. NALDRNAN and Mr, NITCHELL eonderaing
Shis and 1t was decided that he would be In eharge of A
sationwide researeh projeet to edtaln detalled accounts of

Tanddne mawsnanans  paffs abablasne a.d 1seal Eoverraens

offieials In all states, CHOTINER gtated Shis 1s sommonly
referred €0 as a "blask Yook" and 1is previded to various R
sandidaten 2s stristly baskgreund informatien im thelr

sampaigniug Shroughout the sountry.

M, CHOTINER alse stated thas he (CHOTINER) e e
mugpested that Lt may e banefisinl S0 have a reperter on S
Sheir payroll whe would be traveling throughewt $he sountry .- -
with various politieal esndidates who sould provide them with
Sotalled sesurate ascounts of the speeshes, aities visited @ .
and 1gsues being discussed. This sugzestion was approved amd
Ao wvas sither told by M-, MALDENAN or KITCHELL to eentaet ...~ .
EERBERT KALWBACH im Califormis vegarding finaneing of the

TS RE e m = w g ——=cam

S CROTINER stated he telephonieally sontasted k.
EALRSACH and_en Nareh 12, 1971, was delivered & ehotk tn the =~

amount ¥,300.00 made payable to himself, drawa o the
assount of the Pinance Committes to Re-Eleel the Presidant.
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Oa _August 10, 1971, $13,500.00 and on 3eptember 29, 1971, / “\a&#ﬁ
$15,500.00. These two checka were also made payabie %o e A
him, drawn en the Finance Committee to Re-Elesct the President.

He further advised that the first ¢heck was delivered to

him personally by he delieves Mr, AUCH SLOAXE (Pinance

Committee to Re-Elaect the Premident) and the athar two

ehecks were delivered to him by messenger.

Mr. CHOTINER stated that he subsequently hired
a newspaper reporter who had appropriate press c¢redentials
and traveled with the press corrs with various politieal
eandidates including Senator OEORGE MC GOVERN and that this
reporter would furnish him daily detalled reports conecerning
the activitie: of the gsandidate that they were traveling -

wll ot ad Fla awmblamnTawmw &&8&ma Aen RUMAHTIITY JdaatTlfwmad &a
Wawii Aav le‘- parh.&bu;&r l'-llﬁ-. T s Wi R ARV WORLANITU O

furnish the name of the reporter that was working for him
and stated he would only do so 1f adgolutely necessary.

Mr. CHOTINER continued by saying that the rerorter
was paid $1,000.00 per week plus expenses and the information
furnished by this man was telephonically received in his
office by his secretaries, either BARBARA HIOGIN3 or YVONNR
ALLEN. ﬂr. CHOTI¥ER atated that neitbcr one of thelc
their current place of employment or addresses. e
stated he would receive a typed report from his secretaries
and he would forward this repert to Mr., HALDEYAN and Mr,
MITCHELL and sometime in 1972, a third copy was disseninated
to Mr, JEB MAQRUDER, He stated that in the reports he
furnished he referred to the reporter as "CHAPHAN's friend”,

The first check issued to the reporter was dated
March 12, 1971, and he gontinued to get weekly shecks through
Novesbar 22, 1971, at whish time the program was discontinued
at the spaciric request of Mr., MITCHELL as he (MITCHELL)
414 not feel that the information that they were receiving

was warnkth Ptha nuina 2hay wana nawvine HAa .Aﬂ--.l that tha

prosra;';a;‘;c;umed pcrltho In:;;azgions of Mr. HAGRUDER on
Xay 2%, 1972, and eontinued through December 1A, 1972, r

-

# A" He advised that at the end of August, 1972, the ES £
afnranentioned reporter found permanent job on a ncwnpnpcrs‘*;ﬂ
and thﬂ;, no longer reported to him, FHe sudbsequently hiro L

. .-‘ 't
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cheek on September 5, 1972, and continued to work in that Sty i
capaeity until December 18, 1972.

As he previously described, he recelived three
ssparate eheeks from Mr. KALMBACH totaling $15,300.00 and
part of this money was to finanece research for the “"blask
book™ and part of the money was used to pay the aforerentionsd
reporter. He stated he cannot recall the exact percentage
used on each projest but that he supplied Nr, KALMEACE with
a detalled accounting of the $85,300.00. Fe advised that
after the KALHEACH money was dispersed, he submitted weekly
voushers in his name to the Finance Cormittee to Re-Elect
the President for the “reporter”™ operation and simply .
descridbed this operation on the vouecher as a political survey.
He stasted he would in turn recelve a check from the Pinance
Committee made payable to him and he would theredby write a
check on his personal acsount, the First National Bank of
¥ashington, to the reporter who was working for him at that
particular time,.

#r. CHOTINER stated that during this period, at
no time did any cash money change hands as he received and
dispersed all monies by check, FKe further stzted that the
assignnent these reporters were on was in no way covert or
surreptitious as they merely reported the facts concerning
political procedures and issues discussed as any reporter
would who was working for a newspaper. le stated he made (%
elear to these reporters that there wvas to be no “monkey
business” and that the operation was strictly open and above
board.

L Nr. CHOTINER stated that he wants to be ecompletely .
CeL cooporativo in this matter and furnished his home nddrons ls-yﬂ':“
"7 6606 Jenny Dee Lane, Springfield, Virginia. -

“
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Data of tronscription

::\'w‘-"- ) :-"’»:'1' _"_"
A subpoena duees teeum was served on Mrs, LOXS U< S
» » Office of the Comptroller, First National Bnkhi‘i :
of Washington, 1325 & Street, N.V., Vashington, D.C., for
sopies of ehecks drawn on the aceount of WURRAY N,
CEOYINER whose aAccount nurher 1s 086-257-6. The time ‘
mwwmum. 1971 Sdrough Rovewder,
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BANRICK advised that mormally ROBERT wonld approve all
o oxpense accounts Cor the Committan to Re-olees the President
i - few paynent, however, sinee CROTINER was 8 high offisia) in
- - $he sampaign eosmittes, based en bhis signaturs alone,
'- sould o made direetly te him en expense geeounts without
the approval of sither (DLX or JEB RAGRUDER.

AR FEIN o - A _.. _ _.% F _ _ & om. hAm

: PARRICK wWas then asked il he ewmild previde Shree
aheeks made pavable to CHOTINER &n 1971 frowm the Finanae
Committoe to Re-elest the Prosifent, twe sheeks being in the
amount of $13,500 ecash and one sheek in Ahe amount of $18,000.
BARRICK sdvised that all payments, records and saneelled

- eoheeks for 1971 wp wntil April ¥, 1972 vers wnder sourt seal
in the Common Cawse Sult in V.8, Distriet Court in Washingtom,
l.e.lggt:). snd therefore he seould not make these resords .
aval . Fo
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CE gr:thi Preaiﬂent. He was questioned regarding the u:soo 3 ;;5;? ‘
of NURRAY X. CHOTINER with the Committee for the Re-slestion

of the President during the 1572 eampalen. ODLE advised ‘

CHOTINER was Director of Ballot Security. Kis main fmection

was %0 keep from happening in Wiaxi, Florida, whet had -

bappened in Chicago and in Texas in )rcviou; elsotion cunptignl;

He was also of asslstance to the Committeas for the Re-election

of the President personnel and officlals of some states from

sommitting and preventing, voter fraud. Seme persons assisting

CROTIRER in his organisation acoording te ODLE, were former

Speeial Agents of the Pederal Purean of Invcstigntion (re1).

Yor his work with the Committee, CROTINER has an approved '

Sudget for Aimself and fer fleld men, however, due to the -

faot that ODLE's dudget memos had bLegn sudpoenaed dy the

Common Cause, he was unable t0 provide the agent with tho .

oxaet figure allotted to CROTINER, Y

ODLY was questioned regarding his knovliedgs of
"CHAPRAR'S Prisnd”™ gad 1ts relatSonship to MURRAY CROTINER, . .
ODLE advized one time early in the carmpaisn he reseived a
telephone ¢zl from CHOTINER who advised him that there was
& spyY in the headquarters for the Cormitiase for Me-olestien C
of the President. ODLE ssked CHOTINER where his informatieom - %
eame fyom and CHOTIMNER replied that “CHAPMAN's friend heard N T
it frow the Dewoorats and I want to know what you are doi:: e
about 13", ODLE spaid he 414 not know anything about it
he wanted teo apesk with CHAPHAN's friend but CHOTINER satd
that he eould not, ODLE advised he never learned the identlty
of CHAPNAN's friend from CHOTINER or anyone else a$ the Committees
to Re-eleet the President.

ODLE was then shown numerous expense aceounts tllnl

B P CROTINER during the 1972 eamp and alse shecks fyom the f?*LE
- B Bl ;g;anoc Committes to Iﬁct the 1dent te CHOTINER fer ihi 5.,”

37 . . same peried. 0BL3 advised that on a dally basis 1% was hise - "
: SRR 'rnspoanibility $0 reviev and eifther approve gquestion ar asnayprévb
1 . expepse aeecunts being passed on to the Finsnse Comnittee $o
Ra-eleet the Prealdent for payment, After reviewing the “:‘@1 '

af '!!hiﬂztdﬂ. n.c. File #
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"‘Z'bxpcm accounts filed by CHOTINER, ODLE sdvised that he would s
have questioned some of these aeeountu due to the excessive =~
payments but since he had been advised by MAGRUDER to save

them, he 412 not do anything except initial them. He advised
the interviewing agent that some of the expense aceounts

wana {nltl-1.A h- !lﬂngggg P“‘elf, some b? OD r’ Eﬁﬂ some

hnd no initialu 1ndieat1ng that CHOTINER was receiving
money from the Finance Committee on his own signature. Theo-
retically ODLE would approve all expense accounts but in this
instance somebody on the political side avparently set up
with someone in the finance side to make large payments to
CHOTINER solely on the approval of CHOTINFR. Fe stated in
sonclusion after examination of the expense aecounts that
CHOTINER received $15 000 without approval of either HAGRUDER

e -
o himself, OPLE., He indicated that perhaps someon® in the

Finance Committee to Re-elect the President should be inter-
viewed regarding the payzents based solely on the authorization
of signature of CHOTIKER.
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- ' FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
': L Dote of tronscription 6/20/73

" THOMAS vxcn*oa)éoms, President and Chairman of
-. . the_ Board, Northrgp Corpbration,..1800 Century Park East, 2ERL

who resides at LO(BJM_,QL%&_DW 5 _Angeles, ——
California, was advised-of the identities of CHARD

H. PASHTEY and SA JOHN M, O'NEILL, JR., and that he was

B being interviewed regarding contributions made to the

g o Republican Party Committee to Re-Elect the President,

NS and his knowledge of the use of those funds. He was

advised that this interview was being conducted at
the request of ARCHIBALD COX, Special Prosecutor.

BT o e

'q,‘ﬁl\&‘.(gﬁ -",.

Mr. JONES expressed his willingness to
voluntarily furnish his complete cooperation, advising
that any records or books regarding the contributions
would also be made available, )

On February 18, 1972, Mr. JONES was telephonically
ontacted and was advised that MAURICE STANS, LEONARD ya
IRESTONE and HERBERT KALMBACH, were attending functions C:é—'*
n s Angeles and San Francisco that day in connection
ith fund raicing for the Committoc te Re-Elcet the
President. They indicated they would like to meet with
Mr. JONES and discuss what he could do in terms of
providing funds for this purpose. To accommodate their
tight schedule that day, Mr. JONES agreed to meet them
at Northrop's Hawthorne, California, plant. He recalls
that the three men met with him during the early afternoon
of February 18, 1972. He told them that they did not have
to sell him on the idea of making a contribution because
he felt strongly about supporting the President's re-election.
He asked them for suggestions as to how he could go about .
soliciting contributions on his own. They made several'’
suggestions, including solicitation of customers of
Northrop Corporation and solicitation of Northrop employees.
These suggestions were not-accepted by Mr. JONES, He felt
that the company's customers should@ not be solicited because
this would interfere with future negotiations with customers. . -
He did not feel that it was proper to solicit contributions
from company employees since the company already had a .
committee set up for the purpose of collecting and distributing
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Los Angeles 139-3C63

: ele : eles 56-20
4 nterviewed on 6/15/73 o LOs Angeles, California ., Los Angel 5 201
SA JOHAN M. O'NEILL, JR., and '
SA RICHARD H. PASHLEY/RHP/clp . 6/19/73
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1
2% political contributions by company employees and he
k3% did not want to inject his influence into their decisions as
&y to which party or candidate employees wanted to support.
S &1 At the conclusion of the meeting, Mr. JONES committed
3% himself to a $50,000 contribution. He felt that three

55 - executives of Northrep, with whom he had a close

oy

relationship, would probably want to make contributions
also, and thus it was likely that more than $50,000
would eventually be contributed. These executives had ,
expressed their strong support for the President in the
past., Mr. JONES asked if checks would be acceptable

and was told that they would be, Mr. STANS asked that
any contributions in excess of $50,000 be made to either
himself or Mr. KALMBACH, who represented the Committee
to Re-Elect the President on the national level. Mr.
JONES was given a list of committees to whom checks
should bec made payable. These were 21) sub---mmittees
~with the Republican Party effort. - §;££;—~

_ Mr. JONES contacted muam&;m, a French f? /,1,4/44
financier and friend of 12 years, ©SAVY had indicated _,L”’ﬂdf_
in the past his willingness to Mr. JONES if he ever
desired a personal loan. Mr., JONES arranged through .

SAVY for a personal loan of $100,000 at three fourths
of a percent per month interest. Mr., SAVY drew 20
, Checks for $5,000 each payable to the committees whose
names had been furnished to Mr. JONES., Mr. JONES signeq
a note for the total amount of the lecan. In the end, i
after the contributions of the three executives of
Northrop, Mr. JONES contributed $45,000 and the three
others contributed $55,000 between them. The $100,000
loan has since been completely discharged.. i
He explained that he went to Mr., SAVY, 4
foreign lender, because he could obtain better interest
i rates with more flexible terms than c¢ould be obtained
from domestic lenders, '
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e The checks were received by Mr. JOKES on
‘ . about March 16, 1972, and on that date he wrote a
letter acknowledging receipt of the checks. On March
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17 or 18, 1972, he personally delivered $50,000 in
checks intg the hands of LEONARD FIRESTONE in los
Angeles., In keeping with Mr. STANS' request, Mr.
JONES personally delivered the second $50,000 in
checks into the hands of MAURICE STANS on April 5,
1972, in Washington, D. C. Mr. JONES had arranged

by a telephone call on April 4, 1972, to make this

coantrihutian +n Mr SQPANS nAn Anv--!‘l |~ 1Q75 TT"ha

T W AAW L A WA W LWilA W ALl & ot A LY S WAL nrl. . J, .I.J"(—O e b BV
trip to Washington, . D. C. on April 5, 1972, was made
for other business purposes and the delivery of
checks was incidental to this other business.

From reviewing a record of telephone calls,
Mr. JONES determined that he received telephone calls.
from HERBERT KALMBACH on February 25, 1972, April 11,
1372, and April 17, 1972. He does not recall the
content of the cvounversations uu..r.um tilebe (,d-J.J.b- bus
presumes that the conversations dealt with his
contributions and those of the three executives. He
recalls that either during the meeting with Mr.
KALMBACH and the others on February 193, 1972, or during
one of the subsequent telephone calls from Mr. KALMBACH,
Mr., JONES indicated that he might be able to make an
additional contribution if the re-election effort required.
On’ July 25, 1972, Mr. JONES received another
telephone call from HERBERT KALMBACH who told him that
the campaign was getting near the end and more financial
support was needed for use in the campaign. He reminded
Mr. JONES of Mr. JONES' previous offer to provide
additional financial support 1f the need arose and said Lol
that the additional support was now needed. Mr. JONES R
does not recall if Mr. KALMBACH asked for - a specific :
amount of money during this telephone conversation.
Although his recollection is not clear on this point,
he believes that Mr. KALMBACH must have indicated that
he wanted this contribution in cash. It happened that
Mr. JONES had a cash contingency fund in a safe at his

Mamn whtiasalh ha ad hane a~ni1imey Toatdinmoe FfAm wvon rne Ha hoAd
A AIIG Wikl wli lJ.G AR WL T C’-\,bwllu;au*llo PRV N J Ol e AdN  BACLNA

S been putting $50 bills and $100 bills into this fund
! to give him the ability to react guickly to an emergency
or some unforeseen sifuation that might arise requiring
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the ready availability of cash, The amount of this
fund was slightly in excess of the quantity of this
second contribution, $50,000. He took the money from
his home and put it in his office safe so that it would
be available for Mr. KALMBACH whenever he came to pick
up the contribution. )

- ____On July 31, 1972, he received a telephone call
from HERBERT KALMBACH who sadvised that he would come by
JONES' office to pick up the money. Mr. KALMBACH d4id,

in fact, come to Mr. JONES' office later that day and

Mr. JONES had his personal secretary go to the safe

and bring him the envelope containing $50,000 in cash.
His secretary was unaware of the contents of the envelope
and recognized it only by description. As he recalls,
all of the money was in $100 denominations, some new and
svile old biilo. He Jdelivered the enveiupe into the hands
of Mr. KALMBACH, who did not locok into the envelope,
stayed only a short time and left with the money. Mr.
KALMBACH never indicated the specific use to which the
money would be put and Mr, JONES never knew how it was
used. No receipt was furnished and no letter was ever
received bty Mr. JONES acknowledging the contribution.

He felt that his additional contribution was noted because
he continued receiving mailings and invitations to attend
functions of the Committee to Re-Elect the President.

He advised that at the time the $50,000 cash contribution
seemed acceptable, although in retrospect, he can under-
stand how a check may have been a bet{er means of making
such a contribution.

Regarding his contacts with JOHN MITCHELL,
Mr. JONES advised that on June 22, 1971, he attended a
White House dinner for businessmen., At this dinner he
was seated next to Attorney General JOHN MITCHELL by
happenstance. During their conversation, Mr. MITCHELL
asked him if he was having any particular difficulties.
Mr. JONES took the opportunity to explain to Mr. MITCHELL
how his company, Ncrthrop Corporation, had maintained
close contact with the JOHNSON administration concerning
plans to sell tHe P-530, a Jet fighter aircraft, to
foreign governments. However, under the NIXON administration,
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Northrop had experienced some difficulty in ascertaining
with wihom to liaison in the administration to determine :
how the sale of these aircraft would affect or be affected
by international relations, balance of payments and other
policy considerations. It was Northrop's desire to keep

the President and others with a need vo know, abreast of
negotiations Northrop was having with foreign governments

in an effort to obtuin funds to underwrite development

and production of the P-530, and eventually sell this
aircraft to the foreign governments. Mr. MITCHELL
understood the problem and directed Mr. JONES to the
Treasury Department, as the department in the administration
who would be kept up to date on developments regarding the
P"‘530- \

- During the middle of March 1972, Mr. JONES met
with JOHN MITCHELL at his office in Washington, D, C,

He believes wne nfrice was loceted on Jiuh Sureet, This
meeting was again regarding the P-530.

: He last met with MITCHELL on February 21, 1973,
agaln regarding with whom he should make contact within
the administration regarding the P-530, Through this
contact with MITCHELL, he determined that the department
handling international matters regarding which the P-530
would be of interest was now the State Department. Prior
to making this last contact with JOHN MITCHELL, Mr. JONES
considered whether such a contact would be prudent, but
decided that he was not doing anything improper and went
ahead with the meeting. He looked to MITCHELL because he

Wwas already aware of the background of the P-530 and he

knew that MITCHELL in the past had been well aware of how
the administration's responsibilities were divided. He
was concerned with making contact with several people in
the administration before finding the proper official who
would have an interest in the problems surrounding the
sale of the P-530, His concern was that too wide a
dissemination of the circumstances surrounding Northrop's
negotiations might jeopardize the sensitive contacts being
made with foreign governments. Mr, JONES felt that he was
duty bound and that it was in the "national interest” %o
keep members of the administration apprised of the progress
being made, but felt a need to limit the dissemination of

(V2
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this information to those engaged in international
discussions and the making of policy decisions regarding
which the sale of the P-530 would have a bearing.

Mr. JONES repeatedly stressed his hope that
special prosecutor ARCHIBALD COX would recognize the
sensitive nature of his contacts with JOHN MITCHELL
and offer to furnish the names of people in the
administration who had been made aware of Northrop's -
negotiations who could corroborate his explanation
of the purpose of his contacts with Mr. MITCHELL.

Mr. JONES .advised that on the gvening of
the-.election he was at the home of QQSTI§§DART,
Beverly Hills, California, watching the tdlevised
election returns with a group of friends., HERBERT
KALMRACH was ar tne gathering and during the cvening
he approached Mr. JONES and indicated that some of
the funds used by the men who broke into the Watergate
Complex had been traced to foreign banks. Mr, KALMBACH
went on to explain that if Mr., JONES wanted his $100,000
contribution returned it would be no problem to do so.
The innuendo and suggestion of the return of the contri-
bution irritated Mr. JONES and he expressed his jndignation
to Mr., KALMBACH., Mr., JONES declined the offer to return
his cohtribution. Mr. KALMBACH never indicated that Mr.
JONES' contribution had, in fact, been used for any
purpose connected with the break in at the Watergate
Complex., Mr. KALMBACH never said anything regarding
the cash contribution made by JONES in July 1972.
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- 1 ~ Date of transcription 6/19/73

THOMAS VICTOR JCNE Chairman of the Board and

, Sy
President of Northrop Corporation, 180C East Century Park Plazs

C;;ta;;“City,.E;ii%grn;;‘;;u apprised of the identities of'EE;v’
interviewing Agents and the purpose of the interview at his
place of employment,

JONES voluntarily consented to be interviewed
without the prescence of an attorney.

JONES made available to the interviewing Agents

conies of records concerning gifts he gave Lo various
CUpATS Ul 4 CLLILLLYE B+ BEVE VO Vol lLUs

committees that dealt with the reelection of the Fresident.
These gifts were in monetary form and were drawn on the
Banque Internatjonale A Luxembourg~Societe Anonyme.
Dedicated-Amerlcans for Government Reform
Reform in Society Committee
Americans for a Beiftcer america

Effective Government Council

California Committee for the Reelection of the S
President

Active Volunteers for a Stable Society

Suppor

Fy

ters o a
s ol &8

Dedicated Friends of Improved Government

- Loyal Americans for an Improved Government

Better America Council

Supporters for an Improved Government

6/15/73 . Los Angeles, California Los Angeles 139-306

Interviewed bn Fila #
)
‘é&sp JOHN M. -O'NEILL, JR. and
S 3% RICHARD H. P& a‘” 1 v/ T”ON/cms 6/19/73
by o T L - i e . Date dicrared -0 L S
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your agency. it and its contents are not to be diainibuled vutsice vour agency. L R -
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. Dedicated Volunteers for a Better America
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Pedicated Amerlcans for Gocecd Government

Active Volunteers for an Improved Society
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Dedicated Americans for a Balanced Society

Active Volunteers for a Better Amgrica

Effective Government Support Group
Government Reform Support Group
United Friends of Improved Government
Effective Government Commiﬁtee

The total amount of money donated and divided
§st ‘the above groups according to JONES and his records
o
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vas $100,000,
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Date of transer ipiion__m___

? 273
ckm}éxm Presidnnt of the Annrican Flnﬁﬂu L
wttm Nd Chairon ot thr o oy the Proviaent

wvas !.atorvlw u iim office at 1 Tast Fourth Strect,

‘ Ohio,- Also prosont, vas CHARLES i, KRATING, JR§

3 3 tdant of the Mmericaa Fimsneial ccrzm-
slse an attormey. Nr, LIKDNER provided the folw

!.h informations

e advised he h‘ ud. two contributions to the
Committee te Reclect the President (CRP), The first otua~
siom ves im late 1971 which had beon molicited wail
from the lecal Columims, Ohio commitise snd bad
refeired to »s “The furly Bird Deal®,  LINDNLX stated he
contrilated by porsonal check t h the agil, and the
enly individual that be could recall being connected with
.thcolmmm:hnn thluem-dm.

who was conpected with the Nilling Nachine Company.

He stated that the srecond comtribution was ia
1978 while he was in Washington, D C. om businesgs,
et A sdvized be weat to the Fimsnolal ocne. of the
G-.Itm to Roslect the Presideat in Wash s Where
e dropped off a persoual cheek, IAMC’IBT mhth
office at that time, and LINDNER Delieves be zave the

11y to STANS, although there were several
nmmm presont in the e2fice at that time,

LINDWER wtated he 41id net vish te discloses the
mounts of the checks he had given om theee twe occasions,
as this wam prioer to the time 7 the Diseclosure Laws Decuas
cﬂoctln. e stated be conld not remember the exact

that th4 first contridutiom was im late 1971,
and the seccnd contribution ves ia early 1972, end both
u!utuly vere priow to the Disclosuve Law, He furthew
emphanised that hag beon contributing to both parties
far some 20 years, and is constaatly beisg solicited by
different groups fot ocantributions.

LINDNER stated that » fxately the time of
elections mxcn STANS ea hin in Cincimtt. aad
——-»:hluv._a vas-in Vashington, U, C. at the- tu.rll———

’17..

!!l

:a,g'.

BN ok
b D BN C. ROMAY and |
¥ :?WF‘_, WDGM dictated . H' m

'his documaent contains neither recommendations nor conclusions of the FBI, s the property of the FBl and is laaned 'a your agency;
# and 5 contents are nol to be distributed oviside your ogency.
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.« Yegard to am additional contribution. STANS stated that .

"7 7 the committee might be im need of additbnal funds, and
be would like to send someone out to talk to LINDNER, teo
which LINDNER agreed, Shortly after this conversatiom
with STANS, VRED LA RUE ly vigsited LINDNER in
Cincinsati, and stated the committee was looking for
additienal comtributions, LINDNIR questioned LA RUR as
to vhat the funda would be uned for, and LA RUE 4fd not
sxplain wvhat the coatribution was for, so LININER declined
any coatributions at that time. This was the only dealing
that LINDMER had with LA RUE, and there vere mo furither
contributions by him to the committee,

2
. ted SRl T
LI T

LINDRER further stated that LA RUE did aot men-
tion any specifie anocunt for the additional comtribution,
however, because LA RUE would not give any explanation,
there wvas o contribution made,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION e
~ ‘:"&‘i‘ Dats of transcription 6]20/73 Lt'; :;
kst ‘W W& KEELER, 1118 South Dewey, Bartlesvi%ﬁg{;%?!f 43%%
~ y interviewed at hiis residence‘ It was explained to that e
7% the Interview was being conducted concerning a request made %

?

__why the Republican Party or an organization assoclated with

R Oklahoma City *
iervewal s 6/19/73 @ o Bartlesville, Oklahoma Fis # IS
XalsT Y
oL Lk
bvwm Date dictated = 6/20 #73 .

This document containg neithar recemmendotions nor conclusions of the FBL Il is the property of the FBI and is loaned to gour agency;
it ond its contenis are not to be distributed outside your agency.

of KEELER by FRED LA RUE for a contribution to the Committee ok
to Re-elect the President. =

KEELER stated he retired from the position of Chalrman
of the Board, Phillips Petroleum Company, Bartlesville, on
April 1, 1973,

According to KEELER, he received a telephone call at

Bartlegville from a FRED LA RUE in Washington, D.C., in late
or earl 1973, wherein IA RUE stated he was

Februazg
calligg conce a pr Jem that had occurred in connectin
with the re-electlon of the President, and it was important
that he, LA RUE, come and visit KEELER. LA RUE did not divulge
the nature of the problem to KEELER. KEELER said he advised
LA RUE that he would be traveling to Washington, D.C., on other
business on February 6, 1973. Accordingly, an aggointment was
made between KEELER and LA RUE for February 7, 1973, at the

Mayflower Hotel, shington, D.C.

After receiving the telephone call from LA RUE,
KEELER stated he telephoned MAURICE STANS, a personal acqua
and inquired of STANS concerning LA RUE, STANS told KEELER
that LA RUE was legitimate but said that he, STANS, was not
suggesting that KEELER try to help LA RUE in one way or another,

KEELER salid he and LA RUE met at 11 &.n.. February 7,

P & &

intance, i

1973, in the lobby of the Mayflower Hotel, KEELER was a
guest at the hotel. 1A RUE was alone.

KBELER said LA RUE asked him for a money contribution
and although LA RUE did not mention a specific form, he
spoke in the area of several thousands of dollars. LA RUR
indicated that contributions were necessary as a deficit
had occurred in the organization; however, he did not name
the organization,

KEELER stated he told LA RUE he could not understand

W ?TE‘J‘.
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re-election of the President needed so much mnoneK‘:l ashe,-
- KEELER, personally knew of large sums of money that had beem -
ralsed by fund-raising dinners and other functions and also
gor rsonal contributions and these monies had gona to the
.pughm Party.

" KEELER said he further informed LA RUE that he
would not contribute., KEELER said he would contact some other
persons and would ask these persons if they wished to contribute
and he would telephone LA RUE in several days with the results
of his contacts. KEELER stated he did telephone LA RUE several
days later and advised him that he had raised no contributions.

KEELER said he did not make a contribution as
requested by LA RUE and ths was his only meeting wkth LA RUE.

KEELER stated he is not acquainted with HERBERT
KALMBACH and has never met KAIMBACH to his knowledge.
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. S. STEVEN/ARALEKAS, Fecom 1019 Longworth Building,

located at Newy Jersey and Tndeyandenc Avenie, S:Ei~Washington,
D.C. was 1nterviawed b; 1gen?a r”thé“vede“al Bureauwof

RS |
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KARALEXAS of the nature of the inuerview. He furnished the
following information:

KARALEXAS advised he was horn Aucust 10, 1942 in
‘Boston, Massachusetts. He resides in apartment 828, Prospect
House, 1200 Tor.n Nash Stree T200 Torih Nash Street, rlington, Virglnia. —KARALEKAS
further advised he 1s an attorney and graduate of the Harvard
Law School.

He saild he worked on the staff of CHARLES W. COLSON
at the White House from Tune 7, 1271 until April 27, 1973. 1His
duties were malnly that I a writer. e wrote briefing papers,

research pap<rs and relzases Tor tne press. These papers were g
given to members of the Presfdenc's cabinet and various £
congressmen. ie rememoers writine papers concerning the Salt ﬁ
talks and the Wage Price Frea2ze for cabinet members. £

A T e v L -"-_’ A At - ¢ Nt b

He advised that the ~ain function of COLSON's staff 450

was publie relauions COLEON wlscussed the administration's 581

policy with various inserest rrongs such as trade assoclations r i

and labor unions. COLSTN alsc zoent a lot of time with President *

NIXON on different pubii: relations achtivitles. KARALEKAS %

advised COLS3N would se= Presient NIXON at least once or twice g
.. a day for long pericis <l time., COLSON also oversaw President T E

NIXON's political caupaisn. =ARALEKAS said that he recelved

-70% of his orders fr“" FTeEamn GovA \RD, COLSON's assistant, that

the rest of the time Lz ¢hiain=d nls aOSLO'r."\encs from COLSO’\L

He knew Mr. =“I0A7
a couple of occasions Jae @

-
!

, but nad only seen him on
Jact that HUNT's office was on

>
g £En=
the third floor and CoLI'< ::fice was on the first floor. ,
He heard from a friend ¢ nls, UOUGLAS HALLETT, that after the ;
Watergate break-in had ncoouirez, t:ere was 1 lot of activity i
around HUNT's offlce. Y2 s5t~::2 that on cne occasion before the >
break-in, COLSON told -.m <5 t=11 HUNT £o write some speeches i
on Vietnam. This was :zae 28 th» 2nly contacts KARALEKAS had with :
Interviewsed on 6121/73 at___mAadhln 'LZ.C: s D.C. e #__WFQ 139-1 £6
(0L -
SAs RODNEY C. KICKLIGHTTH and
by ROBERT S, TITTLE £57  8ST:elm oo dictornd 6/22/13
This document containg neither recommaendations nor canciusions of the F3[ ! is the proparty of the FBl and is loanad 1o your agency;

# ond ity contents are nol g ba datributed guiside your S3wncy.
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HUNT: At the time he worked in the White ilnuse KARALEKAS be-
lieved HUNT was working for COLSCN 2as he saw him in COLSON's
office quite frequently.

He advised he had never ceeﬂn GCELON LIDDY, JAMES
MC CORD, or any of the other individuals :that were arrested at
the Vatergate break-in. He advised he had seen JONH! MITCHELL,
then the Attorney General, at the White "ixse, tut did not know
him. He had frequent ccntact with JEB STULRT MAGRUDER to give

him coples of sceeches and he alsoc zaw YAZRUDER at. various
social gatherings.

KARALZKAS advized he has no rane:
statements 1in hls possession conecernins the WV

(VY

.es, or
2 affair.
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SRR PATRICK 1" O'DONNELL, Deputy Asaistant Attorney . o
General, of Legislative Affairs, Departmens of

: ott:tc:_'
" fustiees Room 3115, was Interviecwed at his place of Fiplogemcrm——a
ments where he furnished the following imformation:

- O*'DONNELEL advised he was formerly & Staff Assistant
at the Yhite House, on the Staff eof fermer Vhite House Aide
CRARLES V. COL3ON, and occupied Room 185 im the Exssutive
0ffiee Building. Ee stated his telephone nunber at the
Executive Office Bullding was 256-2958, In response te the
infermation regarding his telephone nunber as the Exeentive
Offiee Building, O'DONNELL was questioned regarding hig
knowledge and/or assoelation with RERBERT XALMBACH. O'DONNELL
roplied that he never met HERXERT KALMBACH and te the desh

of hin knowledge, he never spoits to "r. KALMBACH om the
talanhone oy in pereon. He ztsted he firat heard af
EALMBACH in sonnection with the Vatergate ease, through
news artieles In the papers. He was asked te explain why
sertain telephone records indieated that Mr. XALMPACH had
on numerows occasions, from his California office and/or
his howe, ealled the Vhite House telephone number A56-295R%,
O'W.i advisad that this telephone was primarily
sasvered »y twe girls vhe were secretaries in and arvund

his office and 1dentified them as JOANNK QORDON, whe 19
prezantly a Snscial Assistant st the Labhew Deparimert and
CHR1IS, whose last name he could not recall, He stated his
telaphons had & "switch” whish whem pat im a 4ifferent
pesition would cause the telephone to ring in the offiee of
EENRY CASHEN, whe was a Speeial Assistand to Mr, COLSON,

HEe stated it 1is quite possible that any e¢alls made by
KALBACHE to this telephons mumber eould guite conceivably
have bDeon for Mr. CASHEN or Mr, COLSON,

. Me. O'DONNELL was saked whether ay wat he asuid
doternine, vithout inguiring at the White House, 1f he was
employed during the perisd Juns 2€, 1972 through Jaly 8, 1972.
Te eslarify that partiecular question, he was asked vhether

oF net ha could estadlish the fachs that he was elther in or

. .
R 7. VY, at File # p
mrviewet oo__EA/TS o _Washington; B:0:——— " TWPO-129=26€6
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Wit 'of his office. O'DONNELL then produced a dlary for .. #
,_the year 1972 and for the period under questloning, he was ’,
adle to account for his activities during that period of .
time and strongly indicated that he was in faet in his
off{ce at the Executive Office Rullding at that particular

time,

& Ny

O'DONNELL advised that the perzon who could
probably furnish more detafled informatien regarding the
answering of that particular telephone would be YATHY
BERGER, who 13 a secretary to ANN ARMSTRONG In the Executlve
Office Buillding of the hite House.

O'DONNELL, advised that his job on the staff of
CHARLES COL3CON was to provide zuest speakers on the “road”
from the White ouse to handle non-political forums, Por
example, the White House would occasionally provide gpuest
speakers to such functions as the Conventlon of the American
Dar Assoocliation. ‘ie stated that his Job was similar to
that of 'ERBERT PORTER, who handled the Surrogate Program
for the Committee to Re~Elect the President, during the

1972 campaign.

He stated that he first came to the White locuse
approximately 18 months ago and on February 12, 1973, left
the “hite House Staff to accept employment at the Department
of Justice. When he first began employment at the White
House, he was on the staff of !ERBERT XKLEIN in the Comzuni-
eations Sectlon. Prior to his employment at the White House,
he was on the staff of the Pederal Communications Commission.

While employed on the staff of CHARLES COLSON,

O'DCONNELL advised that he had never met or worked with F.
HOWARD HUNT or GEOROE GORDON LIDDY, He advised that =CIL
KROCH was known to him because he utiliszed XROCH as a
speaker for some of the functions in which he was responsibdle
for. He further stated that XROOH was the Yhite House
representative for District of Columbia affairs. lle
stated that DAVID YOUNG was known only by name to him snd
that he never did any work for YOUNG and he did not know

! YOUNG's functlon was in the ¥hite House. .
f 2 ’” He stated that JOHN CAULFIELD, whom he believcd
!o-havn been employed as a uard for forner Attorney Zeneral -
Jﬂﬂl MITCHELL, was constantly seen around the ¥hite JOulc 1n

“ J,\

»
¥

1 a 1,'
M {-J:L At ol

/22 GO T

v
i

Al




HFO 139-166

w&%{é

Fxoeutive Orfice Bullding but he did not know what ]
ClULPIELD'S function was. He stated he d1d not inow that‘gz
- CAULPIELD was in any way associated with JOHN DEAN, In
connection with DEAN, O'DONNELL advised that he knew DEAN
on & social basis and talked to him frequently recarding
expenditures for travel connected speeches by White House
and Cabinet offieials dealing with non-political matters.

He stated that his only contact with JOHN EHRLICHMAN
was through TOD HULLIN in efforts to schedule EHRLICHMAN
for non-political speeches,

He stated that JEB MAGRUDFR was a frequent visitor
at the Executive Office Ruilding and that he smet up several
briafings and speeches for MAGRUDZR to give to certain
forelgn dignitaries who visited the country last year. He
stated that YAGRUDER's aspeeches were on campaign management
and astvities,

In eonclusion, O'DONMELL advised that he had no

information regarding any assoclation between CHARLES COLSON

and other members of the staff involved with ”dirty tricks™”,

/22
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Date of lfonscvlplio:n‘ 5/3/73

2 W

Mr, STEPHEN B\ KING,. 4019 Robertson Boulevard,
Alexandria, Virginia, wa interviewed at his office, Toom Qja
227TE, Administration Building, United States Department of Z 7.
Agriculture, Washington, D. C, (WDC), where he 1is employed
as a Speclal Assistant to the Secretary of Agriculture.
Mr, KING furnished the following informaticn:

From May 17, 1972, until December 31, 1972, o
he was employed by the Committee to Re-Elect the President
(CRP), which had offices at 1701 Pennsylvania Avenue, N.W.,

WDC. During that period, from May 17, 1972, until approxi-
mately July 4, 1972, he was assigned as a personal bodyguard - .
to JOHN and HABEﬂﬁ and their 11 year old daughter,
MARTY. He was pald by the CRP. From approzimately mid-

July, 1972, until December 31, 1972, he served as Dlirector

of Security for thz,CRP a posl io% formerly held by JAMES
- - L___—;-—’i—-él—

W. McCORD, JR. MKS,  FiHN [/ P tdeh de __[_L_z;,"
During his assignment as a bodyguard Tor the //.

MITCHELLs, he had two main trips. The first of these was

a three day trin to Atlanctic City. HNew Jersgy, and Fhila~

delphia, Penasyliva , with Mps., MITCIELL and her personal

secretary, RRISTIN FORSEBERG. Thils trip began on May 17, h_.-ff)

1972.

On the second trip he accompanied the MITCHELLs
to California for a celebrity fund raising eveaut. He left
Dulles International Airport, Chantllly, Virzinia, by him-
self at approximately 9:00 a.m., rriday, June 16, 1972,
en route to Los Angeles, Californi~, as an advanee man
for the MITCHELLs. Upon arrival at lLos Angeles International
Alrport at approximstely noon, June 16, 1972, he was met
by BART PORTER, Dlirector of Schedu11ng for the CRP. On
the same date, at approximately 6:15 p.m., he (KING) and
his limnocusine chauffeur met a chartered oll company air- b y L
plane, name of o0il company not recclled, at the Los v
Angeles Adrport. On this plane were Hr., and Mrs. MITCHELL; ,
their cauchter, VARTY; Wiss LEMJNTLOKSKY, Secrstary to JeHar sy

Mr. MITCHELL; PFRED LARUE, Specia \ssistant "o Mr. MITCHELL;

Mr. and Mrs. ROEERTYMARDIAN, Specral Asslistant to Mr.
MITCHELL% JER VAGT cputy Divzetaor of the CRP; and _

interviewnd on fyﬁk S-t 11 i 3 at : Waﬂhin_gton, D. c. File # "F_o 139"166
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two o1l company officials, names not recalled, who were en
route to attend the Bob Hope Desert Classic Golf Tournament.

From the airport, the party traveled to the Beverly
Hills Hotel, Los Angeles, California, arriving there at
approximately 7:00 p.m. Mrs. MAGRUDER and Mrs. LARUE arrived
later that day (June 16, 1972) by separate commercial airliners.

- No one left the hotel that night and the evening was uneventful.

% YR HEpisd o Ca e e
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The next morning, Saturday, June 17, 1972; he (KING)

- di ARt duw diwa iasmsIh ---—-..- ~8g il

was the first one to arlse and was up at approximately 7:00

a.m. He had previously made arrangements for Mrs. MARDIAN,

Mrs. LARUE, Miss JABLONSKY, and MARTY MITCHELL to tour the
Universal Motion Picture Studios at 10: 00 a.m. on that date.

In fact, a party for the MITCHELLs was jo be held that evening

at the Beverly Hills residence of TAFTASCHREIBER, Vice Presi-
dent of Universal Studies. Also, as phﬁt of the planned L
itinerary, a press conference was scheddled for 1:30 p.m., ::;Z;z"
Saturday, June 17, 1972, at the Airport Marina Hotel. UMr.
MITCHELL ana California Governor RONALD REAGAN were among

those to attend this press conference.

Prior to the press conference, at apnroximately
10:30 a.m.-11:00 a.m., he (KING) noticed MAGRUDER and LARUL
huddling in a hallway at the hotel but attachcd no signifi-

cance to their actions at that time. Governor REAGAN

arrived at the hotel at approximately 10:30 a.m. and J;iféz—
shortly thereafter left with Mr. MITCHELL, LARUE, MAGRUDER,
PORTER, MARDIAN, and IERG-(who was handling the

celebrity affairs for tHe\CRP), to attend the press conference.
He (KING) was then alone wlth Mrs., MITCHELL and took her
to the hotel beauty salon to have her hair done. At approxi-

£al . 0N a1l AP $han "
mately 2:00 p.m., all of the men returned from the press

conference. Thereafter, between 2:00 p.m. and 6:00 p.m.,
MAGRUDER, LARUE, MARDIAN and MITCHELL began using hils
(KING's) hotel room, Room Number 397, as a meeting place.
He (KING) d14 not remain in his room during these meetings
but observed Mr. MITCHELL visit tne room briefly on several
occaslons. MARDIAN came and left in the same fashlon

and frem the hallway, he {XING) .ould hear his telenhone
ringing and being answered; however, hLe does not know

wala ”
who called nor was he able to hear any porticn of the-

" eonversations transpiring in his room.

Al
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After the first meeting in hils room, LARUE summoned
him inside the room and stated to the effect, "STEVE, something
has occurred you should be aware of. McCORD was caught in
the Watergate burglary and was using another name." KING
then replied, "That's incredibly stupid. That's like the
Green Bay Packers of 1966 spying on the Buffalo Bills."

LARUE laughed and mentioned that they had been worried that
questions concerning the Watergate burglary might be asked

during the earller press conference but, as it turned out,

the West Coast press was not even aware of the burglary at

the time of the press conference.

By approximately 3:00 p.m. everyone, including
the women who toured the movie studios, was back at the hotel.
There was no erisis type atmosphere and the next couple of
hours were spent preparing for the party at the SCHREIBER
residence., All of the aforementlioned individuals in the
MITCHELL group attended the party which lasted until approxi-
mately 1:00 a.m.-1:30 a.m., Sunday, June 18, 1872. Among
the celebrities present at the party were Governor REAGAN,
JONATHAN WINTERS, JOHN WAYHE, JIMMY STEWART, JOHN GAVIN,
ROSALIND RUSSELL, EDGAR BERGAN and GEORGE HAMILTON.

/
On Sunday mcrning, a.\bprunch was sch@ﬁ%éga.at the
Pacifle Palisades home of A. J,.XCARUTHERS. This brunch was
for the younger Hollywood celebrdties. The MITCHELL varty
left the brunch at 2:00 p.m. and proceeded on to Newport
Beach (about 45 minutes drive south of Los Angeles), to attend

a cocktail party at the home of GENEXWASHBURN,. which re- [/)Zﬁ

portedly had been arranged by HERBERT \KALMBACH, However, —
MAGRUDER departed for WDC at approximately 10:00 a.m.-

11:00 a.m., Sunday, June 18, 1972, to "handle" the Water-

gate incident and did not attend the brunch.

Upon arrival at Newport Reach at 3:00 p.m., the
MITCHELL iarty checked into the Newporter Inn, a motel
with a viila complex surrounded by a golf course. He (KING),
the MARDIANs, the LARUEs, PORTER aid RAY CALDIERO stayed
in the n.%el prorer. The MITCHELL:s, ineluding their daughter
and LEA JABLONSXY, stayed 1n one of the vilias.

At approximately 3:30 bp.m., on the same date,
FBI Agent BILL CARRCLL menticned to KING that Acting FBI
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-+ to Disneyland. The other members of the MITCHELL party went

?FO 139-166

Director PAT GRAY was staying on the second floor of the New-
porter Inn "Motel almost directly above KING's room. He (XING)
subsequently relayed thils information to FRED LARUE and LARUE
stated to the effect, "I know, I'm golng over to find out
what's golng on." KING assumed LARUE was golng to see Mr. »

GRAY concerning the Watergate incident.

[}

He (KING) then took MARTY MITCHELL, LEA JABLONSKY,

and two of MARTY's friends (the daughters of FBI Agent CARROLL)
....................... ITCHELL pa went

to the cocktall party at the WASHBURU residence in Newport
Beach. He arrived back at the motel at approximately 9:45
p.m. and took MARTY and “iss JABLONSKY to their respective
rooms. Partying in the villa at that time were the MITCHELLs,
the LARUEs, and the MARDIANs.

Mr. KING contlnued as follows:

m at approxlimately 10:00

p.m. At approximately midnight, LARUE telephoned him an
stated to the effect, "I think M"rs. MITCHELL, LEA and MARTY
will stay out here a while, we want you to stay with them."
He (KING) telephonically contacted Miss JABLONSKY at 7:00
a.m. the next morning and she confirmed that she, Mrs.
MITCHELL, and MARTY would be extending their stay 1in Cali-
fornla. She also related to him that they desired him to
move 1nto the villa. At approximately 10:15 a.m., June

19, 1972, Mr. MITCHELL left the motel via automobile with

FRED LARUE and Mr. and Mrs. MARDIAN en route to the Orange
County Alrport where, presumably, the same private plane
would pick them up. They devarted at approximately 10:30-
10:45 a.m. for the approximate five hour flight to WDC.

Approximately an hour later that same date, June 19,
1972, Mrs. MITCHELL was still unaware of McCORD's involvement in
the burglary of the Democratic National Committee (DNC).

WTAMT - L 1Y -
Around 11:00 a.m. she requested KING to buy her some news-

papers. He left, bought two local newspapers, returned
and gave the papers to either Miss JABLONSKY or MARTY
who in turn gave them to Mrs. MITCHELL At approximataly
noon, Mrs. MITCHELL came down from her upstairs bedroom
of the villa and, 1in referring to an article pertaining
to McCORD's arrest in the DNC, stated, "STEVE, 1is that
our JAMES McCORD?" He (KING) replied 1in the affirmative

o

/75




WFO 139-166
5

~and shortly thereafter Mrs. MITCHELL told Miss JABLONSKY

that she was concerned because McCORD had "debugged" the
MITCHELL's Watergate apartment on a couple occasions and

if he were a "double agent" he might have planted a listening
device in thelr apartment. PMrs, MITCHELL also made a state-
ment to the effect, "This could land my husband in Jall."

Mrs. MITCHELL then bepgan drinking straight gin
(no ice) from the wet bar on the first floor of the villa.
Typical of her comments at thls time was the statement,
"Those bastards left me out here without telling me anything."
KING sympathized with Mrs. MITCHELL and attempted to calm
her by telling her that he belleved they should have told

her.

Later that same day, at approximately 4:15 p.m.,
he (KING) went out for grocerles and arrived back at the
villa to find Mrs. MITCHELL, who was in an inebrlzted
condition, holding her hand., liiss JABLONSKY indlcated
that Mrs. MITCHELL had burned her hand wnile iighting a
cigarette when a match book ignited in her hand, Iiiss
JABLONSKY also indlcated that a physician had been summoned
and was duz to arrive about a half an hour later.

C AL

By the time the doctor, who wiz subsequently
l1dentified as Dr. CLARK F.\McGAUGHEY, arrived, Mrs. MITCHELL
was quite drunk zand as the Noctor ovened his medical bag,
Mrs. MITCHELL stated fto the effect, "Don't come near me.
This is a Communlst plot. You're a Democrat whose going
to ki1l me." The doctor finally convinced Mrs. MITCHELL
of his good intentlons, dressed her hand, and gave her a
sedative shot in the arm. By 9:00 p.m., Frs. MITCHELL
was fast asleep and he (KING), Miss JABLONSKY and MARTY
played card games the remalnder of the evening. Also,
Miss JABLONSKY had called the MITCHELL residence 1in
WDC at approximately 5:30 p.m., California time, zand
spoke wlth LARUE., She told LARUE of Mrs. MITCHELL's
burned hand and it 1s unknown whether JABLCNSKY talked
with Mr., .IITCHELL at that tinme.

Tuesday, June 20, 1672, was uneventful as was
Wednesday, June 21, 1972, with the exception that he (KING)
took Mrs. MITCHELL back to the same doctor to have her
hand treated,
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On Thursday, June 22, 1973, he took MARTY and
Miss JABLONSKY back to Disneyland and left Mrs. MITCHELL
by herself at the poolside. When he returned from Disney~-
land, approximately two hours later, Mrs. MITCHELL was
coming off her patio. At approximately 3:15 p.m., Mr.

MTNAITTY +aTlrnkhamad Pwomam Fha ORPD Handauvambawae 2w WO
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and indicated he desired to talk with Mrs, MITCHELL., He
{KING) left the room and went out onto the patio. Al-
most immedlately, he heard Mrs. MITCHELL screaming on
the telephone and then heard her slam the receiver down,
He wailted approximately ten minutes before re-entering
the villa and, approximately 3:45 p.m., SANDY HOBBS
(number two secretary to Mr. MITCHELL) telephoned and
indicated that Mr. MITCHELL desired to speak with Mrs.

AET M ATITT T 2 TRI Y

MITCHELL again. e (KING,) again left the room and
again the subsegquent events were a repetition of the
first. A third call was received at approximately 4:00
p.m. This call was for him (KING) and the caller was
FRED LARUE at CRP Headquarters. LARUE told KING to the
erfect, "I understand you're havinyg some iLrouuvle cut
there," KING indicated that he had no trouble but that
Mrs. MITCHELL was c¢bviocusly upset with Mr, MITCHELL.
LARUE continued to the effect, "I understand she's made
some threats to make some calls. Don't let her make

any calls to any nress types and don't let her hurt
herself." When KING quleried LARUE for suggestions con-
cerning stopplng Mrs, MITCHELL from making telephone
calls, LARUE suggested that 1f it became necessary

KING should rip the phones off the wall. KINC replled
that he would not use physlcal force on Mrs. MITCHELL
and LARUE stated to the effect, "Well, stay close to
her."
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There were three telephones downstairs in the
villa and several phones upstairs. Approximately 15-20
minutes after LARUE's call, Mrs. MITCHELL came downstairs
and began dialing the telephone. When asked by KING
whom she was callling, she replied, "Information to get
HELEN THC!AS' telephone number." Mrs, MITCHELL then
copriled down a number and beran dlallng again. VWhen KING
asked her who she was calling, she stated "HELEN THOMAS
of UP1." He then told her she was not supposed to make
any telephone calls at which time he pressed the dls-
connect button, terminating the call. KING sugmested that
she telephone Mr. MITCHELL in WDC to which she replied,
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"Po hell with him and all those bastards.” She then went
upstairs and KING followed a few minutes later. Upon his
arrival at her bedroom dcor, he found the door to be locked
but could hear that Mrs. MITCHELL was talking on the tele-
phone. He then went Iinto another room, used another tele-

o B R | hoabaT Aaole Y | 1imatad Fhat ha 4drmoadAdad
yJJUlLG, ba.’-.‘.cu bl‘“ HUVUVT L ucbl\-’ a]lu 1. L\iucvb‘:u Wil W 11T LUUINWAWA LG W

be furnished with a duplicate key since he was locked out
of his room. A hotel employee promptly responded and, from
the first floor of the villa, threw the proper key to KING
who was upstalrs. He immediately unlocked Mrs., MITCHELL's
door and immediately threw the key back to the hotel employee.
Upon entering Mrs. MITCHELL's room and lnquirling with whom
she was talking, Mrs. MITCHELL stated "Nere of your god damn
business.” He then replied, "I can't let you complete this
c¢all"” and thereupon pulled the telephone cord from the wall.
During this same period, he had occasion to enter Irs.
MITCHELL's bathroom where he observed two flasks of gin.
Mrs. MITCHELL insisted on maklng another telephone call

and stated to the effect, "You bastard, how dare you rip

out my phone, I'm MARTHA MITCHELL." She then started
towards a telephone located in another upstalrs room.

As she started to pick up the receiver he (KING) Jumped

over the bed and again pulled the telephone cord from the
wall, He offered to call . MITCheLL or M. LARUE for

her to which she replZ=d, "I don't want to talk to that

son of a bitch."

a2t
e

At this point, Mrs. MITCHELL was becomine in-
creasingly violent and went in her room and locked tvhe door.
KING then heard the glass patlo door to Mrs. MITCHELL's
balcony slide open. He immediately raced outside and
observed Mrs. MITCHELL straddling the second floor bvalcony
railing sc¢reaming, "Help, Help, Help.®™ Fearing that she
would fall, he climbed a rose lattice to galn access to
the balcony and led Mrs, MITCHELL back into her rcom.

She then went into the bathroom for a brief period and,

upon re-entering her room, attempted to forcibly evict him.
He managed to keep his foot in her door to keep her from
locking tne door; however, Mrs. MITCHELL threw a large
ashtray .arouch the partilally orened door. The acshtray
shattered and caused supcrficlal laceratlons to I..G's

face and hand, Mrs. MITCHELL then made a statement te

the effect, "You son of a bitch, now you know how 1t feels,"
She then pegan throwing various objects at him, including her
wig box, before retreating to the bathroom.

e CMUM
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At approximately 6:00-6:30 p.m. the same day, Miss
JABLONSKY telephoned KING from Disneyland and stated that she
and MARTY were ready to come back to the motel. He explained
the situation to Miss JABLONSKY and then telephonically
conitacted FBI Agent BILL CARROLL at home at which time CARROLL
volunteered to pick up MARTY and Miss JABLONSKY from Disney-
land. VWhen Miss JABLONSKY returned, she attempted to calm
Mrs. MITCHELL to no avail. That same night, he (XING) or '
Miss JABLONSKY, unrecalled which one, telephonically spoke ::ﬁgb
with FRED LARUE and explained Mrs., MITCHELL's sgituation to
him. Miss JABLONSKY also talked with KRISTINXYFORSBERG at ZLJL”
her Connecticut_home, ' d i

At approximately 7:00 a.m.-7:30 a.m., the next
morning, Priday, June 23, 1972, he (XING) was awakened by a
loud shriek. Standing over him was Mrs. MITCHELL who stated
to the effect, "I thought I told him to get out of here."
At this time, Mrs. MITCHELL did not appear to have been
drinking, but her behavior was extremely erratic. She then
grabbed a large pair of scissors and he was rellieved to
observe that her only intent with the scissors was to cut
his telephone cord while stating something to the effect,
"There you are you son of a bitch, you cut mine." She
then began picking up and throwing everything in sight
at KING and lMiss JABLCNSKY. At that time, Mlss JABLONSLY
was talking on the telephone to a party unknown to KING.
Mrs. MITCHELL picked up a heavy cbject, pessibly an zsh-
tray, and. wilthout releasing same, struck Miss JABLONSKY
a heavy blow in the side whilch caused considerable pain.

At that time, he (KING) took Mrs. MITCHELL by
the arms, told her to calm down, and that he would call Mr.
MITCHELL for her. She then started out the front door
clad only in her nightgown, He informed her that she could
not go outslde unless she dressed. At that point he was
standing in front of a wall length window immediately adla-
cent to the front door and Mrs. MITCHELL began pounding
her flst= on the glass panes of this window. When he
stepned 1n front of the wilndow, sha began pounding on his
chest. &Sng ~tmentarily stopred hnt suddenly thrust an arm
forward, snattering the glass with her fist and causing
severe lgcerations on her hand., In retrospect, KING believes
that this actlion was dellberate to cause self-injury. He
immediately wrapped her hand in a wet washcloth and Miss JAPLONSKY
called the first doctor who had treated her for burns to her
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other hand. This doctor was in surgery but hils office indi-
cated that another physician would respond inasmuch as 1t was
an emergency. In the meantime, Miss JABLONSKY sald that some-
one in WDC had notiflied HERBERT KALMBACH of the situation and
that ,he would be over to assist.

_ Approximately 45 minutes later, the second doctor
and a nurse arrived and went into Mrs. MITCHELL's bedroom.
Two or three minutes later, the doctor emerged from the bed-
room and, addressing KING and JABLONSKY, asked, "Who are you
and what are you doing?" After they explalned the circum-
stances to him, the doctor stated that he understood. There-
after, Mrs. MITCHELL would not allow the doctor to treat
her hand and accused him of taklng the slde of JABLONSKY and
KING. KING asked the doctor for suggestions as to how to
handle Mrs. MITCHELL at which time the doctor stated, "I
recommend that you call the Orange County Psychiatric Vard."
KING asked the doctor 1if he (the doctor) could give Mrs.
MITCHELL a shot to c¢alm her down. The doctor replied, "I
don't think she'll stand still for 1t."” It was then agreed
between the doctor, the nurse, KING and *Miss JABLOISKY that
Mrs. MITCHELL should be administered a sedative shot. Mrs.
MITCHELL promptly refused to comply at which polint KING and
the nurse each took one of Mrs, MITCHELL's arms and, with.
little resistance from her, lald her across the bed. The
doctor indicated that he desired to administer the shot
in the buttocks and, whille Mrs., MITCHELI was on her stomach
on the bed, the doctor pulled her gown up and administered
75 ces of seconal. Mrs. MITCHELL remained on the bed for
a few moments and then looked up and stated, "You bastards."

It 13 XING's opinion that thils shot never tooXk
effect.

At approximately 11:00 a.m., the same day, Mr.
KALMBACH arrived and had a consliderable calming effect over
Mrs. MITCHELL., Miss JABLONSKY telephoned Mr., MITCHELL and
he agreed that KING, JABLOHNSKY and MARTY should go back to
wDC.

Mr. KALMBACH arranged for his private physiclan,
name unknown, to visit Mrs. MITCHELL and the same physician
subequently arrived and stated that Mrs. MITCHELL's lacera-
tions would require sutures, Thereupon, Mr. KALMBACH and the
physician took Mrs. MITCHELL to a hospital or clinic, name and
location unknown to KING, where her hand was sutured.
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. KING, JABLONSKY, and MARTY MITCHELL then moved from
the villa to the motel proper and Mrs. MITCHELL remained

in the villa with Mrs. KALMBACH and one or two of Mr. KALMBACH's
secretarles.
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On Saturday, June 24, 1972, KING, JABLONSKY, and
MARTY flew back to WDC and Mrs. MITCHELL subsequently flew
to Westchester, New York, with the EBBITT family. He (KING)
has not personally seen Mrs, MITCHELL since Friday, June 23,
1372.

Mr. KING also advised that he had no knowledge what-
soever of the burglary of the DNC Headquarters and heard of
same only as set forth herein above., He stated that at no
time did Mr. MITCHELL or anyone else Intimate the details
of their alleged respective involvements in the crime,.

(2]
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E A On ¥ay 29, 1973, %A ANGELO J. LANO, met with u;,;,wt
e Xu_ugomua ant Charge of "ecaritr at the Department of
3 JOR wv;ﬂa as!ttagﬁ fn_the ”oeretag! of Commerce and

JEB STUART BACRUDER im room 586

2
Y
"g?;.

- -

._._.—-Il—’

- EYAYS advised that NAGRUDER was there te recover his
personal property vhieh had baen removed from NAGRUDER's former
offise and pleaced in storage. ZVANS advised the Department of
chg::{o: Legal lection 414 nod wish te release any of the

.. al.

SA LAHO served WAGRUDER with a Frderal Grand Jury
Subpoena for the produstion of all records he possessed whieh
pertained to the 1372 Campaign,

ZA LANO examined seven oartons of items whieh had
b»eoen removed from MACRUDKR's fomer office. The only item
of petential value was HAGRUDER's appointrent book for
1973. 411 other material econsisted of personal itexs and
ineluding a redie, numercus photographs and newspaper
elippings. The only files observed pertained to MAGFUDER's
work at Commorcee. The itens were then released to FAGRUDER,

. te

-+

.....-A,w_,_g,,ezyc:‘zs__~ . Washingtem, D.€. cns WPQ 1%9-166
SA ANGELO J. LANO:pp S/39/73

by Cats dictated
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_]; Daote of transcription ___ _16 1 8 / i3

KENN C)X&ORGAN, Credit Manager, Newporter Inn,
1307 Jam ngs Roady_Newpcrt . Buach ualliornia (Telephone
(LW-UKL—L[UU), was apprised of the LJEHBlBy ‘of the inter-

viewing agent and the purpose of the interview, at his

place of employment.

MORGAN voluntarily consented to be interviewed
without the presence of an attcrney.

A subpoena for the registration,telephone calls,
application forms,toll records of 1ong distance calls for
the period DeLWEEﬁ July 4, 1972, through July 7, 1972,
was presented to MORGAN at 10:51 am. The subpoena called
for the above records for the following individuals who
are identified as follows: “—

1!

~

+ WILLIAM E.XTIMMONS
F. MALEX '/

’ GORigN STRACHAN zL

JENLTFR WE R WY L Y |

HERBERTASTEIN

MORGAN took the sﬁ%na and turned over to the
investigating agent the called for records.

IntervieW1ng agent took 90556551on of the records
* and transported them to Los Angeles Headguarters of the
FBI, 11000 Wilshire Boulevard, Los Angeles, California. These
records were then marked as evidence and forwarded to the
Washington Field ®f the FBI, Washington, D, C.

- e ——

\
6/18/73 o _Newport Beach, Californig, s ILos Angeles 139-306

!nfcrwa‘\

S S Ut A AT g o RNy

ﬁ‘{ A JOHN M. O'NEILL, JR,,/SVY _ _  _ baredictared 6/18/73

\ .

This document contatns ﬂelthegrecom:rendauona nor conclusions of the ‘FFBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your .ge lcy it and its Jonteata are not to be distributed o aide your nzency. -
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6/18/73

!._ ~ Dote of iranscripiion

JULIS*%TPE Resident Manszcer, Newporter TInn,
110 Jarboree'Ro d Fewport Beach Callfornla, (teleyhone
fJ.ﬂ-OL}J}—J.;U\J) was apprised of the lLeIlLJ.Ly of the inter-

viewing agent and the purpose of the interview at his

place of residence.

PEREZ voluntarily consented to be interviewed
without the presence of an attorney.

A subpoena was served at-3:00 pm to JULIO PEREZ
calling for the televhone records,.registration records,

_______ [T R U Y ¥ W n'h'r'lﬂn-nl_

and A850T Ted Otuer documents pcrbu.uu.ng to MAL UGRlAaUnR

stay between July 4, 1972, through July 7, 1972.

PEREZ accepted the subpoena and advised the
interviewing agent that the records called for in the
subpoena were in storage and would not be available
for approximately 24 hours.

The interviewing azent advised PEREZ that
- - ot - ~h s = e oo e . = - .
WOLLA rewvurn i co aual'd Lo oo “

he
callicé
for in the subpoena,
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6/18/73 . Newporter Innm, California #Los Angeles 139-306

*

QSA JOHN M. O'NEILL, JR.,/s"y 6/18/73
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Dote of ht:mscripﬁon 6/13/73

KENN C )QggAANJ Credit Manager, Del Webbs Newporter
110 IﬂthrEE- ad,_ Newport Beach, C&lITﬁfhia'fﬁeIepﬁ"he
numoer area code {44-6&ﬂ—1700} was apprised ol the identity

of the interviewing Agent and the purpocse of the Interview at
his place of empioyment.

MORGAN voluntarily consented to be interviewed
without the presence of an attorney.

MORGAN advised that he had reviewed the files of -
the Newporter Inn for the records of CLARK MAC GREGCR's stay at

e om AT mmade o mne T I L B, Ten e It b Watrds TR B FET R I Tew™ e P E¥elris
Le NeWDOT'TEeT 16NN 1TOm Judy =, 49fc Tnrougn July (, 1Y/=.

The only records that MORGAN was able to locate
were MAC GREGOR's hotel registration card and his final bill,

On the final b1ll was a charge for a long-distance
telephone call. MCRGAN advised that the record of the telephone
call, which 1s normally maintained with the final bill, had
hws*erlovely ﬂ*sappeared and_copsenuently MORGAN had no

-~ ﬂﬂﬂﬂf\“'_

ch.Ldeb.LUil a8 bU wnere '411(‘.! \JE.LCPIIUI]E .L"'LU.I.’U. U.I. l’l-ﬂ\l abuvn '

call could be located.

MORGAN gave to the interviewlng Agent the orizinal
copy of MAC GREGOR's hotel reglstration card and final bill.

The interviewing Agent took possession of the record
and transported them to the FBI Headquarters, 11000 Wilshire
Boulevard, Los Angeles, California, wheroin they were marked

L nad ded +a +h
ag8 evidence and orwardaed o the DDL Washington r;c¢u Office

Headquarters, Washington, D.C.

'
ntecviow \6/12/73 « Newport Beach, California. ,Llos Angeles 139-306° 24
i A TOI-B‘J M o 'NFIIL JR /01 3__ —ree —e———— Date dictoted 6_/;3/:[3_____
This Jocument contains neither recommendations nor conclusions »f the FBI. It is the property of the FBI aly is ned to

your agency; it and its contents are not (o be distributed outside vour agency.
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PR by % ho purpose of the contact was to interview him
A e

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6A/T3.
Dote of transcriplion s

= 'u .

MICHARY, vas interviewed after belng i1
04 u%ﬁm‘vﬁﬁi ' "PIMARD J, BEASLEY, and told.-:

caxrtons picked up by ROY SHEPPARD st Washington National

Mmt! the contents of the cart and ideutity otl'_

fendle

whom SHEPPARD obtained cartons,
SMITH was advised of his and thareaftey

fumished a signed waliver of his righita,

SIOTH furnished the following signed statement;

I, KEMKEYH worked as & shipping clerk fom
the United C1 mumo;Amnt ¥illard
Hotel in Nmshington, D, C. during the 1 Presidential
On:gﬂsn. During that time I Lecame acquainted _
with ROY SHEPFARD on & professional basis as the
mtoa%lm oursl)u t::ornrmw
saterial Wm » lirport.

o renained friends following the camprign and whea
X was hired dy the committee for the Re-election

of the President, I asked My, SHEPPARD to balp um
with our alrfreigh$ neads at that time. I alse
mduom;m:tmzb&meam
transporting campaign materi airport
MM”WMMﬁc&.

od of June, 1 to Novemder,
s M. continued handle many of our
both at my instructions and

those other nembers of the Committes., At no time

did I ever reguest Mr. SHEPPARD to plck wp S (or any

nmber) of boxes of materlals that were to "kepd

Wr, SEXPPARD .ng”tm m::;:m
. or .

aod direc NhtdatMCM@ vities—

battons, 11 ture, bunpey stickers, and the like,

M 0o time €16 I pay W, SEEPPARD directly for say

ésliveries of itens of kKind, Al
wee

vore directly teo Comaittee by

This dotwment contains neither recommendolions nar canclusions of tha FBL it is the properly of the FBl ond i loan
it and s contenl are nol to be distribuled outside your agancy.
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his statemsnt is trues and correct to the dest
of my knowledgs.

% MICEARL SMITH
%sﬂs in Dever, Dul,
“yitness: X, J. BEASIXY, 3A, FBI."

BMITH stated at no time 414 he ever tell SHEPPARD
40 destroy any boxes, cartons or files, and since he 4did nog
instruet SHEPPARD to pick up the five cartons from Washington
Mtional Alrport, he could not identify the female from whom
SEEPPARD ob the cartons,

MICHARL S)MITH is descrided as & white male,

NnAxcruﬁ 1949, at Audburn, Few York loyed by Distridutive
Bducatlon CIl'lbl or'mnm. 250 Park Av‘m% Falls Church,

mumn:mmmumtorne.m s Harbdbeson,
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5/16/73

Dale of Iranscriplion

Mr, ROB :RT S ASTBAUSS, ..Chairman, Democratie National
Committee furnished the ollowing information:

o~

While he was in Miami, Florida, for th@ Bemocratic
Convention in July, 1972, he was advised by his brother that
his (STRAUSS's) home at 6223 De Loache Avenue, Dallas, Texas,
had been broken into. To the best of his recollection the
break-in occurred on or about July B8, 1972.°

A +ha dlema ~F #hian heaalr e ‘-\ mss samed
.l'l-l. ‘-—l": L-Lluc L=y Ll = 4 o LIl [ ¥ g i3 Uuo waa u.lﬂ.)'—\..ul)

and the burglary was discovered by the maid JEWEL NELSON,

when she reported for work, The Dallas, Texas Police Department
was notified and that department subsequently conducted a crime
scene search. @Mr., STRAUSS stated that the police found no
latent fingerprints at the scene. Entry to the house was

gained by breaking a pane of glass in the back door.

A
ca

A subsequent inventory reflected that nothing was
taken from the house although almost every drawer and closet
in the house had been opened and ransacked. A locked jewelry
box belonging to Mrs. STRAUSS was forced open.,

e

g
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Mr. STRAUSS continued that at the time of the burglary g%,

everyone thought it strange that nothing was missing, inasmuch %i
as a bracelet worth $20.000 and a ring worth $10.000 as well as ?%7
other Jewelry, furs, televisions were left in the house. fﬁ:

1
Case that it occurred to him that perhaps the burglars were
looking for papers or documents. Mr. STRAUSS advised that at
the time of the above incident he was Treasurer of the
Democratic National Committee and that he maintained no official

papers or documents in his home.

t was not until recent disclosures in the Watergate
-

torviemed on___ 3! 13/73° .. A\Washington, D.C. ci s WFO 139-166 ~
SAs DENNIS F. HOFFMAN:}p and
by MI J KI N% j Oate dicloted 5/}6[ 773 _

N

The documaent contoins nether recommendations aae canclunions of the 5B1 W s 1he propecty of the FBl ond it loaned to y

t cnd He cantests are not o be distributed oulside your ugency.

o L

CAEN /N



FD-107 (REV, 11.27-70) ¥ )Q /}Q

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

: - 1:‘ ) Dot of 1rnmcr1p1ion__‘m__

| ‘ ROBERT LRY ROBINSON was Interviewed at the .

' Department of Housing for Urben Development (UD) by S
eral Bureau of Investigation Agents who identified "~

themszalves and inforned hinm of the purpose of the inter-
view., ROBIHSON provided the fellowing Suformation: 4/

M
He advised he is employed as a U3-13 Mamagement ——
Analyst by HUD. He was bdorn Jamuary 23, 191 Yauseon,
Chio. He has resided atv 3338 Yolta Place ashington,
D.C. for the pasts twenty-five yéars. Soe Su#‘ 290 —09_g777

ROBINSON sald he left his homa around 8:00 p.m.
on June 23, 1373 to 2o to a wine shop on MacArthur Boulevard
in ¥ashington, D.C. 7From there he planned to see whore
JOBN W. DEAN, III lived and then go te Virginis to huy some
gasoline, T

ROBIN3ON planned teo buy the wine and take 1t to
a shalet he owns in Bryece Wountain, Virginta. ROPINION was
taking his family to the chalet for the weskend. He planned
to purchese the gas for the trip in Virginia.

ROBINSON said he was curious adbout what kind of
house JOHK W. DEAN, IIX lived in and wvhere it was located.
He looked up DEAN's name in the telephone book and found
an address of 6013 Cverlea Street, Betheada, Maryland. He
oalled the telephone number te see if the phone was dis-
sonnected, He discovered this telephone numder wvas nos a

workiag number.

ROBINSOR went to the wine shop, bought some wine
and drove to 6013 Overlea Street, Betheada. He saw the
house and parked his car aoross the strest. As it was &
beautiful evening and he was sitting in a quiet place, Ne
decided to read some magazines he had in the car.

After about five rinutes, 2 man who was working
In the yard near vhere ROBIN3SON had parked his car, approached
ROBINSON and asked him 1f he needed any help. ROBINSON's
reply was negative and the mam left.

morviewsd on . G/SSTY o Washingtom, D.C. _  ris_ WPO 119-166

SAs JANES N, MATHIS and ’
by ___‘mm_mw Date dlc!urcd_____m____

This documant contoins neither recommandelions nor conclusions at the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to your agancy;
it and s contents are naot to be distribuled cutside your agency.
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. TN A few minutes later, two Montgomery County Pollee’s
N Q!tioeru arrived and asked ROBINSON what he was doing. . -
"ROBIISON explained about wanting to see JOHN DEAN's house. He
showed the officers his car registration, which he %eeps in

she trunk of his car. The officers then told ROBINSOH to

leave the ares.

He l1eft the area and proceeded to a Safeway gaas
station on Wilson 2oulevard in Clarendon, Virginia and pur-
chasod some gZasoline. ROBINSOH sald he then returned homse.

ROBIHSON sald he had not been drinking. He d41d
not have any firearuss in the trunk of his car. lie Joes not
believe the police had any rizht to rake him leave the area.

ROBINSON further advised he has seen the homes of
sany vell-known paeople such as the XESNEDY's and {orzer
President, LYNDON JOHNSOd when they lived {ian Washington, D.C.
He said he realizes he waz not at the home of JOHN W. DRAN IIX
on June 22, 1973. He knows vhere D3FAN's house 1is located
and advised he may drive by there when ha gets a chance.

e sald he has never deen to any houses owned by
other indivicduale mentioned by the press in connection with
the Yatergzate break-in, e sald he has never been arreated,
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T MR, WILLIAM @. LIEKWEG, Director of Security, Department
of Housing and Urban Development (DHUD), Washington, D.C.
(DWDC), who produced ROBERT LEU ROBINSON's personnel file

for review,

This file disclosed ROBINSON was employed as a

G3-13 Management Analyst by HUD.
account number is 290-09-8797.

the following employments:
June 1941 - September 1923

December 1943 -~-May 1946
1986 -~ 1948

His social security
ROBINSON's file contained

Civilian employee for
the Army Air Corps in
Dayton, Ohie.

United States Navy.

Analyst for the Bureau

March 1951 -~ September 1951
September 1951 - May 1953
May 1953 - January 1958

January 1958 - 1967
1967 - Present
R g 3
i ;‘a_‘\ '

y to age twenty-four.
Ohio Vesleyan in 1931.

ROBINSON is married and has three children, fr&-'i
He received a Bachelor's degree .

(2

Analyst for the Office of
Secretary of the Air Porce,
Washington, D. C.

Budget Administrative As-
sistant, General Services
Administration, WDC.

Budget Administrative As-
sistant for the Department
of the Alr Force, WDC,

Pederal Housing Authority,

Employed at HUD,
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. ate of transcoiption !ms -ﬁu e
_ Mre, MIRIAN bg“mamw, sge 73, 54_02 m!!!n m,
.ﬂ/q__uggl_MImd, sed as follows) Jrl”f i lq
fhe retired in 1953 following 32 ycnrt—
service, having served hexr last twelve years as sBparv!.sory
:'i:g::.rr Intelligence Research Specialist, U. 8. Department of

_r..;.r ‘,-O" % o
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She resides alone at her home im Chevy Chasa,
Maryland, Subsequent to har husband's death in 1968, she
bagan renting a furmished basexent apartment in her howne.
She terminated reamtal of this apartment in 1971. She has had
saveral tenants in this basement since initial reantal in 1966.
She rented the apartment primarily to reputable male individvals.
The apartwent was rented to one individuval at a time. 5he main-

tained no recoxds of past tenants and vaguely resmenbored names.

Ehe recently cut out a photograph from the Washingtom
Post newspapor which depicted JAMES WLTER McCORD, Jr., &
coatroversial figure in the "Matergats Affalr.* She has
abserved NCCORD more recently on televisiom testifying before
the Saonate Committea om the Watargate Affair.

Myrs. FURBERSHAN identified from the newspaper photo-—
graph and t.lemion appearancas, JAMES WALTER McCORD, Jr. as

| 5 2_ _ & % __ = _ = PR U

De1ng :uncnuca.l. '1“ & tenant vho rented her basemant ml't-n‘
in September of 1969 oxr Saptembar of 1970 for approximately
four or five months. She could mot recall the name of herx
former tensnt who appeared idemtical to JAMES MALTRER McCORD, Jrx,.
but vas reasonably certaia that har forser tenant's aame was
McCORD.

Upom initial rental of the apartment by this man
tntatm to hercnftu: as m}, he identified hm.lf as

being a Colomel in the T. $. Air Force and she believed thak
e was about te retire or had just retired from the Alxr Force.
She recalls that this same iadividual stated to her that he had
been smployed with CIA,

She recalls McCOORD stating that he was sarried and
. e father of two growm childrem; aad that his wife and ehfldvem
- t, % Mwwmwmw

'g—%ﬁar WW“" 'ﬂmﬁr—
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Chave Chasa
wERTE W AR AW RIS WSS Y 20 LOav £ Twesasr §
land, since it wvas both closa and convenient to his
office at the Pentagon. She considered McCORD to be a
reputable individual and rented the apartment to hinm for
$100 a month. Ghe bellieved that ¥oCORD pald his rent im
oash,

' PURBRRSBAW stressed two rules in rental of the
apartment: 1) no smoking in bed and 2) no women were permitted

*tn =&.-? n““(ghl- {n ’-hA =p=:-bmnt. MarnyBD ag:a%{! ta thaaa

rales.

During installation of McCORD's telephone in the
basemant apartment, the telaphone company installation man
coummented to her that there was numerous "bugging equipwment”
ia that apartment vhich he observed during installation of the
telephone. She noted that the bugging equipment observed by
the telephoneman was not on the telephone line bhut rather laying

coi P .- [ 2.7 --\.“Mnt =paM .L-a\. 52‘16 ‘.--hie & e ‘ml-‘;

the tclephonc nurber for HcCORn 1n thn basement apartment at
time of installation.,

PURBERSHAW, in conversation with MoCORD, recalled
MoCORD stating that he wvas engaged ia counter—intslligence
matters and other phases of military intelligence. She observed
McCORD om occasion leaving for work imn the morning dressed in
a military uniform, while other times he was dressed in a

hﬂd‘-n.s 3“.&. s‘\- --blm&-‘ &h-.l- "\Hiﬁq !-‘i= r‘—tal U'I.. ﬂ-‘

apartment, Mr. McCORD was away fro- the apartment at lsast two
ar three of the four to five months in wvhich the apartment
wag rented,

She recalled one episode con
ren

COMTAL




FURBERSHAN telephonically contacted Senatoxr WEICKER's
office during the week of May 14, 1973, ard advised the Senator's
ald (name unknown) that she had important informatioa concerning

Mr. McCORD and possibly could have some effect on his testimony
at the ¥atsxgate Affalr.

In conclusion, Mrs, FURBERSHAW stated that agents
of the FBI, Secret Service or CIA had come to her home following
McCORD's departure conducting a background investigation oa

Mr. McCORD concerning some possible future employment with the
governrent, @
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Mxs, MIRIAM M. FURBERSHAW, 6402 Ruffin Road. R
Chass, Maryland, telephonically contacted Spec.{al
lgut FELICE M. MUOLLO, PBI, Silver Spring, Maryland, om
hy 31, 1973, and advised ag follows:

SAUTEE Y puning interview with Agent MOOLLO ou Hay 25, 1973,

e n,m that durise Santerher 10€8 o» 1070 TAMEBY WALSTR

- W W, '-- i W A

_W,Jr.mteda Mbumtmrtmntinhorm.
After considerable thought and reflection in this matter she
aow believas that MoCORD rented the apartment as early as
1967 or 1968, She was regretful for the lapse of memory.

. -
YT e i > o —
] I ERATACLLS )
I . L3ty A Do A o 4 A/ 3, b .
AT TP WO ALY, ¢ o Lty 8 ip g I AT
b B H - X o MR Pk A TR
¢ oy P LT : ——ry ’
A HIGRTS e - “

s

TURIR dy B AET 6 et ]

interv lawed’ o_age - " . - n File ¥ °
‘%3 —y way sar SALVES FPLANY MNGLY LESKE 28 AIFALNS

i,. ‘w!

N e
NN, I S YRR
ot A R et B
AL Tk e bt LTS Dt

b'—w Bate dictated___g_s33 /98-

This document containg asither recommendalians nor tonclusions ol the FBL. N is the property of the FB! and is loaned
it ond s contenis are. not ko be disiribuled cuhide your agency.

—

/79 .

. "-’wﬁi”n\li:;'*\;- e




FD-302 IREV 11:27.70) ) ' ' (i )" !
2 - ¢
+ [y N .

+

FEDERAL BUREAU OF INVESTISATION

Data of transcription

Fila #

Date dictated il 11 21
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